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KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO: 
Stanovanja:
-      Mengeš - prodamo dvosobno stanovanje v centru Mengša, novogradnja, 
nizka stavba, 42,80 m2 stanovanjske površine, 3,57 m2 shrambe, brez 
balkona, dve parkirni mesti, vseljivo konec aprila 2007. Cena: 99.870 EUR   
(23.932.846  SIT)
-      Mengeš, center - prodamo dvosobno stanovanje, 44,60 m2 bivalne 
površine, shramba 3,57 m2, dve nadkriti parkirni mesti na prostem, brez 
balkona, novogradnja, nizek objekt, vseljivo 30.4.2007. Cena: 103.470 
EUR (24.795.550  SIT)
-      Moste pri Komendi - prodamo dvosobno stanovanje v izmeri 88.40 m2 
(bruto površine), dva pripadajoča parkirna mesta. Enota se gradi v poslovno 
stanovanjskem objektu zgrajenemu l. 1993. Stanovanje je v izdelavi,  
vseljivo konec leta 2007, možnost sodelovanja pri razporeditvi prostorov 
in opreme. Cena: 2000 EUR/m2.
-      Moste pri Komendi - Prodamo triinpolsobno stanovanje v izmeri 
125 m2 (bruto površine), dva pripadajoča parkirna mesta. Enota se gradi 
v poslovno stanovanjskem objektu zgrajenemu l. 1993. Stanovanje je v 
izdelavi, vseljivo konec leta 2007, možnost sodelovanja pri razporeditvi 
prostorov in opreme. Cena: 2000 EUR/m2.
-     Škofja Loka – novogradnja; na pobočju griča Kamnitnik prodamo 
4-sobno stanovanje v izmeri 96,65 m2 bivalne površine v 2. nadstropju. 
Funkcionalna razporeditev, dve loži, dva pripadajoča parkirna mesta v 
garažni kleti, shramba 3,41 m2. Vselitev: 31.1.2006. Cena: 179.435 EUR   
(43.000.000 SIT)
-      Domžale;  etaža stanovanjske hiše stare 19 let, štirisobno stanovanje 
v izmeri 92,50m2, s pomožnimi prostori v kleti 40,90m2, terasa, balkon, 
ločen vhod in priključki. Stanovanju pripada zemljišče, vrt v izmeri 206m2, 
na katerem stoji brunarica; Cena: 154.398  EUR   (37.000.000 SIT)  
 
Hiše:
- Mengeš ; Enostanovanjsko medetažno hišo, 11.6 m x 10 m, (PK + VP + 
podstreha), 165 m2 bivalne površine, prostori v PK še neizdelani, zgrajeno 
l. 1973, na parceli 746 m2 površine. V zgornjem delu hiše se nahaja kuhinja 
in dnevna soba z izhodom na teraso, v medetaži pa tri spalnice in kopalnica. 
Spodnji prostori primerni tudi za poslovno dejavnost. Vsa infrastruktura 
urejena, mirno naselje. Cena: 230.000  EUR   (55.117.200 SIT) 
- Moste pri Komendi; Prodamo dvostanovanjsko hišo bivalne površine 
400 m2, zgrajeno leta 1983 na parceli 1500 m2, gabarit hiše 10x20m 
(P+1). V hiši je tudi poslovni prostor s skladiščem cca. 90m2. Stanovanji 
in delavnica imajo ločene vhode, veliko dvorišče, garaža 35m2 z dvema 
parkirnima mestoma.Prvo stanovanje je manjše, dvosobno, drugo štirisobno 
s prehodom v delavnico, balkon, terasa. Cena: 480.000 EUR  (115.027.200  
SIT)
  
Poslovni prostori:
- Ljubljana, Sp. Šiška, v poslovno-stanovanjskem objektu DROGERIJA, 
zgrajenem dec. 2005, prodamo poslovni prostor v pritličju, 52,52 m2, s 
pripadajočo kletjo in parkirnim mestom v garažni kleti. Enota je namenjena 
mirni dejavnosti, potrebna finalizacija (strop, fina inštalacija, ometi, tla). 
Možnost spremembe namembnosti. Cena: 124.353 EUR   (29.800.000 
SIT)

ODDAMO:
Poslovni prostori:
- Mengeš, center - oddamo poslovni prostor v izmeri 50 m2, zgrajenem 
l. 1994. Prostor je primeren za opravljanje mirne trgovske dejavnosti, 
pisarno... Opremljeno s CK in sanitarijami. Cena: 400 EUR / mesec (95.856 
SIT/mesec)
- Mengeš - 30 m2, prostor za storitve, zgrajen l. 1994, K/P nad., 14, 95m2 
v pritličju - poslovni oz. prodajni prostor, 14, 95m2 v kleti - skladiščni 
oz. pisarniški prostor, CK, klima, prodajni pult, sef, alarm, video nadzor, 
sanitarije, bližina brezplačnega parkirišča, oddamo. Cena: 255 EUR / mesec    
(61.108 SIT/mesec).

OBVESTILA

V naslednji številki bomo  

po 100-ih dneh vodenja  

novega župana Franca Jeriča  

pripravili intervju s Francem  

Kodelo, svetnikom SDS.
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MENGŠAN - JAVNO GLASILO OBČINE MENGEŠ

Odgovorna urednica Tina Železnik, e-pošta: mengsan@menges.si, tina.zeleznik@t-2.net
Uredniški svet: Janja Verbančič, Peter Škrlep, Smiljana Mayer Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek.
Uredniški odbor: Marij Urh, Urban Ropotar, Maja Krempl
Oblikovanje, grafična priprava in tisk: SET, d. d., Ljubljana, tel.: (01) 587 44 11, faks: (01) 528 24 74, e-mail: tiskarna.set@siol.net
Fotografija na naslovnici: Likovno društvo Mengeš
Distribucija: Primož Kržan, tel. (01) 7237 296
Mengšan je dostopen tudi na spletni strani: www.menges.si
Oglasno trženje: Občina Mengeš
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš. Mengšan izhaja v nakladi 2600 izvodov. Vsa gospodinjstva v občini Mengeš ga prejmejo 
brezplačno na dom. 

V mesecu februarju živimo med 
ljubeznijo in masko. Vsi potrebu-
jemo ljubezen za svojo rast in raz-
voj, pa tudi maska nam pride prav. 
Ne samo ljubezen drugih, bližnjih, 
ampak predvsem ljubezen do 
sebe. Na praznovanju me je pre-
senetila izjava dobre prijateljice: 
»Res je lažje sedaj, ko grem spet 
rada v službo.« Prav ta izjava me 
je spomnila, da te ljubezni ne spo-
štujemo. Pa čeprav ljubezen do 
sebe določa naš odnos do življe-
nja, definira našo resničnost. Kar 
verjamemo, postane za nas res-
nica in če vidimo v tem problem, 
je naše razmišljanje negativno, če 
pa pogledamo isto stvar kot izziv, 
smo polni energije, adrenalina, 
veselja. Temu odnosu sledi tudi 
telo, negativne misli spodbujajo v 
nas bolezni, zapore, medtem ko 
nas pozitivne osvobajajo in nam 
pustijo ustvarjati. 

V današnji družni, kjer je razvada 
negativnih mislih zelo razširjena, 
je res težko bili pozitiven. V to nas 
sili nenehna poplava negativnih 
informacij, ki so ekonomsko bolj 
zanimive in ker informacija danes 
potuje izredno hitro, se vsak tre-
nutek srečujemo s poplavo ne-
gativnih informacij -  opozarjajo 
na vojne, nasilje, … 

Pa vendar naš vsakdan ni sestav-
ljen iz poplave negativnih informa-
cij ali pač? Kot si pustimo sami. 
Lahko zjutraj vstanemo, spustimo 
sočno kletvico in se odpravimo v 
službo. Lahko pa se odločimo, da 
bo naše razmišljanje pozitivno in 
se zjutraj prijazno nasmehnemo 
sebi in drugim ter skupaj z naj-
bližjimi uživamo v dnevu, mesecu, 
letu, življenju, ki je pred nami. 
Težko? Prav enostavno in polno 
zabave.

UV
OD

NI
K

Rok za oddajo prispevkov za marčno številko je 15. marec 2007.

Vsem ženskam želim prijetno razvajanje za dan žena, 

materam pa presenečen polen materinski dan.
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NOVICE

MENGEŠKI DIRKAČ ZMAGAL NA DIRKI ZA  
DRŽAVNO PRVENSTVO HRVAŠKE V AVTOKROSU!
Po dobrih rezultatih v debitantski sezoni 2006 (3. mesto v skupnem 
seštevku državnega prvenstva v avtokrosu do 21 let, 4. mesto v ge-
neralni razvrstitvi državnega prvenstva v avtokrosu 2006, 7. mesto 
v skupini vozil 1A državnega prvenstva v avtokrosu, ter 7. mesto v 
končni razvrstitvi mednarodnega prvenstva Allianz cup 2006), je 
ob zaključku sezone mengeški voznik Peter Kosec poskrbel še za 
eno presenečenje. Na zadnji dirki za državno prvenstvo Hrvaške v 
avtokrosu, ki je štela tudi za mednarodni pokal Allianz, je dosegel 
1. mesto v diviziji do 1400 ccm. Na napeti dirki v hrvaški Rupi je 
iz desetega štartnega mesta v finalni vožnji, polni preobratov in 
spektakularnih zaletavanj, s taktično vožnjo in nekaj sreče pre-
hitel najhitrejše dirkače Slovenije in Hrvaške, vključno z obema 
državnima prvakoma.

Vzpodbudni rezultati v pretekli sezoni so dobra popotnica za Petra 
Kosca, da z vsem svojim znanjem in razširjeno ekipo pripravi tek-
movalno vozilo (Zastava Yugo), ki bo na podlagi lanskih izkušenj 
in z inovativnimi izboljšavami še bolj konkurenčno. Cilj v prihajajoči 
sezoni je krojiti vrh v skupnem seštevku državnega prvenstva v 
diviziji 1A. Če mu bo uspelo, pa si boste lahko ogledali na prihaja-
jočih tekmah za državno prvenstvo v sezoni 2007 in mednarodno 
prvenstvo Allianz cup 2007, ki se bodo odvijale na dirkališčih v 
Škofji Loki, Horjulu, Tunjicah, Rupi (HR) in v Varaždinu (HR).

Rok Kosec

LOŠKI KOLEDNIKI ZA UBOGE
V ZAMBIJI, UKRAJINI IN BRAZILIJI

KAKO SMO SE LOČANI POSLOVILI OD LETA 2006
Najkrajši odgovor v treh besedah je NENAVADNO, PRI-
JETNO in ZDRAVO!
V Kulturnem društvu Antona Lobode smo se že lani odločili, 
da gremo peš z baklami v rokah na Dobeno, a nam je huda 
poledica preprečila ta »podvig«.
No, letos je bilo povsem drugače. Vreme, več kot primerno, 
sicer ni privabilo množic, a če je družba prava, je tudi 30 ljudi 
dovolj za veselje. Kot že rečeno smo, se ob 22.30 odpravili v 
hrib, bilo je prav romantično, saj smo bili prav pisana druščina 
treh generacij. Po kratkem oddihu smo se vrnili do brunarice, 
kjer smo ob polnoči nazdravili novemu letu in občudovali res-
nično lep ognjemet.
Ob koncu bi se v imenu KD Antona Lobode rada zahvalila pod-
jetju LIMATO za novoletno smreko, ki so nam jo poklonili in s 
tem pričarali pravo vzdušje novoletnega časa.

Justi Jerič

Bralci Božje besede domžalske dekanije smo se na nedeljo 
28. januarja, nedeljo Svetega pisma, zbrali v cerkvi sv. Martina 
v Dobu. Najprej smo se spomnili naših bolnih bratov in sester, 
predvsem prof. Berte Golob in dekana Mateja Zevnika, nato 
pa program srečanja malce prilagodili glede na to, da je glavna 
predavateljica zbolela. Vendar se naši duhovniki ne dajo in Janez 
Šimenc, župnik v Domžalah, je pripravil zanimivo predavanje o 
besednem bogoslužju, ali kakor je sam dejal, ga na Kranjskem 
imenujejo ta kratka maša. Sveta pisma, ki so razstavljena v 
cerkvi, nam je predstavil Slavko Judež, župnik iz Doba. Začenši 
od najstarejšega vse do tistih v obliki stripov pa do spominskih 
in ne nazadnje žepne Rozmanove izdaje ter različnih prevodov 
iz hebrejščine, grščine in nazadnje iz latinščine. Besedico, dve 
je namenil še njihovim jaslicam, ki so tako po obliki kakor po-
stavitvi nekaj posebnega. Po okrepčilu smo se v župnišču v igri 
Lepo je biti milijonar, ki jo je vodil Jože Tomšič župnik na Viru, 
pomerili še o našem znanju Svetega pisma. Tako smo nekateri 
odšli domov duhovno bogatejši, drugi pa še z novim, svetim 
pismom pod roko.

djd

Loški koledniki, člani KD Antona Lobode, so v dneh od božiča do 
novega leta obiskovali domove in prinašali veselo oznanilo o rojstvu 
Božjega otroka. Povsod so jim z veliko posluha in naklonjenosti 
odpirali vrata in poslušali predstavitev treh modrih, ki so jih z lučjo 

miru spremljali tudi pastir-
ci. Prav gotovo je bil to bla-
goslov za vsako hišo, na 
katere podboj so izpisali 
G + M + B 2007. Zbrani 
denar so ob zaključku 
akcije – na tretji sveti več-
er v loški cerkvi, kjer je v 
ta namen daroval sveto 
mašo p. Boštjan – združili 
z mengeško nabirko in ga 
izročili Misijonskemu sre-
dišču v Ljubljani, ki skrbi 
za slovenske misijonarje 
po svetu.

Barbara Brojan
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NOVICE

STANJE NA PODROČJU ODLAGANJA ODPADKOV V 
OBČINAH MENGEŠ, DOMŽALE, TRZIN, LUKOVICA 
IN MORAVČE IN (NE)RAZŠIRITEV DEPONIJE DOB
V četrtek, 15. februarja, se je v prostorih Domžalskega doma 
na pobudo županov omenjenih občin odvijala novinarska kon-
ferenca o perečih problemih z deponijo Dob ter posledično o 
problematiki ravnanja z odpadki v prihodnjih letih. Problematika 
seveda ni od včeraj, vendar se o tem v preteklih letih zaradi 
takšnih in drugačnih vzrokov ni veliko govorilo.

Pravno formalni status deponije v Dobu je bil z izdajo okoljevarstvenega 
in uporabnega dovoljenja s strani Agencije RS za okolje (ARSO) ter 
Ministrstva za okolje in prostor (MOP) urejen šele konec leta 2004, 
čeprav odlagališče odpadkov dejansko »obratuje« več kot 30 let. V 
vseh teh letih deponija okolju ni predstavljala večje nevarnosti, kar 
dokazuje pred leti ukinitev individualnih rent za okoliške prebivalce, saj 
so razlogi na podlagi strokovnih ugotovitev za rente prenehali. Zaradi 
količine odpadkov, ki so se v desetletjih nabrali na deponiji, je bil leta 
2001 izdelan idejni projekt o dvofaznem obsegu širitve deponije ter 
izgradnji centra za ravnanje z odpadki za obdobje 15-ih let, katerega 
investicijski program za prvo fazo so sprejeli vsi občinski sveti občin. 
Svet KS Dob je istega leta podal mnenje, da ne nasprotuje nadalje-
vanju aktivnosti oz. razširitvi odlagališča, januarja leta 2004 pa, da 
se obstoječe odlagališče odpadkov v Dobu sanira po programu in 
v najkrajšem možnem času zapre. Datum zaprtja 31.10.2007 je, z 
že omenjenim okoljevarstvenim dovoljenjem, določila ARSO. Leta 
2003 so bile tako sklenjene predpogodbe za odkup približno 3,5 ha 
zemljišč, upravljavec odlagališča JKP Prodnik pa je leta 2004 v dopisu 
MOP pojasnil širitev in sanacijo deponije Dob. Ministrstvo je brez na-
sprotovanja izdalo uporabno dovoljenje po Zakonu o graditvi objektov 
ter pozitivno mnenje o vključitvi lokacije v širše povezave. V čem je torej 
pravzaprav problem? ARSO je šele 22.1. letos izdala okoljevarstveno 
soglasje, v katerem daje pozitivno okoljevarstveno mnenje za poseg 
prve faze širitve odlagališča Dob. Istočasno pa je v drugem delu za-
vrnila izdajo okoljevarstvenega dovoljenja za obratovanje odlagališča 
z obrazložitvijo, da Operativni program vlade skladno z regijskim kon-
ceptom ne predvideva širitve in izgradnje nove infrastrukture, ker je na 
tem območju »le« okoli 53 tisoč prebivalcev, namesto potrebnih 55 
tisoč. Hja, lahko postavimo zelenjavni »štant«, ampak buč, krompirja 
in paprik pač ne smemo prodajati, ker to kupuje premalo ljudi. 
Tako so se občine Mengeš, Domžale, Trzin, Lukovica in Moravče ter 
njihovi občani znašli v diametralno nasprotnem položaju kot je praksa 
na tem področju v Sloveniji. Drugod se občine skupaj z občani de-
ponij in drugih oblik »shranjevanja« odpadkov močno otepajo, kar za 
državo seveda predstavlja dodatno breme, pri nas pa je deponija v 
Dobu povsem vsakdanja stvar, vendar država zaradi »formalnih« ome-
jitev blokira izvajanje tako lokalnih kot svojih lastnih usmeritev. Zaradi 
iskanja tako začasnih kot stalnih alternativnih lokacij in oblik ravnanja 
z odpadki je v prihodnosti pričakovati večje ali manjše zvišanje cen 
na kg odpadkov. Odvoz odpadkov na druge deponije v Sloveniji bi 
bila bolj tvegana rešitev, saj še nobena nima dovoljenja za odlaganje 
po 31.10.2007, cena na kg pa bi se v tem primeru dvignila za več 
kot 3x (iz 3 na 10 centov). Zato bi bilo, glede na dosedanjo prakso 

občine Domžale in njenih sosed v »boju« s »hitrimi« birokrati države, 
koristneje razmisliti in se aktivno vključiti v idejo občine Komenda, 
ki načrtuje izgradnjo mehansko- biološke obdelave odpadkov, ki je 
okolju prijaznejša, a za uporabnike malo dražja od zastarelih deponij. 
Pri tem pa bo potrebno veliko več napora na terenu s seznanjanjem 
okoliških prebivalcev, da pri tem ne gre za populistično sežigalnico 
temveč za našo prihodnost. 

Urban Ropotar     

CENTER ZA PREDELAVO ODPADKOV  
V SUHADOLSKI JAMI?
V ponedeljek, 5. februarja 2007, je na pobudo svetnika Fran-
ca Hribarja in vaškega sveta Topol, Franc Jerič, župan občine 
Mengeš, sklical informativni sestanek krajanov Topol z župa-
nom občine Komenda Tomažem Drolcem. Povod za sestanek 
so bile novice o gradnji centra za predelavo odpadkov v Su-
hadolski jami, ki je blizu vasi Topol. Sestanka se je udeležilo 
več kot 30 krajanov Topol, več svetnikov občine Mengeš, oba 
župana s sodelavci in veliko število novinarjev!

Za kaj pravzaprav gre v primeru Suhadolske jame? Občina Komen-
da ima z izvajalcem Publikusom že sedaj urejene vse prostorske in 
druge dokumente za dejavnost predelave in sortiranja odpadkov. 
Odpadke v jami sortirajo in jih potem odpeljejo na Ljubljansko barje 
v centralno odlagališče, ki bo tako kot deponija Dob kmalu zaprta. 
Vse občine iščejo primerne lokacije in rešitve problema.
Občina Komenda in župan so poiskali rešitev v izgradnji in predvsem 
ureditvi sedanje lokacije v Suhadolski jami, ki bi bil v precejšnji meri 
pokrit z evropskimi sredstvi. Projekt je »težak« 25 milijonov evrov, s 
tem, da bi Evropa dala 13 mililjonov, država Slovenija 5 milijonov, 
ostala sredstva pa zainteresirane vlagateljice (občine). Projekt naj 
bi bil zgrajen za uporabo 200.000 prebivalcev. Center bi bil velik 
cca 100 – 120 m x 21m in bi sprejemal gospodinjske odpadke. 
Tehnologija postopka je sledeča: najprej bi v zaprtih komorah vse 
zmleli, osušili in izločili gorljive snovi, kovinske delce in seveda 
vlago. Postopek predelave naj bi trajal 15 dni od vhoda do iznosa 
cca 30 % odpadkov, ki se ne morejo predelati. Ti naj bi se odpeljali 
na deponijo v jeseniški občini na Mali Mežaklji. Koristne odpadke 
se odpeljejo v sežigalnice npr. toplarne. Na deponiji naj bi bilo za-
poslenih 7 delavcev. Občina Komenda vodi projekt že poldrugo 
leto. Tomaž Drolec je tudi opozoril, da so se 3.3.2006 v Mengšu 
srečali župani 8 občin, ki so podpisali dogovor o nameravani grad-
nji, med njimi tudi bivši župan Tomaž Štebe. Ironija pri vsem tem 
je, da na občini Mengeš (referat za infrastrukturo A.Urbanc) o tem 
dokumentu ne vedo nič. 
Po predstavitvi projekta so sledila vprašanja krajanov. Zanimale so 
jih podrobnosti o delovanju, vplivih na okolje, povečanju prometa 
s tovornimi vozili, zakaj ravno deponija v Suhadolski jami, slabe 
izkušnje z drugimi deponijami. Pomembno je reševanje deponije 
in odvažanja smeti. Ta problem je potrebno hitro rešiti v korist 
vseh. Tako bi nas odvoz smeti, v kolikor bo to v center Suhadolski 
jami, stalo približno toliko kot sedaj, cca 70 – 80 evrov po toni 
odpadkov, v primeru odvoza drugam ( Kovor,Celje) bi se ta cena 
dvignila tri do štirikrat.
Na koncu sestanka je mengeški župan Franc Jerič obljubil, da bo 
organiziral ogled takega centra za ravnanje z odpadki, kakršen bo 
stal v Suhadolski jami, v tujini (Italija, Avstrija).
Čisto na koncu pa citirajmo še komendskega župana Tomaža 
Drolca: »Center je – čeprav na občinski meji – v celoti v komendski 
občini in renta pripada občini, kjer stoji. Bom pa se prizadeval za 
ugodnosti pri plačevanju odvoza smeti za prebivalce štirih najbližjih 
krajev: Suhadol, Most, Topol in Križa.«

Franc Jerič 
in Toni Dragar.
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Urednica: V mesecu februarju, mesecu 
kulture, smo se tudi v Mengšanu odločili, 
da bomo spregovorili nekaj besed na temo 
kulture v Mengšu. Kako kot predsednik 
Zveze kulturnih društev ocenjujete stanje 
kulture v Mengšu? 
Jože Vahtar: Mislim, da je v kulturi tako 
kot v naših življenjih, ki so sestavljena iz 
nihanj; vzponov in padcev. Tudi kultura je 
sestavljena iz nihanj in včasih društva, tudi 
kulturna, zapadejo v neko krizo, potrebujejo 
nov zagon in posebej takrat je pomembno, 
da je društvo enotno. Seveda je pomembno 
tudi, kako na nihanja v društvih gleda druž-
ba. V zadnjih časih vse bolj, to ne pomeni z 
denarjem, ampak koliko podpre in posluha 
nameni ustvarjalcem. 
Če se samo ozrem na Slavnostno akade-
mijo ob kulturnem prazniku, bi pričakoval 
več udeležbe, ker so bili vsi nastopajoči iz 
Mengša in jih dobro poznamo. Za nas kul-
turne delavce je pomembna simbioza med 
kulturnimi delavci in obiskovalci, čeprav 
je za kulturnega delavca veliko zadovolj-
stvo, da lahko zadovolji svojo potrebo po 
ustvarjanju, če lahko deluje za svojo dušo. 
Zase, za kulturnega delavca v zboru, lahko 
rečem, da na vajah zadovoljim svoje po-
trebo po ustvarjanju, na nastopih pa želim 
nekaj dati obiskovalcem, nekaj, kar smo se 
naučili na vajah. 

Urednica: Kaj pa kultura v Mengšu?
Jože Vahtar: Glede kulture v Mengšu lahko 
rečem, da jo je veliko, lahko pa bi jo bilo še 
več. V današnjem času, ko je delavnik raz-
pet med jutrom in večerom težko najdemo 
čas zase, se »odlepimo« od naslonjača, 
televizije in še nekaj ustvarjamo. Vsakemu, 
ki je vpet v društvo, z delom, ki ga kot član 
brezplačno opravlja, posebej še predsed-

niki, je potrebno danes dati priznanje. To 
so »žrtve« v tem današnjem času, ko vsi 
govorimo, da je potrebno skrbeti za dru-
žino, normalne odnose z otroci in ženo. 
Sam sem v svojem govoru na Slavnostni 
akademiji povedal, da je to »žrtvovanje na 
oltar kulture«. 
Vedno je tako, da se stvari razvijajo v kraju, 
če je klima pozitivna. Mislim, da je v Mengšu 
pozitivna, saj se znamo usesti za isto mizo, 
se pogovoriti, prenesti večinsko mnenje. 
Vendar ugotavljam, da je vse težje prenesti 
večinsko mnenje, vse težje sprejemamo 
osnove demokracije. To se bomo morali 
ponovno naučiti in sprejeti za dejstvo. 

Urednica: Kaj bi bilo potrebo spremeniti, 
da bi bila kultura bolj predstavljena ob-
čanom? Kulturni delavci ste zelo aktivni in 
včasih se zdi, da bi bilo lahko tudi v Meng-
šanu več prispevkov? 
Jože Vahtar: Sam mislim, da so društva zelo 
redno pojavljajo v Mengšanu. Vendar pa se 
nam kulturnim delavcem to predstavljanje 
»post festum« ne zdi vselej pomembno. Bolj 
si želimo obiskov naših kulturnih prireditev, 
ter zadovoljstva pri obiskovalcih. Sam sem 
bil zelo pozitivno presenečen, ko smo bili v 
lanskem letu povabljeni v Avstrijo, v Vrbo. Na-
stop kulturnih delavcev iz Mengša je obiskalo 
veliko ljudi. To je užitek kulturnega dogodka. 
Zapis je le kronika, da ljudje vidijo, da smo 
prejeti denar upravičeno porabili. Danes je 
svet daj-dam, in če nekaj dam, hočem vedeti, 
kaj bom za to dobil. Žal mi je samo to, da se 
to sprašujejo tisti, ki se nikoli ne udeležijo 
prireditev. Počasi se navajamo tudi na to. 

Urednica: Če se vrnemo na Slavnostno 
akademijo in kulturni praznik. Kako ocenju-
jete letošnji praznik s strani nastopajočih?

Jože Vahtar 

predsednik Zveze kulturnih 
društev Mengeš

Jože Vahtar, predsednik Zveze 
kulturnih društev Mengeš, rojen 
Mengšan, je kulturni delavec s 
srcem in dušo. Zanj smisel živ-
ljenju dajejo podrobnosti. Tako je 
v svojem poklicu ostal zvest raz-
voju, oblikovanju, načrtovanju in 
izdelovanju dekorativnih izdelkov. 
Prav v letošnjem letu se je odločil 
za samostojno poklicno pot. Za 
svoje delo je prejel več nagrad. 
Najbolj je ponosen na nagrado 
Turističnega spominka leta 2000, 
2003, 2005, ki mu jih je podelila 
Turistična zveza Slovenije. Z za-
nosom pove, da je sodelovanje 
z umetniki zanj nekaj posebne-
ga, posebej občutek, ko izdelek 
»spravi« v življenje. Sodeloval je s 
številnimi priznanimi oblikovalci, 
pri izdelku pa najbolj ceni združi-
tev estetike in uporabnosti. Tu ni 
pomembno, ali ima izdelek etno 
ali moderen pridih. 
Tudi na kulturo gleda kot na del 
življenja, ki vsem, tako umetnikom 
kot obiskovalcem, gledalcem, 
poslušalcem prinese dodatno 
zadovoljstvo v življenje. Posebej 
v današnjem tempu življenja, ko 
se delavnik začne zgodaj zjutraj 
in zaključi pozno zvečer ter nas 
je pogosto težko iztrgati iz kavča 
izpred televizije. 
Svoje znanje in izkušnje je ponudil 
tudi Mengšankam in Mengšanom 
na lokalnih volitvah 2006, kjer je 
kot eden redkih kandidatov izpo-
stavil tudi ureditev, legalizacijo 
črnih gradenj oziroma ureditev 
okolja v katerem bivamo. Kot član 
lovske družine meni, da danes 
človek vse preveč posega v nara-
vo in ne spoštuje njenih osnovih 
zakonitosti. 

Po predlogi Jožeta Vahtarja 

skrajšala urednica



Mengšan - februar 2007 7

INTERVIJU

Jože Vahtar: Vsako leto, tudi letos, smo 
ob kulturnem dnevu k sodelovanju povabili 
osnovno šolo Mengeš.  Tudi letos so se  
primerno, zares odlično, pripravili. Čeprav 
moram reči, da pogrešam sodelovanje med 
društvi in mladimi oziroma osnovno šolo. 
Vpetost osnovne šole v skupnost Mengeš 
se mi zdi premajhna. Prav najmlajši so naš 
kulturni potencial in bodo v prihodnosti nosili 
našo kulturo. Potrebno bi jih bilo vpeljati v 
našo kulturo, da jo bodo spoznali in poznali; 
v delovanje društev in njihove vsebine. Vede-
ti pa moramo, da mladi zelo radi nastopajo, 
zelo radi pokažejo kaj znajo, vzamejo si 
veliko časa in se zelo dobro pripravijo. Mladi 
ne smejo biti zaprti v šolsko poslopje, svoje 
prireditve. Potrebno je vzpostaviti sodelova-
nje na obeh straneh, tako na strani društev 
kot na strani šole. Vsako sodelovanje zahte-
va veliko truda, a če ustvarjamo kulturo, se 
moramo zavedati, da je to potrebno. 

Urednica: V Mengšu sem pogosto slišala, 
da je kulturna zveza razdeljena v dva dela. 
Kako na to gledate kot predsednik Zveze 
kulturnih društev? 
Jože Vahtar: Ne bi rekel, jaz tega ne čutim 
tako. Obstajajo različni pogledi, ni pa bi-
stvenih odstopanj od dogovorjenih odločitev 
– znamo se usesti za isto mizo in se dogo-
voriti. Vendar, če bi vsi enako mislili, ne bo 
prišlo do napredka - seveda pa morajo biti 
stvari v razumnih mejah. In tu so v razumnih 
mejah. Če pogledam sestanek (seja odbora 
za družbene in društvene dejavnosti), smo 
bili enotni, da bi se ustanovila zveza za šport, 
ki bi bila tako kot Zveza kulturnih društev so-
govornik občine pri delitvi denarja in prinesla 
napredek športa v občini. Ne tako, da vsak 
»sedi na svojem kupčku« in da je to odvisno 
od trenutnega poznanstva z županom  v ob-
čini. Mislim, da so ljudje v teh društvih tako 
pametni, da se znajo pomeniti. 
Če se vrnem k naši zvezi, lahko rečem, 
da se o priznanjih, kdo jih bo dobil to leto, 
hitro zmenimo. Tudi če je več nasprotujočih 
mnenj, smo dogovorjeni v petih minutah. 
Vsaj tako je bilo zadnja štiri leta. Če pa ne-
kdo »pošinfa«, pa to še daleč ni zamera. Če 
je nekdo preveč agresiven, se v taki sferi, 
sferi kulture, sam izloči. Vedno je potrebno 
spoštovati mnenje večine. Vendar pa, če 
imaš dober predlog, moraš za njim stati in 
biti mož beseda. V kulturi je nekako vzdušje 
tako, da če nekdo preveč vpleta politiko ali 
poskuša ločevati na drug način, bo sam 
najprej izločen.

Urednica: Kako pa ocenili delovanje kultur-
nih delavcev v Mengšu?
Jože Vahtar: Da lahko nekam prideš, da 
postaneš »profi«, se najprej aktiviraš kot 
amater v kulturnih društvih. Danes pa se 
tudi na področju kulture pojavljajo subjekti, 

ki želijo s kulturo zaslužiti. Iz stališča ama-
terstva je pogled seveda nekoliko zavisten, 
vendar to tudi mora obstajati, posebno, če 
je stvar dobra. 
V Mengšu vsi gledamo dve stvari v tej sferi: 
Špas teater in Muzej Mengeš. Špas teater 
kot posledico »spornega« najemnika in 
Muzej Mengeš, ki ima v naši občini nek po-
seben status. Stvari bo potrebno postaviti na 
pravo mesto. Sama subjekta pa bosta do-
kazala, da je njihovo poslanstvo pravilno.
V primeru Špas teatra lahko povem, da sva 
imela z direktorico pogovore in je zelo za-
interesirana za vpetost Kulturnega doma v 
Mengeš – sodelovanje s kulturnimi društvi 
in gostinsko in turistično ponudbo v Meng-
šu. Veliko ljudi pokaže interes, da bi prišli v 
Mengeš pred predstavo in si kaj ogledali, 
npr. muzejske zbirke,  Plečnikovo krstilnico, 
ki je ena njegovih zadnjih del. Potrebno 
se bo usesti in pogovoriti, pregledati inte-
rese, tako zasebnikov kot celotne družbe 
in društev. 

Urednica: Kako je zdaj z dogovorom o 
najemu Kulturnega doma s strani kulturnih 
društev? 
Jože Vahtar: Pregledal sem pogodbo in 
stvari niso bile bistveno spremenjene v po-
godbi od prejšnjega najemnika. Do sedaj 
smo bili sicer navajeni, da je bilo vse zastonj, 
sedaj ne bo tako. Stvari bo potrebno trans-
parentno doreči, pogoji najema morajo biti 
jasni. Doreči pa bo potrebno tudi posebne 
primere oziroma pogoje. 
Pri novem razpisu je bilo pomembno samo, 
koliko se bo iztržilo, ne pa, kako bo Kulturni 
dom naprej deloval in kaj naj bi pomenil za 
Mengeš. Menim, da Kulturni dom ne bi 
smel biti ekonomska kategorija, seveda 
pa mora tudi preživeti in nekaj ustvariti. Po-
trebno je vzpostaviti sodelovanje z občino, 
Kulturnim domom in sicer na visokem in 
čistem nivoju. 
Predvsem pa se moramo zavedati, da v Kul-
turni dom, razen v lanskem letu, ko so bile 
volitve (cca 6 mio sit), v zadnjih dveh letih ni 
bilo investiranega nič.  Potrebno je pripraviti 
konkreten programa vzdrževanja. Prav tako 
predlagam programsko komisijo, ki bi skrbe-
la za kulturni dom - ne samo v smislu Špas 
teatra, ampak tudi v smislu drugih vsebin, 
npr. kongresnih ali kaj podobnega. Za te 
namene je potrebno dvorano tudi primerno 
opremiti. Te konkurence je danes veliko in 
ne smemo zamuditi časa, da nas bodo drugi 
prehiteli. Kaj je lahko kraju večji ponos kot 
lep in uspešen Kulturni dom! Pripravljenost 
je na obeh straneh, saj v tem delu, v katerem 
sem sodeloval in čutim, da do večjih pro-
blemov ne bi smelo prihajati.  

Urednica: Koliko pa ocenjujete, da je 
kutura v Mengšu sama sebi namen, za iz-

polnjevanje kulturnega ustvarjanja samega 
kulturnega delavca in koliko je namenjena 
obiskovalcem? 
Jože Vahtar: Težko rečem, nekdo ustvarja 
zaradi pohval, drugi zaradi notranje potrebe 
po ustvarjanju, tretji spet zaradi priznanja 
družbe, … Če pogledam častnega občana 
Blejca, kaj ga pri 75 letih še žene, da je tako 
aktiven? Težko rečem. Lahko so to tudi neke 
ambicije, da za nami nekaj ostane. Na obali 
si lahko pesek ali skala, medtem ko pesek 
voda odnese, skala ostane ... Če npr. rečem 
za pevski zbor, vsi imamo danes že cedeje in 
to je tudi skala, ki ostane. Pomembno je, da 
se v ospredje postavi celotno društvo, čeprav 
je potrebno pogledati tudi predsednike in jih 
posebej pohvaliti. Žrtvujejo se za kraj in svojo 
energijo porabljajo za delovanje društva in 
nekaj vračajo kraju. Vendar brez tega izpo-
stavljanja danes ne gre več, tudi v podjetju so 
potrebna. Povem lahko, da vodenje društva ni 
več samo častna zadeva. Država ima društva 
pod nazorom in vsaki odkloni so kaznovani od 
2000 evrov naprej. To niso več heci in pogosto 
nosi tak predsednik ali organizator glavo v torbi. 
Morajo biti seznanjeni z vsemi zakoni in jih tudi 
spoštovati. Tu je potrebno preseči amaterski 
prag in stvari voditi povsem profesionalno. Ga 
ni junaka, ki bi rekel, da lahko sedaj nekaj po 
svoje naredimo. 

Urednica: Za konec. V času prejšnjega 
mandata je bilo večkrat slišano, da je Kul-
turno društvo Mihaelov sejem, ki organizira 
Trdinov, Mihaelov sejem zapostavljeno, da 
deluje brez podpore občine, pa tudi finančna 
sredstva naj bi bila prenizka.  
Jože Vahtar: Sem v upravnem odboru 
Kulturnega društva Mihaelov sejem in imam 
vpogled v samo poslovanje društva. Prora-
čunske postavke so ena šestina denarja, 
ki je potreben, da se sejem lahko izpelje. 
Katero drugo društvo v Mengšu ima tak seg-
ment za pridobivanje denarja. Občina lahko 
tu pomaga na več načinov, da ni potrebno 
plačati taks in marsikaj drugega. V začetku 
je bila vpetost v krajevno skupnost izjemna in 
ne samo s finančno podporo, ampak je bila 
krajevna skupnost, kasneje občina aktivno 
vpeta v dogajanje. Kar je za samo delovanje 
in izvedbo za sejem veliko bolj pomembno. 
Za izvedbo sejma je potrebno pridobiti 32 
dovoljenj in  če je potrebno po 5 in 6 krat 
priti po eno dovoljenje, se naredijo številni 
kilometri. Tu lahko občina naredi veliko več 
kot z denarjem. Mislim, da bodo sejmi še 
v Mengšu, tu je potrebno pohvaliti Štefana 
Borina, saj je 80 odstotkov dela na njegovih 
plečih, poskušamo ga razbremeniti, vendar 
ga bo potrebno še bolj. 

Hvala za pogovor.
Zapisala urednica

Foto: Arhiv Mengšana
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To je bila iztočnica za razmislek na predvečer slovenskega 
kulturnega praznika oziroma na večer Slavnostne akademije 
v Mengšu z naslovom “Rojstvo in smrt  v kulturi”.  

Slavnostna akademija je bila organizirana v počastitev rojstva 
in smrti slovenskih umetnikov in ustvarjalcev in med njimi so 
bile tudi osebnosti iz našega Mengša. Pesnica Franja Tro-
janšek – Zorana, rojena pred 140 leti; skladatelj, dirigent, 
zborovodja Peter Lipar, ki je letos“slavil” 95 let rojstva; pred 

110 leti pa naš slikar, iz Loke pri Mengšu, Janko Testen. 
Prav na dan obletnice Prešernove smrti se začenja njegov 
veliko bolj bleščeči del javne podobe. Njegovo ponovno 
rojstvo po smrti. Tako se podoba Prešerna vsako leto rodi 
v naših mislih. Prav tako tudi tisti večer. Na ta večer pa so 
se v naše misli “prikradle” tudi podobe Simona Gregorčiča, 
ko smo počastili 100 let smrti, Antona Tomaža Linharta ter 
100 letnico rojstva slovenske igralke Ita Rine, ki je bila naša 
največja slovenska filmska zvezda svetovnih razsežnosti.

SLAVNOSTNA AKADEMIJA 2007
Nekje se rodi življenje, na drugi strani pa se lahko eno krasno življenje poslavlja.. 
nato se spet rodi nekje novo življenje, ideja, misel, podoba.. Verjetno smo se vsi 
kdaj vprašali, kaj v kulturi pomeni rojstvo in smrt?

Mešani pevski zbor Svoboda

Dobitniki priznanj: Janez Per, Franci Žun, Zorka Požar 
in Vinko Vahtar

Kvartet klarinetov iz Ljubljane
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Letos mineva tudi 50 let od smrti in 135 let od rojstva našega 
velikega arhitekta Jožeta Plečnika, ki je s svojimi deli zazna-
moval več prestolnic. V spomin na mojstra je država razglasila 
leto 2007 za Plečnikovo leto. Da smo počastili Plečnikovo 
leto v slogu obuditve njegovega življenja in dela, smo go-
stili slavnostnega govornika - umetnostnega zgodovinarja 
– Klemna Koširja, ki nam je obudil spomine na Plečnikova 
dela, ki jih je zapustil, tudi v našem rodnem Mengšu.

Tudi drugi nastopajoči na predvečer Prešernovega praznika 
so nastopili na temo letošnjih omenjenih umetnikov in ustvar-
jalcev. Mladinski pevski zbor OŠ Mengeš pod vodstvom 
Monike Donko ter šolarji OŠ Mengeš pod vodstvom Nade 
Cotman so s simpatičnim in zanimivim programom ter izbo-
rom pesmi popestrili Akademijo na temo pesnice Zorane ter 
pesnika Franceta Prešerna. V počastitev obletnice so nam 
Harmonikarji KD Mihaelov sejem pod vodstvom Franceta 
Veiderja zaigrali prelepe skladbe iz filmskega sveta. Kvartet 
klarinetov iz Ljubljane pod mentorstvom prof. Andreja Zupana 
je nam večer popestril s pesmimi Linhartovih sodobnikov. Na 
koncu pa nam je Mešani pevski zbor Svoboda pod vodstvom 
Nane Weber, zapel pesmi v čast Petra Liparja ter pesem v 
čast slovenskemu narodu »Slovenec sem«.

Slavnostna akademija pa tudi letos ni minila brez podelitve 
priznanj za dosežke na kulturnem področju, ki jih je razpisala 
Zveza kulturnih društev občine Mengeš. Priznanja sta podelila 
predsednik ZKD Jože Vahtar in članica IO Tadeja Šušteršič.

Letošnji dobitnik zlatega priznanja ZKD občine Mengeš je 
Janez Per. Njegov kulturni in umetniški prispevek je v 45.letih 
dela nadgrajeval kot župan, poslanec in svetnik, saj je znal 
združevati glasbo in politiko.

Dobitnik srebrnega priznanja je bil po sklepu IO ZKDOM 
Franci Žun. Predlog priznanja so utemeljili z organizacijskimi 
dosežki na področju kulture, ki so pripomogla k večji poveza-
nosti in prepoznavnosti kulturnih društev v občini Mengeš.

Dobitnik bronastega priznanja ZKD občine Mengeš je Vinko 
Vahtar, ki je ustanovni član MKZ Mengeški ZVON in že več 
kot 30 let prepeva v njem. 

Tudi v letošnjem letu je IO ZKDOM podarila posebno prizna-
nje. To priznanje smo podelili Zorki Požar za njeno nesebično 
delo v kulturi in skrbi za delo in razvoj kraja.

Večer se je zaključil v predverju Kulturnega doma. Nastopa-
joči in obiskovalci Akademije smo se lahko sprehodili in si 
ogledali raztavo Likovnega društva iz Mengša, kjer so nam 
prav posebej za ta večer razstavili likovna dela. Prav tako je 
bila odrska scena njihovo delo. 

Tako se je na ta večer, 7. februarja, ponovno rodil kulturni 
utrinek v naših mislih. Sprehajali smo se po zgodovini 
in z mislimi odtavali v tedanja življenja in dela slovenskih 
ustvarjalcev. To nam je dalo in nam daje nov zagon, da se 
kolo življenja nikoli ne neha vrteti; rodiš se, umreš, nato 
ponovno rodiš.. rodijo se dela, ideje, ki so jih zapustili 
umetniki preteklega časa. 

Urška Vahtar

Foto: Peter Škrlep

Dobitnik zlatega priznanja Janez Per

Klemen Košir, umetnostni zgodovinar in slavnostni 
govornik
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Za glasbeno podlago novic, 
cest, vremena in oglasov pa je 
skrbela odlična mednarodna  
ekipa samih vrhunskih studij-
skih glasbenikov, ki jih je skupaj 
zbral Tomi Purič. Možakar velja 
za enega najboljših bobnarjev 
v naši deželi. Za prepoznavni 
pevski slogan »vstanemo prvi«  
pa je skrbela Nuška Drašček. 
Seveda popolnoma v živo! 
Prvi gostujoči glasbeniki so bili 
Lucky Cupids, ki so s priredbo 
Strangers in the Night Franka 
Sinatre vnesli v nabito polno 
gledališče nostalgijo za časi, 
ko so vladali veliki orkestri in je 
bil radijski sprejemnik središče 
vsakega doma. Mimogrede, 
budilka v ozadju je kazala točno 
uro. Ura je bila deset minut do 

Hitova Budilka - popolnoma v živo

Zgodil se je petek, ki se bo zapisal v radijsko zgodovino. Pečo, Racman in Špela so z močno 
povečano ekipo dokazali, da za dober šov ni potrebna sodobna tehnologija. Svoj jutranji pro-
gram so tokrat namreč preselili na gledališke deske Kulturnega doma v Mengšu, v sodelo-
vanju s Špas Teatrom. Kakšna gneča je bila pred vrati že pol ure pred pričetkom (ob 5.00 
zjutraj!). Točno ob 5.30 pa je šlo zares. Brez računalnikov, brez cd playerjev, brez playbacka. 
Popolnoma v živo! Bo eksperiment vrnitve v stare čase uspel? 

šestih zjutraj! Med prvimi je 
vstala tudi Alenka Godec. Da bi 
ogrela in opela glas naj bi vstala 
ob štirih zjutraj. Nina Pušlar pa 
je takoj po nastopu morala od-
hiteti v šolo v Grosuplje. Špela 
pa je to jutro izkoristila posebno 
udobne delovne pogoje. Če-
prav je Pečo ravnokar prebral, 
kakšen je bonton v gledališču 
(nobenega zviranja na stolih), 
ga je ona po svoji stari navadi 
ignorirala in ga označila celo 
za copatarja. 
Gušti in Polona sta poskrbela za 
pravi groove malo pred sedmo. 
Gušti, ki je oče dveh malih ko-
renjakov, je navajen zgodnjega 
vstajanja, zagotovo pa ne igra-
nja na odru ob takšnih jutranjih 
urah. To jutro je bil v mnogih 

Ekipa budilke pri delu

Nabito polna dvorana v Mengšu
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pogledih narobe svet. Ljudje 
so ponoreli od navdušenja, ko 
je prišel čas za oglase. Inter-
pretirali so jih namreč Lado Bi-
zovičar, Tina Gorenjak in Rado 
Mulej. Aplavzom ni bilo konca. 
Za rimano besedo je poskrbel  
6 Pack Čukur. Jutranje ure ga 
sploh niso vrgle iz ritma. Da je 
bil na odru ob sedmih, je Vele-
nje zapustil dve uri prej. Za jutra-
nje razmere sta Da Phenomena 
svojo nažigalno skladbo Nočem 
te nazaj umirila in popeljala v jaz-
zy vode s pravim kontrabasom. 
Dnevne časopise pa jim je do-
stavljalec pripeljal v dvorano kar 
na motorju. Špela je kot vedno 
tudi tokrat protestirala proti 
pasenju zijal in komentiranju 
velikih modrih oči. Presenetil 
je tudi Jan Plestenjak, ki se 
običano ob takšni urah (bilo 
je 7.30) šele odpravlja spat. 
Ljudi pa je na kolena spravila 
tudi Saša Lendero. Ona je bila 
tudi iskani pojem v Budilkinem 

Carju. Racman tudi v teatru ni 
razočaral. Ponovno ga je mučila 
lakota. V ozadju uradna glaso-
va, ki sta v vsakodnevnem pro-
gramu posneta v računalnik, to 
jutro pa sta Eva Longyka in Pre-
drag Lalič svoje govorne vložke 
opravila kar v živo. Za pravo 
porcijo jutranjega adrenalina pa 
so poskrbeli Siddharta. Tudi za 
Rebeko je bil tak nastop čista 
znanstvena fantastika. Kdo pra-
vi, da so rockerji nočne ptice? 
Big Foot Mama so usekali na 
polno tudi v petkovem jutru. Za 
pravi zaključek jutra pa je po-
skrbela Pečova učiteljica petja 
- Jadranka Juras. 
Hura, eksperiment je uspel! 
Racman je pred občinstvom 
padel na kolena, saj so gledal-
ci v dvorani zdržali skoraj pet 
maratonskih ur. Česa se bodo 
Budilkarji lotili sedaj? Bodo prvi 
radijci v vesolju?

Tekst in foto: Marij Urh

Viri: Hitova budilka in Racman

 

Siddhartha Špela in Racman

Nataša z radia Hit in Taiji

Njegova 
visokost 
Lado in 

reklame

Urša Alič in Don Sergio

Saška Lendero

Radomavasrad

Ogled dogajanja v dvorani v 
predverju Kulturnega doma
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Med hišami v Hribarjevi ulici 
je bil že ob zazidalnem načrtu 
namenjen prostor za otroško 
igrišče, ob katerem naj bi tekla 
tudi pešpot in kolesarska steza 
od takratnega Tamiza do pošte. 
Za varno pot otrok do šole bi bila 
tudi v tem času ob današnjem 
prometu na cesti ta pot zelo 
dobrodošla. Žal je ta zarisana in 
načrtovana pot kar nekam po-
niknila. Od nje je ostal samo še 
delček, ki povezuje Hribarjevo 
in Cankarjevo ulico in teče med 
parcelama Marinovih in Klopčiče-
vih. Ostali del zarisane poti pa se 
je spremenil v vrtove in dvorišča. 
Zanimivo bi bilo raziskati, kako 
in zakaj. Leta 1976 so se začele 
širiti govorice, da bo takratna 
krajevna skupnost dala zemljo 
namenjeno igrišču v odkup last-
nikom mejnih parcel. Ker pa so 
bile takrat v naši ulici večinoma 
mlade družine z otroki, se nam 
je zdelo igrišče pomembnejše od 
individualnih vrtov. Zato smo sto-
pili skupaj, razen par izjem, in se 
začeli boriti za ta košček zemlje. 
Saj takrat v Mengšu ni bilo nobe-
nega urejenega igrišča, razen v 
vrtcu. Zainteresirani smo imeno-
vali gradbeni odbor in se podali 
v boj za uresničitev načrtov. Z 
prošnjami, dopisi, prostovoljnimi 
prispevki, z urami prostovoljnega 
dela smo uspeli. Zbrali smo prek  
trideset tisoč takratnih dinarjev 
prispevkov in skupno opravili pre-
ko 900 ur prostovoljnega dela. 
Večinoma prebivalci Hribarjeve 
ulice, seveda z nekaj izjemami, 
ki niso sodelovali in prispevali nič. 
Tako smo 29. junija 1984 odprli 
igrišče ob zvokih takrat mladih 
Stoparjev, ki so popravili vzdušje 
deževnega dne. Naslednji dan je 
bil sončen in smo imeli piknik za 
vse. Bilo je veselo.

Lansko leto, v predvolilnem 
času, je bilo igrišče obnovlje-
no in opremljeno še več igrali, 
seveda tokrat iz proračuna 
občine. Tako je takratni župan 
gospod Štebe popravil vtis, 
saj pred 22 leti ni sodeloval, 
niti svojih hčerk ni pustil na 

OTROŠKO IGRIŠČE V HRIBARJEVI ULICI-TRETJIČ
V lanskem volilnem letu sta bila v Mengšanu objavljena že dva članka 
o našem igrišču. Zdi se mi potrebno, da napišem še en članek, nekaj 
resnic o nastanku tega igrišča. 

otvoritev, kl jub prošnjam in 
solzam.
Zelo pa sem vesela, da se zdaj 
igrišče imenuje po pokojni Mimi 
Jaklič. Ona je ves čas sodelo-
vala, ne samo pri izgradnji, 
ampak je še vse do svoje žal 
prerane smrti leta 1998 skrbela 
za red in čistočo na njem. Zato 
lahko le rečemo Hvala, Mimi.

Tudi z njeno pomočjo smo takrat 
zmagali in uspeli rešiti ta košček 
zemlje za naše otroke in vnuke. 
Če bi takrat dovolili, da bi ga pre-
rasla čebula in solata, niti danes 
ne bi bilo kaj obnavljati. Igrišče bi 
bilo za vedno izgubljeno.
Vso dokumentacijo v zvezi z 
igriščem sem hranila doma. V 

letu 1992 pa sem vse spise in 
nekaj slik predala gospe Cvetki 
Mlakar. Ona je vse lepo krono-
loško uredila. In če kdo dvomi 
o resničnosti mojih napisanih 
besed, si pri njej lahko ogleda 
dokumentacijo.

Upam, da bo tudi novi župan 
namenil kakšen evro za obnovo 
in vzdrževanje, če se bo poka-
zala potreba. Saj smo že takrat 
pred 20 leti delali po njegovem 
predvolilnem sloganu – enotni 
in uspešni.

Članica takratnega gradbe-

nega odbora Vida Žinkovič

Foto: Arhiv Vide Žinkovič
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Slovesnost

INTERVENCIJE

Operativne naloge gasilstva kot obvezne lokalne javne službe, ki 
nam jih nalaga zakon o gasilstvu so gašenje in reševanje ob požarih, 
zaščita in reševanje oseb, živali, premoženja in okolja ob naravnih 
in drugih nesrečah, tehnična in druga pomoč ob požarih, tehničnih 
in tehnoloških nesrečah ter druge splošne reševalne naloge.
V letu 2006 smo se odzvali klicem na pomoč v 14 primerih. Deset 
od teh je bilo požarov (6 na objektih, 4 v naravi), posredovali smo 
ob ledolomu, podrtju drevesa na telefonski vod, dve intervenciji 
pa sta bili tehnične narave in sicer odpiranje vrat.
Odziv na pozive je bil zadovoljiv, saj je na intervencijah, ki so se 
odvijale z aktiviranjem prek pozivnikov, v povprečju sodelovalo 8 
gasilcev naše operativne enote. 
Poleg navedenega so se trije gasilci odzvali pozivu za gašenje 
požarov na Krasu in sicer sta dva odšla na 1-dnevno, eden pa  
14 -dnevno prostovoljno dežurstvo.

USPOSABLJANJE IN IZOBRAŽEVANJE

Prostovoljni gasilec se mora za opravljanje nalog redno izob-
raževati, strokovno usposabljati in izpopolnjevati, širiti splošno 
razgledanost in razvijati tista znanja, ki so potrebna za učinkovito 
in strokovno opravljanje nalog. S strokovnim pristopom na inter-
vencijah si povečujemo ugled in zaupanje javnosti.
Na področju osnovnega izobraževanja smo se lotili pridobivanja 
novega kadra za dopolnitev operativne enote, kar nam je v dobri 
meri tudi uspelo, saj smo od letos bogatejši za 7 novih operativcev, 
ki so se udeležili nadaljevalnega tečaja za gasilca v organizaciji 
GZ Domžale.
Tečaj za vodjo enote v organizaciji GZ Kamnik so uspešno opravili 
trije naši gasilci.

Dejavnost na področju dopolnilnega izobraževanja je izražena s 
pridobitvijo treh tehničnih reševalcev, dva sta opravila tečaj za uspo-
sabljanje gasilcev za varno delo z motorno žago, en se je usposobil 
za gašenje notranjih požarov (modul A), en pa je opravil program 
usposabljanja za uporabo zrakoplovov (modul B).
S ciklom mesečnih praktičnih vaj smo skozi vse leto poskušali 
dvigovali zavest pripadnosti društvu in operativno pripravljenost 
članov gasilske enote. V proces cikličnega usposabljanja je bilo 
bolj ali manj redno vključenih  24 operativnih članov.
Dotaknili smo se tudi medijsko zelo odmevnega dogodka iz za-
četka leta »aviarne influence«. Seznanili smo se z vsemi nujnimi 
informacijami v zvezi z omenjenim virusom in nalogami gasilskih 
enot v primerih okužbe s ptičjo gripo.
V sklop usposabljanja spadajo tudi taktične gasilsko-reševalne vaje 
in sicer smo se v letu 2006 udeležili štirih vaj.
 

TEKMOVANJA

Način, kako ohranjati psihofizično kondicijo in spretnosti rokovanja 
z gasilsko opremo, predstavljajo priprave ekip na tekmovanja in 
tekmovanja sama.
Naše tekmovalne enote so opravile skupno kar 25 nastopov na 
različnih tekmovanjih in nivojih. Posebno velja za leto 2006 omeniti 
pestrost tekmovanj, saj smo se poleg gasilsko športnih tekmovalnih 
disciplin, kjer smo s pionirji in mladinkami nastopili tudi na državnih 
tekmovanjih (v Staršah in Slovenski Bistrici), nastopali še na tek-
movanjih v orientaciji in kvizih na nivoju GZ in regije ter se udeležili 
gasilskega rallyja v Preddvoru in vlečenja B cevi v Topolah.

ORGANIZACIJA PRIREDITEV 

Tudi v 2006 smo se lotili organizacije nekaterih že tradicionalnih 
prireditev in aktivnosti (19. gasilsko člansko tekmovanje za pokal 
PGD Loka in GZ Mengeš, aktivnosti v oktobru - mesecu varstva 
pred požari), ter skupaj s komisijo za mladino regije Ljubljana III 
in GZ Mengeš organizirali regijsko tekmovanje gasilske mladine 
v orientaciji.

ZAKLJUČEK

O vseh pomembnejših aktivnostih in razmerah na našem operativ-
nem področju smo občane sproti seznanjali tudi prek občinskega 
glasila Mengšan, saj tudi na tak način skušamo prispevati k iz-
boljšanju razmer in utrjevanju ugleda gasilske organizacije z zelo 
bogato preteklostjo.
Vsem aktivnim članicam in članom se zahvaljujem za prispevek pri 
delovanju društva na področju operative v letu 2006, obenem pa 
vas pozivam, da javno gasilsko službo tudi v prihodnje opravljamo 
vedno, kadar bo to potrebno in da bomo na voljo ljudem, ki so 
potrebni pomoči.

NA POMOČ!
Franc Malus, poveljnik PGD Loka

PGD LOKA – DELO OPERATIVE V LETU 2006
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LOKALNE VOLITVE 2006

SVEČNICA 2007
Na praznik 2. februarja praznujemo v krščan-
skem svetu Jezusovo darovanje v templju 
– svečnico. Tako kot vsako leto smo člani pri-
pravili prodajo svečk pred vsako sveto mašo 
in zvečer postavili špalir svečk ob poteh, ki 
vodijo k cerkvi.

Vsakoletna priprava in izvedba je tako utečena, da je 
postala že redni segment prireditev, ki jih pripravlja 
Kulturno društvo Franca Jelovška Mengeš. 

Zahvaljujem se vsem mladim, ki so pomagali prižiga-
ti svečke ter jih po končani sveti maši tudi pomagali 
pospraviti. Nasvidenje prihodnje leto.

za KDFJ Mengeš: Tone Hribar

DEMOKRACIJA TER  
SODELOVANJE DRŽAVLJANOV 
NA LOKALNI RAVNI (OBČINAH)
1. del
Koncept demokracije oz. demokratičnih načel se v lo-
kalni skupnosti ne razlikuje od tistega na državni ravni. 
Med drugim sta prisotna tako načelo delitve oblasti kot 
načelo splošnih in tajnih volitev, s tem da sta seveda 
oba organizacijsko ter tehnično prilagojena manjšemu 
teritoriju ter manjšemu številu volilnih upravičencev. 
Hkrati pa zdrava lokalna demokracija na ravni države 
razvija zdravo demokratično kulturo med državljani ter 
zagotavlja tako podlago za usposabljanje političnega 
kadra, kot tudi za demokratično participacijo v politični 
skupnosti. Slovenska zakonodaja pozna štiri oblike 
neposredne ter eno obliko posredne lokalne demokra-
cije, v praksi pa se, z nekaterimi občasnimi izjemami, 
uporablja predvsem posredna demokracija, t.s. volitve. 
Zaradi tega je namen pričujočega članka seznaniti in 
po možnosti motivirati občane k pogostejši uporabi 
neposrednih demokratičnih sredstev, saj se političnost 
posameznika ter skupin prevečkrat začne in konča na 
ravni »gostilniških debat« oz. je pri mnogo ljudeh še ved-
no prisotna konstantna apolitičnost v smislu »nimamo 
vpliva in nič ne moremo«.  

Najenostavnejša oblika neposredne »občinske« demo-
kracije je t.i. zbor občanov, ki je najmanj formaliziran oz. 
povsem neformaliziran način odločanja vseh prebivalcev 
lokalne skupnosti, od novorojenčkov do najstarejših. Gre 
za spontano in neformalno razpravljanje in  odločanje, ki 
lahko poteka mimo župana ter občinske uprave, čeprav je 
sodelovanje slednjih bolj koristno kot ne. O vseh zadevah 
se glasuje javno, navadno z dvigovanjem rok ter se običajno 
odločitve sprejemajo soglasno. Takšen način je, vsaj po te-
oriji, pomemben element povečevanja kohezivnosti lokalne 
skupnosti in integracije posameznika v posamezni lokalni 
skupnosti. Zbor občanov naj bi sprejemal najpomembnejše 
odločitve, predvsem v smislu koga ali česa nočemo. Zbor 
občanov je zaradi svojih omejitev (prostor, čas, homogenost) 
uporaben bolj v najmanjših lokalnih skupnostih: v občinah 
pod 3000 prebivalcev ali na ravni krajevnih skupnosti (zbor 
krajanov). 
Druga neposredna oblika lokalne demokracije je lokalni refe-
rendum. Referendum je bolj formalna oblika odločanja kot zbor 
občanov, hkrati pa je tudi organizacijsko, tehnično in finančno 
zahtevnejši, saj zbor občanov načeloma ne generira stroškov, 

zgolj stroške elektrike, časa in prostora. Zgodovinsko gledano 
je referendum novejšega izvora kot zbor občanov, čeprav je 
njuno idejno izhodišče o odločanju v samih lokalnih skupnostih 
in ne preko izvoljenega predstavniškega organa (občinskega 
oz. mestnega sveta) podobno. Za razliko od zbora občanov 
se referendum uporablja tudi na državni ravni, čeprav je teo-
retsko izvorno uporaben predvsem na lokalnem nivoju. Prvič 
zato, ker je referendum bliže lokalni samoupravi, v kateri bi bili 
ljudje bolj zainteresirani za neposredno odločanje o zadevah, 
ki jih neposredno zadevajo (npr. referendum o TET III). Drugič 
pa je referendum na lokalni ravni organizacijsko, tehnično in 
zlasti finančno veliko manj zahteven. 
Ostali dve neposredni obliki lokalne demokracije pa sta ljud-
ska iniciativa in peticija. Pravica do peticije označuje pravico 
posameznika ali skupine posameznikov, da nekemu organu, 
npr. Občini Mengeš, pošiljajo različne pisne vloge. Predmet 
teh pisnih vlog je navadno pritožba, predlog, pobuda, vpra-
šanje, zahteva ali prošnja. Tako kot referendum se peticija 
uporablja tudi na nacionalni ravni (komisija za peticije). Na 
drugi strani pa je pravica do ljudske iniciative izključno vezana 
na skupino državljanov (najmanj 200), ki jim ta institut omogo-
ča ureditev nekega vprašanja, ne omogoča pa, za razliko od 
referenduma ter zbora občanov, odpravo neustrezne rešitve, 
saj gre zgolj za pobudo. V skladu z ljudsko iniciativo imajo 
ljudje pravico zahtevati ureditev nekega lokalnega problema, 
pri sami odločitvi pa ne sodelujejo. Poleg že omenjene raz-
like v številu pobudnikov je pomembnejša razlika med tema 
dvema oblikama neposrednega soodločanja občanov ta, da 
pobudo, vloženo preko ljudske iniciative predstavniško telo 
mora obravnavati in se o njej izreči, pri peticiji pa te obveze 
predstavniškega telesa ni. 
(Naslednjič pa več o volitvah ter delitvi lokalne oblasti)  

Urban Ropotar

Lokalne volitve so se oddaljile, pa vendar vsak dan ugotavljamo, da vplivajo na nas in naše bivanje. Skupaj 
s študentom politologije Urbanom Ropotarjem sva za vas pripravila analizo lanskih lokalnih volitev, ki bo 
objavljena v nadaljevanjih, na koncu pa bo sledila še analiza  rezultatov v naši občini. 
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MENGOSKOP
Piše: Marij Urh

Sobota zjutraj, še malce mrakobno. Kako fino, ni treba v 
službo, še na cesti je zatišje in čakajo nas prijetnejša opra-
vila. Na primer to, da bova z najdražjo odšla v trgovino in 
na obvezno jutranjo kavo. Deca itak »potegne« spanje, ko 
petelini že večkrat odkikirikajo svoje verze, pa pokuka izpod 
odeje tudi nosek glave družine. Malce tišje kot ponavadi, še 
iz kopalnice naroča: »Vzemi košaro, pa še flašo za olje. Imaš 
ključe od avtomobila?« Ker bi to človek nekako pričakoval 
vsako soboto, je seveda že zdavnaj vse na svojem mestu, 
le še njeno telesce čakam. Trgovina: raj na zemlji, prostor 
za druženje, priložnostni čvek, nakupi brez meja. Kupec je 
kralj, še posebej na oddelku sadja in zelenjave, kjer ti usluž-
benka uslužno stehta in nalepi listek na želeno v vrečicah. In 
tako nabirava: eno grenivko v eno vrečico, dva kivija v drugo 
vrečico, en grozd v tretjo in tako naprej. Napolniva do vrha 
košaro vendar se mi zdi, da je vse skupaj ena sama vrečica, 
ker sadja in zelenjave skoraj ni videti. Pri blagajni še enkrat 
preverim, da nama nemara ni vseeno kdo podtaknil vso to 
plastiko brez vsebine. Ker imava čas, stopiva še malce v 
drogerijo, kjer si draga privošči trdilec za lase, pa še sprej 
za odstranjevanje nadležnega vonja. Ob tem, seveda, da 
ne more mimo raznih testerjev. Moram zapisati, da kava po 
takem naporu odlično »sede«.

Velike besede o preprečevanju onesnaževanja zbledijo, če 
razmišljamo o vrečicah, vrečkah in sprejih. Zavedati se mora-
mo, da bi prav lahko še naši pravnuki nosili v taistih vrečkah 
nakupljeno domov, kot jih sedaj uporabljamo mi. Toliko in 
še več časa traja razgradnja in da ne govorimo o škodljivem 

plinu v raznih sprejih. Vse skupaj je samo del, manjši del 
odpadkov, ki jih po uporabi zavržemo, vendar še vedno 
ostajajo med nami. Obstaja kar nekaj rešitev odstranjevanja 
in recikliranja in ena izmed vseh je tudi sortiranje, sušenje 
in nadaljnja predelava. Ideja, ki bo resničnost postala tudi v 
naši bližini. Med Topolami in Suhadolami je predvidena po-
stavitev sortirnice in sušilnice odpadkov, ki jih vsakotedensko 
odvažajo izpred naših domov. 

Smeti so na vrhu trenutnih problemov, če pogledamo dalj-
noročno. Vendar, če spremenimo zorni kot, so stvari videti 
drugačne, utrnejo se nove zamisli, pokažejo povezave, ki jih 
prej nismo videli. Dokler smeti gledamo le kot smeti, se jih 
seveda skušamo čimprej znebiti, jih izriniti iz vidnega kroga, 
odpeljati, zakopati… Lahko pa v njih vidimo nekaj koristne-
ga! Ločeno zbiranje in recikliranje se sicer že dogaja tudi 
na nekaterih mestih v Mengšu, a je nekako neučinkovito, 
vsiljeno. Drugačen pogled je recimo, da v smeteh iščemo 
njihovo dragocenost! Dragocene surovine, ki jih sedaj na 
veliko uvažamo - star papir, staro steklo, morda še kaj. 

V novem objektu na robu občine naj bi smeti najprej osušili. 
V njih se namreč nahaja približno 30 odstotkov vode in s tem 
bi zmanjšali tudi volumen. Nadaljnja pot smeti je sortiranje 
oziroma ločevanje. Kako je to izvedljivo na nekakšnem teko-
čem traku, vedo projektanti, ki obenem zagotavljajo, da pri 
procesu ne bo nikakršnih vonjav oziroma le težko zaznavne. 
Prav tako obljubljajo, da izločena vlaga ne bo pronicala v 
podzemlje. Smeti se ne bodo deponirale, saj naj bi sortirane 
količine sproti odvažali na določena mesta. Kolikšne količi-
ne smeti bo krožilo dnevno, je strokovni izračun. Vsekakor 
ne malo, če pomislimo, da so k projektu pristopile vse so-
sednje občine, ki sedaj odvažajo na deponijo v Dobu (torej 
bivše domžalske) in še Kamnik, Vodice, Šenčur, Cerklje 
ter Komenda kot nosilec projekta. In še zanimivost; ultimat 
komendskega župana, mojstra Tomaža Drolca češ: »Če 
ste zraven ali ne, naprava bo postavljena!« je milo rečeno 
arogantna in naduta. Res pa je, da je bivši župan Mengša 
že 3. marca 2006 podpisal pogodbo oziroma namero o so-
udeležbi pri projektu. Postavlja se namreč vprašanje, kaj bi 
bilo z mengeškimi smetmi, če občina ne sodeluje in seveda 
ne vloži določena sredstva? V Dobu se v bližnji prihodnosti 
obeta zaprtje deponije, najbližja pa je tam nekje pri Celju. 
Verjetno nima niti smisla izračunavati stroškov in podražitev 
odvoza in deponiranja smeti in tako nekako je občina celo 
prisiljena sodelovati v projektu.

Morda še večji problem, kot pogled na prave smeti, v katerih 
vidimo le smeti, je pogled na ljudi, v katerih včasih, ko so nam 
v kakšni tovarni odveč, prav tako vidimo odpadke. In se jih 
poskušamo znebiti. Ne vidimo dragocenosti, ki se skrivajo 
prav v vsakem od nas: iskro kreativnosti, izgubljeno radost, 
zakopano ljubezen. Videti na drugačen način pomeni videti 
dragocenosti. V smeteh, v ljudeh, v prostoru, zgradbah, v 
mestu, v katerem živimo.

Foto: Peter Škrlep
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GOSPA JUSTINA JERIČ!
Podal vam bom kratek odgovor na vaše dolgo pisa-
nje, in tokrat prvič in zadnjič na nekatere nesmisle. 
Prosim in svetujem vam, da si še enkrat natančno 
in predvsem neprizadeto preberete moj prispevek. 
Mogoče bi bilo tudi obratno, da sam zahtevam vaše 
opravičilo za navedbe in obtožbe. Prav tako nisem 
vedel ali celo vprašal za vašo (ne)člansko izkaznico 
v stranki SDS. Pa verjetno drugi tudi ne; sami niste 
povedali, kje ste pa kandirali, pa vsi vemo. 

Prav lep pozdrav!
Marij Urh

LAHKO OD ŽIVLJENJA  
V MESTU  
PRIČAKUJEMO PREVEČ?
Mnogi si želimo, da bi se prostor okrog nas izboljšal. V 
ta prostor ne spada le naše najožje okolje, pač pa tudi 
širše – mengeško okolje. Velikokrat se ne ozremo okoli 
sebe in tako ne vidimo, da bi lahko že z najmanjšo po-
močjo pripomogli k boljšemu življenjskemu okolju. Lahko 
si prizadevamo, a še vedno ostanemo brez pravih idej 
in rešitev. Človek velikokrat od okolice zahteva preveč. 
Dejstvo je, da živimo v urbanem okolju in sprejeti mora-
mo njegove slabe in dobre lastnosti. Želja po nakupih v 
velikih nakupovalnih središčih je vedno mamljiva in tukaj 
hitro uresničljiva, pot v službo je kratka, do kakršne koli 
oskrbe ali storitve pridemo takoj …, po drugi strani pa 
urbano okolje s seboj prinese še slabe lastnosti, katerim 
se ne moremo izogniti. 

Življenje ob glavni cesti nam ne prinese veliko dobrega, saj so 
z njim povezani hrup, onesnaženost itd., vendar na to ne mo-
remo vplivati; negativne lastnosti lahko samo omilimo, s čimer 
pa kaj hitro posežemo v razvoj in preoblikovanje urbanizacije 
mengeškega okolja, ki postaja eno samo veliko betonsko ob-
zidje. Z betonskimi ograjami se vedno bolj oddaljujemo drug 
od drugega in se zapiramo vase. Če se sami ne potrudimo 
za topel in odprt sosedski odnos, ga ne moremo pričakovati 
od drugega. Že ob odločitvi, da bo človek živel ob glavni cesti 
ali v mestu, bi moral vedeti, kakšno življenje je v njem, zato 
ne more pričakovati jutranjega miru s pogledom na divjad ob 
jutranji paši in se predajati lepemu ptičjemu petju, česar bi bil 
deležen, če bi živel na obrobju.

Glavni pas s svojo arhitekturo in našim odnosom do nje pove 
veliko o odprtosti, dobroti in čutu za pomoč v naših srcih. Če 
postavimo obzidje, je vse to zatrto in naš jaz ne more priti do 
izraza. Vsaka izmed hiš za nekoga pomeni topel objem doma. 
Zato se skupaj trudimo, da bomo to toplino oddajali ven, k 
drugemu. S skupno močjo lahko nekaj naredimo za boljši 
in prijaznejši prostor. Potrudimo se in pristopimo do svojega 
mesta na pravi način, dajmo mu moč dlani, ki bo pritegnila še 
tako skeptičnega človeka za življenje v mestu.

Velikokrat pomislimo, da bi se z zelo visoko ograjo zaščitili pred 
drugimi (sosedi, sprehajalci, kolesarji, tudi tatovi), vendar to 
ni pravo opravičilo, saj smo ranljivi vsi. S takim ravnanjem se 
lahko zapremo za vedno in živimo med zidovi. Lahko pogle-
damo v leto naprej in vidimo, da se bo kmalu uresničil projekt 
za izgradnjo nove cestne povezave, ki naj bi razbremenila Slo-
vensko cesto. Tudi ko v jedru mesta ne bo več veliko prometa, 
bodo betonske ograje ostale, mi pa zaprti med njimi … 

Matej Hribar OO N.Si.Mengeš

ZAHVALA IN POHVALA 
TRGOVINI VENDO
V časih naglice in pehanja za zaslužkom se najdejo 
tudi iskrice, ki potrjujejo, da včasih še vedno prevlada 
pristen človeški odnos in občutek za pomoč. Verjetno 
vsi v Mengšu poznamo trgovino Vendo, ki je iz majhne 
poslovalnice zrasla v spodobno trgovino s pleskarskimi 
in ličarskimi potrebščinami. Lastniki so najprej zgledno 
uredili propadajočo bivšo poslovno zgradbo Kovinotehne 
in pred leti v njej odprli svojo trgovino. Prva pohvala jim 
gre s tega zornega kota, namreč obnovili in uredili so 
stavbo, za katero bivši lastnik ni kazal interesa in je bila 
obsojena na počasno propadanje.

Vzrok, zaradi katerega sem se odločil napisati zahvalo, pa je 
drugačen. Sam stanujem v Slomškovi ulici, po kateri je dostop 
do skladiščnega platoja omenjene trgovine. Ko se fantje iz 
trgovine pripeljejo po ulici, pozdravijo, četudi se osebno  ne 
poznamo, še imen ne vemo! Vsekakor pohvale vredno.

Letos sem se že drugič obrnil na njih po pomoč za razkladanje 
težkega predmeta z viličarjem.

Lastnik se je takoj odzval in sam pripeljal viličarja ter izvedel 
razkladanje. In to brez zahteve po karkšnemkoli nadomestilu, 
tudi ponujene nagrade ni hotel sprejeti, zato se mu na tem 
mestu zahvaljujem za izkazano pomoč.

Na koncu mogoče nam vsem v premislek: koliko smo pri-
pravljeni darovati za zadovoljstvo soseda ali bližnjega? Včasih 
drobno dejanje reši stisko ali naredi veselje, zato glejmo, kje 
lahko tudi mi prispevamo k boljšemu svetu.

Franc Žun 
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V SUHADOLAH NE BO OSTAL 
NITI KILOGRAM SMETI
Prosim, da v skladu s pravico po objektivnem poročanju na istem 
mestu in takoj objavite spodnji dopis v odgovor na prispevek Anite 
Vošnjak, objavljen v Dnevniku, dne 7. 2. 2007:

»Dne 5. 2. 2007 sem bila prisotna na sestanku krajanov vasi Topole 
in na lastne oči in ušesa doživela kritike vaščanov na račun gradnje 
regijskega centra za predelavo odpadkov ter odklonilne reakcije velike 
večine prisotnih, zato mi ni jasno, odkod novinarki Aniti Vošnjak ob-
čutek, da se je večina strinjala s postavitvijo centra.

Predvsem je potrebno povedati, da je župan občine Komenda, go-
spod Tomaž Drolec, pred prisotnimi vaščani nastopil zelo arogantno 
in v smislu, da mu projekta itak ne moremo preprečiti, ker je že vse 
dogovorjeno, obnašal se je, kot da ima vse ase v rokavu in nam hotel 
na vsak način dopovedati, da lahko izbiramo samo med manjšim ali 
večjim zlom. Ob tem je dvakrat vsem navzočim pred nosom pomahal 
z nekim odlokom iz leta 1983, v katerem je zapisano, da se občini 
Komenda (v tistem času je Komenda še spadala pod UE Kamnik) na 
območju gramoznice Suhadole dovoli zbiranje in sortiranje odpadkov. 
Žal pa je gospod Drolec krajanom »pozabil« povedati, da je center za 
predelavo »gospodinjskih« odpadkov vse kaj drugega kot sortiranje, 
ki ga je na osnovi odloka občina lahko izvajala že doslej.

Drolčeva izjava, da je na izgradnjo centra pristal že bivši mengeški 
župan Štebe, ki nas je o tem očitno pozabil obvestiti, pa je vsaj žaljiva, 
če ne kar pošteno zavajajoča. Gospoda Štebeta sem namreč povpra-
šala o vsebini sestanka, ki ga je v ponedeljek zvečer omenjal Drolec, 
vendar po njegovih besedah do dogovora ni nikdar prišlo, saj naj bi na 
tistem sestanku prav Štebe predlagal, da potencialni investitor najprej 
predstavi čimbolj celovito in zavezujočo ponudbo, v kateri bi navedel, 
za kakšno ceno bo prevzel ločeno zbrane odpadke, s čim bo ceno 
garantiral in za kakšno dobo. Investitor naj bi poskrbel za umestitev 
v prostor (gradbeno dovoljenje), zbiranje, odvoz in prevzem ločeno 
zbranih odpadkov (organizacija, promocija, nadzor, ...), za rente in 
takse za obremenjevanje okolja, kot tudi za odvoz in deponiranje 
(sežiganje) ostanka odpadkov. Do take ponudbe v času Štebetovega 
mandata ni prišlo, zato tudi ni obveščal krajanov o nečem, kar ni bilo 
nikoli dogovorjeno.

Naj povem še, da v vasi Topole sploh nimamo urejenega ločevanja 
odpadkov, kar pomeni, da bi morali najprej spremeniti sistem zbiranja 
gospodinjskih odpadkov, da bi sploh mogli odlagati  odpadke v center 
za predelavo. Ampak za gospoda Drolca to najbrž niti ni pomembno, 
važno je le, da pridobi evropska sredstva.

Članek novinarke Anite Vošnjak je zavajajoč in enostranski, saj ne 
omenja tehtnih argumentov, ki so jih predstavili vaščani Topol, tem-
več posplošuje, da je bila »prepričljiva ugotovitev«, da bodo gradili v 
vsakem primeru. Ta ugotovitev je bila kvečjemu izsiljena!

V nadaljevanju želim predstaviti nekaj tehničnih podatkov o novem 
centru (župan Drolec ga je cel večer dosledno poimenoval kar »so-
rtirnica«), katere je zbral g. Franci Zabret, eden od vaščanov Topol, 
ki kategorično zavračajo umestitev centra za predelavo odpadkov v 
Suhadole.

• Dnevno bi v sortirnico pripeljali do 240 ton komunalnih odpadkov, 
kar po hitrem izračunu pomeni 37 dodatnih dovoznih smetarskih 
kamionov na dan. 
Utemeljitev: en smetarski kamion naenkrat prepelje 5 do 8 ton smeti. 

V povprečju prepelje 6,5 ton, kar pomeni: 240 ton : 6,5ton/kamion 
= 37 kamionov

• Odpadke bodo dovažali v popolnoma zaprt objekt. Raztovarjanje 
smeti bo potekalo ob posebnih jaških, ki bodo vedno v zračnem pod-
tlaku, tako da se smrad ne bo širil v okolico. V nadaljnjem postopku 
bodo iz smeti najprej avtomatsko izločeni kovinski delci (cca. 5%), 
kar pomeni, da je iz dnevne dostave 240 ton kar 12 ton kovinskih 
odpadkov – 2 odvozna kamiona. 

• V nadaljnjem postopku gredo odpadki na poseben mlin in nato 
na biološko izsuševanje. Tu je predvideno, da odpadki izgubijo cca 
30% teže (72 ton od predvidenih 240 ton) - to je odpadkovna vlaga in 
njene primesi, ki bo skozi posebne biološke filtre vsak dan izpuhtela 
v ozračje. Izsušeni odpadki se nadaljnje sortirajo na gorljive, ki jih bo 
predvidoma 30% - 72 ton (približno 10 odvoznih kamionov) in jih bodo 
nato odvažali v sežigalnice, najverjetneje v ljubljansko toplarno.

• Preostalih 30% odpadkov – 72 ton, je negorljiva neuporabna bio 
masa, ki se mora 15 dni razkrajati v posebnih zaprtih bazenih, nakar jo 
bodo odvažali (približno 10 odvoznih kamionov) na odpadno deponijo 
pod Mežakljo na Jesenicah. 

Ob vsej skrbi za zmanjševanje izpustov toplogrednih plinov v ozračje 
se nam torej v neposredni okolici obeta pravi razcvet tovornega pro-
meta na račun prevažanja komunalnih odpadkov!

Vaščane Topol najbolj skrbijo našteta dejstva:
• emisija hlapov – vsak dan bo izpuhtelo v ozračje 72 ton hlapov, ki 
bodo v primerih slabega vremena padali nazaj na naše področje.

• smrad, ki se bo širil iz centra za predelavo ob vsakokratnem obna-
vljanju bioloških filtrov. Po izjavi Drolčevega sodelavca je potrebno filtre 
obnavljati na leto in pol. Filtrov pa je 24, kar pomeni, da bo potrebno 
vsak mesec obnoviti vsaj en filter. 
Lokacija, kjer naj bi stala »sortirnica« odpadkov, je ravno polje s sla-
bo zemljo, kjer ne more uspevati visoko drevje, ki bi v takih primerih 
filtriralo smrad. Poleg tega se bo po vsej verjetnosti pojavil tudi hrup 
močnih prezračevalnih ventilatorjev, ki bo v nočnem času izredno 
moteč. Torej bomo v nočnih urah poleg avionov, ki ropotajo nad nami, 
poslušali še moteč zamolkel hrup, ki bo kratil naš spanec.

• umestitev v prostor: center naj bi bil postavljen na prodnatem terenu, 
pod katerim se nahaja podtalna pitna voda, ki izpod Kamniških planin 
prodira na mengeško in domžalsko polje, kjer so vodnjaki za mengeški 
in domžalski vodovod. Topole so na nadmorski višini 328 m, podtalnica 
pa se v sušnem obdobju nahaja 8 metrov nižje. Želena lokacija centra 
je na nadmorski višini 336 metrov, kar pomeni, da se podtalnica nahaja 
samo 16 metrov nižje in obstaja velika nevarnost, da nevarne odpadne 
tekočine ob izrednih dogodkih zaidejo v pitno vodo. Sortirnic in pre-
delovalnic odpadkov ni dovoljeno graditi na prodnata tla.

Nenazadnje pa vaščani Topol tudi ne vemo, kaj se bo zgodilo v 
meglenih obdobjih, ko bo poleg megle v ozračje dnevno emitiralo 
še 72 ton hlapov. Ker vemo, kako izgleda vodni krog, bodo po pred-
videvanjih vaščanov hlapi padli neposredno nazaj na naše glave – in 
ne v komendsko občino k gospodu Drolcu, ki je ognjevit zagovornik 
postavitve regijskega centra za predelavo komunalnih odpadkov. 

On očitno zelo dobro pozna »koristi« projekta, saj je na sestanku jasno 
povedal, da so smeti zlata jama za občino. Krajani Topol, ki bomo imeli 
center pred nosom in mašili ušesa ob ropotu ter nosove ob menjavanju 
biofiltrov, pa ostajamo nejeverni Tomaži do nadaljnjega!«

Sabina Aleš

Izvirnega članka, objavljenega v Dnevniku, nismo objavili zaradi pomankanja prostora. Ob 
obisku sortirnice v Italiji bomo skupaj z občinsko upravo pripravili daljši prispevek.
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RAZNOVRSTNA RABA 
ENERGIJE V OBČINAH
Občina Domžale se je v zadnjih letih zavzeto lotila izgrad-
nje omrežja plinifikacije, kar naj bi pomenilo dolgoročno 
bolj enakomerno porazdelitev med različnimi viri energije, 
ki jih gospodinjstva, firme in druge ustanove uporabljajo 
za ogrevanje v sezoni. Uporaba mešanice različnih virov je 
še kako pomembna pri načrtovanju dolgoročne strategije 
po trajni, konkurenčni in varni oskrbi z energijo, ki naj bi 
v prihodnje bila tudi bolj učinkovito uporabljena. Glede 
na občasne probleme z oskrbo energije, ki so se v Evropi 
pojavili v začetku lanskega  in letošnjega leta, postaja 
energetska politika prioritetna politična tema, s katero se 
ukvarjajo tako lokalne skupnosti na eni strani kot država 
in Evropska unija (EU) na drugi.

Evropska komisija je v začetku januarja 2007 v svežnju desetih 
dokumentov predstavila nov, odločnejši pristop s področja ener-
getske politike. Med glavne cilje je Komisija uvrstila boj proti 
podnebnim spremembam, trajnostni razvoj, krepitev energetske 
varnosti, zanesljivost oskrbe, konkurenčnost EU, vzpostavitev 
učinkovite zakonske ureditve in vzpostavitev enotnega notra-
njega trga v območju Unije. Komisija je predloge predstavila 
v naslednjih sklopih: notranji energetski trg, solidarnost med 
državami članicami in varnost oskrbe z nafto, plinom in elektriko, 
dolgoročno zmanjševanje izpustov toplogrednih plinov in Sistem 
trgovanja z emisijami, program s področja energetske učinkovi-
tosti, obnovljivi viri energije, Evropski strateški energetski načrt, 
fosilna goriva z nizkimi izpusti CO2, prihodnost jedrske energije, 
mednarodna energetska politika v skladu z evropskimi interesi 
ter učinkovito nadziranje in poročanje.

Poslanka Evropskega parlamenta dr. Romana Jordan Cizelj 
ugotavlja, da je Komisija v veliki meri upoštevala stališče Ev-
ropskega parlamenta (EP), a je vendarle postavila bolj realne 
zahteve glede na ambicioznejše, kot jih je zagovarjal parlament. 
Komisija je tako zastavila obvezujoči cilj o 20% deležu energije 
iz obnovljivih virov do leta 2020 (EP je predlagal 25%) in 50% 
delež do leta 2040. Podobno se je zgodilo z zahtevo EP po 
30% zmanjšanju emisij CO2 do leta 2020, ki jo je Komisija 
spremenila v zmanjšanje vseh toplogrednih plinov. Ambiciozne 
cilje predstavljajo še večja energetska učinkovitost (za 20% do 
leta 2020), reforma sistema za trgovanje z emisijami in zave-
zujoči cilji za avtomobilske emisije (celostna strategija, ki teži k 
postopni odpravi odvisnosti od fosilnih goriv).

Ključne zahteve Evropskega parlamenta, ki bi omogočile učin-
kovito delovanje notranjega trga, predstavljajo postavke, kot so 

popolno izvajanje evropske zakonodaje, proučitev pristojnosti 
nacionalnih regulatorjev, razdružitev lastništva upravljalcev 
prenosnega omrežja in proizvajalcev energije, spodbujanje 
ugodne klime za naložbe v nove tehnologije, razvoj strateškega 
partnerstva s tretjimi državami in še nekatere druge.

Po mnenju dr. Jordan Cizljeve bodo države članice posebno 
pozornost morale posvetiti implementaciji notranjega trga, vzpo-
stavitvi močnega regulatornega organa, poseben poudarek naj bi 
veljal ustrezni raziskovalno-razvojni politiki, premisleka je potrebna 
odločitev o ustrezni mešanici različnih energetskih virov. Ključ-
nega pomena je oblikovanje ustreznih ukrepov za spodbujanje 
naložb in ustrezno medsebojno povezana energetska omrežja. 

Poslanka velik potencial pri doseganju zastavljenih ciljev vidi v 
vzpodbujanju dejavnosti zlasti na lokalni in regionalni ravni. Tem 
oblastem je potrebno zagotoviti celovito in trajno podporo pri 
odločitvah o trajnostnih ukrepih za spodbujanje večje energetke 
učinkovitosti in raznolikosti. Zagotavljanje dolgoročne, konku-
renčne in varne preskrbe z energijo in učinkovito uporabo le-te 
se namreč začne že na občinskem nivoju.

Viktorija Jeras

Darko Rudl 

Dr. Romana Jordan Cizelj 
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POLITIKA

Petnajstega februarja 2007 je 
Franc Jerič, župan občine Men-
geš, imenoval dva podžupana, 
Jožeta Vahtarja in Aleša Janeži-
ča. Svojo odločitev je predstavil 
tudi svetnikom in svetnicam na 
4. seji sveta občine Mengeš. 
Podžupana bosta funkciji oprav-
ljala neprofesionalno in bosta 
opravljala naloge, v katerih jih 
bo iz svojih pristojnosti poob-
lastil župan. 
Župan je svojo odločitev po-
jasnil: »Odločil sem se za dva 
podžupana, ker mislim, da za 
dobro, predvsem pa uspešno 
vodenje občine potrebujem eki-
po, ki ji lahko zaupam. Oba sta 
se izkazala že s svojim delom v 
občini v preteklosti. Dokončno 
odločitev pa sem lažje sprejel, 
ko sta na lanskih lokalnih volit-
vah pokazala, da imata interes 
in voljo sooblikovati občino. Že v 
preteklosti sem z obema dobro 
sodeloval in mislim, da bo tako 
tudi v prihodnje. Za dva pod-
župana sem se odločil, ker je 
veliko zadev, ki niso bile ažurno 
rešene oziroma odpravljene in 
vsak bo podpiral enega izmed 
resornjev. Občina je kadrovsko 
podhranjena, imamo manj za-
poslenih, kot bi jih lahko imeli 
in to bom rešil z dvema pod-

V OBČINI MENGEŠ DVA PODŽUPANA
županoma.« Aleš Janežič bo 
vodil seje občinskega sveta in 
skupaj z občinsko upravo pri-
pravljal tudi materiale zanjo, za 
odbore ter operativne zadeve v 
proračunu na segmentu C, po-
dročju okolju in prostora. Jože 
Vahtar pa bo deloval na po-
dročju družbenih in društvenih 
dejavnosti, ki je v zadnjem času 
zaradi kadrovskega manjka kar 
malo zaspalo. 
Oba se veselita novega izziva 
in bosta kot del ekipe delovala 
za dobro občine Mengeš. Aleš 
Janežič je povedal: »Odločitev 
sem sprejel, ker sva v pogo-
voru z županom ugotovila, da 
bomo lahko skupaj realizirali 
več, predvsem pa skupaj lažje 
presegli zatečeno stanje, ki se 
je pojavilo na nekaterih podro-
čjih. Vesel sem, da je župan že 
kmalu ugotovil, da sam ne bo 
mogel uspešno voditi vsega. 
Prepričan sem, da bomo vsi 
delovali skupaj, za boljšo ob-
čino, ki bo v službi občanov in 
občank.«
Jože Vahtar je svojo odločitev 
komentiral: »Že lani jeseni sem 
predstavil svoje poglede na 
reševanje določenih zatečenih 
stvari v občini, predvsem pa, 
da enostransko in samovoljno 

prikazovanje rešitev ne reši nič-
esar. Potrebno se je pogovoriti 
in oblikovati konsenz. Sam bom 
deloval predvsem na področju 
kulture, društev in družbenih 
dejavnosti.«
Dokončni dogovor je bil skle-
njen ob 17. uri in prepričana 
sem, da bomo zadovoljstvo na 
njihovih obrazih videli tudi čez 
eno leto, ko jih bomo povpraša-
li, ali so se njihova pričakovanj 
uresničila.

Oba kandidata ste podrobno 
spoznali lani jeseni. Aleš je po-
ročen z Vilmo, oče treh otrok in 
zaposlen v Heliosu. Joče Vahtar 
je poročen z Marto, imata tri 
otroke in letos stopa na samo-
stojno poklicno pot. Oba sta 
rojena Mengšana in že celo 
življenje živita v Mengšu. Dan po 
izvolitvi sta spregovorila o svojih 
pričakovanjih in dogovorih.

Kako gledate na funkcijo 
podžupana? Kot na osebo, 
ki lahko pomembno vpliva 
na reševanje določene pro-
blematike v občini, ali bolj 
kot okrasni dodatek v ekipi 
župana?
Jože Vahtar: Že dolgo v uspeš-
nih podjetjih ni v ospredju posa-
meznik, ampak skupina – team. 

Tam, kjer se gre zadeva reše-
vat samo skozi prizmo enega 
osebka, je v današnjem svetu 
to tretirano kot neuspeh. In če 
sem ta člen v občini Mengeš, 
člen ekipe, v mojem rojstnem 
kraju, sem ponosen na to in 
si bom prizadeval, da bo moj 
delež viden. Navsezadnje me 
zavezuje tudi program, ki sem 
ga občanom predstavil ob svoji 
kandidaturi v lanskem letu.
Aleš Janžič: Vesel in ponosen 
sem imenovanja, saj sem se s 
svojo ekipo in programom že 
pred letom odločil, da sem pri-
pravljen delati za Mengeš. Od-
ločitev o imenovanju dveh pod-
županov je dejanje, ki združuje 
in ustvarja ekipo, brez katere ni 
dolgoročnih uspehov.

Sedaj, ko sta sprejela od-
ločitev, da bosta opravljala 
funkcijo podžupana, me za-
nima, katerih nalog se bosta 
lotila najprej? 
Jože Vahtar: Prve naloge sem 
se že lotil – Kulturni dom. Na-
slednje naloge so vezane na 
pregledno financiranje društev, 
vspostavitev stikov, evidenc. 
Sklicati bo potrebno vsa društva 
in se skupaj zmeniti za načine 
delovanja v prihodnosti.
Aleš Janežič: Na začetku me 
čakajo predvsem operativne 
naloge glede priprave gradiv za 
občinske seje in vodenje le-teh. 
V prihodnosti pa pridejo na vrsto 
konkretne zadolžitve na investi-
cijskem področju v občini.

Bi še kaj izpostavila?
Jože Vahtar: Morda to, da 
pričakujem, da  bodo občani 
spoznali, da smo vsi skupaj 
pripravljeni poriniti voz naprej 
in se priključiti najbolj uspešnim 
občinam. To pa je naloga, ki 
je rešljiva samo z enotnim in 
zavzetim delovanjem.
Aleš Janežič: Najbolj veseli dej-
stvo, da je župan uspel povezati 
veliko večino ljudi v močno ekipo, 
kar je za Mengeš dobro.

Hvala za pogovor in veliko uspe-
ha pri delu.

Tina Železnik

Foto: Tina Železnik



 Mengšan - februar 200720

SPREJETE SESTAVE 
OBČINSKIH ODBOROV, 
PRORAČUN 2007
Tretjo in četrto sejo občinskega sveta je po pooblastilu župana vodil 
Aleš Janežič. Seveda za to ni nobenih ovir, vendar pa smo bili do 
sedaj navajeni, da seje striktno vodi župan. Tik pred četrto sejo pa 
je župan Franc Jerič z vso odgovornostjo določil dva podžupana: 
Aleša Janežiča in Jožeta Vahtarja.

Tretja seja
Po spremenjenem dnevnem redu tretje seje, svetniki so izločili dve točki 
in dodali eno, so najprej začeli s pobudami in vprašanji. Med njimi je po-
trebno omeniti žgočo problematiko cestnega prometa po Liparjevi ulici, ki 
jo je izpostavila Mojca Volkar. Kot je povedala, je predvsem težava promet 
težkih tovornjakov na že tako ozki cesti, posredno pa so s tem ogroženi 
pešci in šolarji na pločnikih. Franc Malus je opozoril na nebrzdano urba-
nizacijo Dobena, saj se je število prebivalcev povečalo najmanj za 50% 
od leta 2002. Predvsem infrastruktura ne dohaja takega porasta, težko 
prevozne ceste pa onemogočajo intervencije reševalnih in gasilskih vozil. 
Še posebej v zimskem času. Franc Hribar je opozoril na nevaren izvoz 
na Slovensko cesto z Maistrove ulice. Pri rekonstrukciji se je Slovenska 
cesta razširila in s tem, poleg betonske ograje poslabšala vidljivost oziro-
ma preglednost. Poudaril je še, da v odloku občine Mengeš piše, da je 
najvišja dovoljena meja ograje 1.2 m. Po kuloarjih se menda govori, da 
je občina zamižala na obe očesi pri gradnji betonskih ograj zaradi tega, 
ker so lastniki kompenzirali višino ograje z dovoljenjem za razširitev ceste 
na njihovi zemlji. Zaradi porasta števila prebivalcev občine Mengeš, se 
je povečala tudi potreba po zdravstveni oskrbi. Bogo Ropotar je postavil 
vprašanje, ali je možno pridobiti dodatno koncesijo zdravstvenih delavcev 
oziroma čim prej pristopiti k reševanju problema.

Fit – top
Lastnik oziroma investitor objekta Harmonija (dvorana Fit – top), Miloš 
Junkar, je občinsko upravo zaprosil za razlago določil odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih. Gre predvsem za dopolnilne dejavnosti, ki predstav-
ljajo dopolnitev kapacitet obstoječega objekta, vendar pa ne povzročajo 
negativnih vplivov na okolje in na dejavnosti v okolici. V odloku je sicer 
zapisana splošna opredelitev kot gradnja športno rekreacijskih igrišč, 
ureditev pešpoti, kolesarskih stez in gradnja komunalne infrastrukture. 
Določeno je, da gradnja novih objektov ni možna, razen prizidave k obsto-
ječim objektom za dopolnitev kapacitet. Svetniki pa so še dodali v sklepu, 
da se kot dopolnitev štejejo dejavnosti: hotelske in podobne stavbe za 
kratkotrajno nastanitev, gostilne, restavracije in točilnice. Vendar pa mora 
investitor v skladu s sklepom zagotoviti minimalno 60% površine vsega 
objekta za osnovno namensko rabo, to je šport in rekreacija.

Odbori
Podrobnejša poimenska predstavitev članov odborov bo v Uradnem 
vestniku Občine Mengeš. Kot zahteva poslovnik občinskega sveta, je v 
odborih po šest članov. Po trije so iz vrst svetnikov, torej politične narave, 
po trije pa izmed občanov, ki so po mnenju svetnikov najbližje posamezni 
aktivnosti odbora. Le v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
in Komisiji za podeljevanje priznanj je predstavnik svetnikov po eden. V 
Uredniškem svetu glasila Mengšan pa nobenega. 

Vrtec
Svetniki so potrdili sistematizacijo delovnih mest in nov poslovni čas v vrtcu 
Mengeš. Kljub nekaterim nejasnostim, ki jih je potrdila tudi ravnateljica 
vrtca Mojca Novinec Babič, in razložila, da so nekatere zadeve še iz za-
tečenega stanja. Zatrdila je, da bo v naslednji mesecih skušala odpraviti 
pomanjkljivosti; denimo, da zaposleni vzdrževalec opravlja več del in 

nalog, kar se v neki meri že dogaja in tako opravičila zakonska določila 
o potrebnem kadru. Vsekakor pa je potrebno bilo spremeniti delovni čas 
in ga prilagoditi zahtevam staršev. Odločili so se, da je poslovni čas vrtca 
od 5.30 ure do 16.45 s 1. marcem 2007.

Proračun 2007
Na četrti seji je bila vsekakor najpomembnejša točka dnevnega reda prva 
obravnava proračuna občine Mengeš za leto 2007. Osnutek oziroma 
predlog proračuna je »težek« 4.921.687 € (1.179.434.000 SIT). Planirani 
prihodki v letu 2007 so dobro milijardo, prenosa iz leta 2006 pa je za 
dobrih 98 mio SIT. Na segmentu »A«, to je delovanje občinske uprave, 
organov občine in plače zaposlenih, je planirano za 183.451.000 SIT 
sredstev. Na segmentu »B«, to je za javni interes, družbene in zakonske 
obveznosti, kamor spadajo društva, sociala, otroško varstvo, podjetništvo, 
šola, zaščita in reševanje, je planirano za 487.790.000 SIT. Na segmentu 
»C« kamor spadajo predvsem investicije in za katere je namenjeno največ 
sredstev, pa predvideva proračun za 508.193.000 SIT finančnega vložka. 
Tukaj pa je potrebno poudariti, da je del sredstev iz proračuna 2007 že 
porabljen na račun podpisanih pogodb iz leta 2006, to je 176.000.000 
SIT. Občina po novi, predvideni zakonodaji, dobi več sredstev iz državnega 
proračuna; 87 mio SIT. Vendar, če po ustavni presoji »pade« predviden 
zakon, se občina seveda lahko obriše pod nosom za ta sredstva, ki so 
seveda že vkalkulirana v občinskem proračunu. Svetniki so izrazili kar nekaj 
pripomb na osnutek proračuna, še posebej na področju investicij; Krvavški 
vodovod, Gorenjska cesta - kanalizacija, obvoznica in denimo preverjanje 
statične obnove osnovne šole Mengeš po evropski zakonodaji, ki prične 
veljati s prihodnjim letom. V primeru, da ne ustreza tem normativom, bi se 
morali šolo še enkrat obnavljati. Tomaž Štebe je bil tudi nezadovoljen, ker 
proračun ni pripravljen za dve leti vnaprej, kot menda to delajo vse občine 
v Sloveniji. Proračun naj bi bil tudi pomanjkljiv v razvojnih programih za na-
slednje leta. Moti ga, da je v proračunu planirana obnova športnega parka 
in otroških igrišč ter preplastitev ceste na Gobavico. Obregnil se je tudi v 
planirana sredstva za športno dvorano, saj naj bi višina nakazovala graditev 
velikega objekta. Predlagatelja proračuna pa je še opomnil, da ni sredstev 
za obnovo elektroinstalacij v občinski stavbi, saj naj bi bila ta predpotopna 
in preveč obremenjena. Kratka razlaga odgovornih v občinski upravi, da 
stanje ne dovoljuje večjih investicij prav zaradi pogodbenih obveznosti, 
ki jih je podpisal še Štebe, je spodbudila svetnike, da so predlagali nad-
zornemu odboru, da pregleda papirje in poroča o morebitnih kršitvah, kot 
je recimo povečanje finančnih sredstev prek višine pogodbenih določil in 
kršitve zakona o javnih naročilih. Svetniki so na koncu proračun v prvem 
branju potrdili, se pa za drugo obravnavo pričakuje več pisnih pripomb, 
amandmajev in še bolj vročo razpravo.

Ljudje in mi
Splošen vtis na sejah občinskega sveta je precej drugačen, vsaj po štirih 
sejah, kot iz prejšnjih let. Izpostaviti velja odlično vodenje sej podžupana 
Aleša Janežiča, ki je korekten do vseh, znajde se v vseh situacijah, če 
pa že pride do rahlih zapletov, svojo napako opraviči in najde veselo plat 
nezgode. Vsekakor tudi morečih monologov ni več, saj seje ne trajajo 
več kar do dveh zjutraj (največ 3,5 ure) in zaupanje v delo odborov je ne-
primerno večje kot prejšnja leta. Malce več sproščenosti je opaziti med 
svetniki, pomagajo tudi razni umestni in neumestni dovtipi, je pa res, da 
skušajo nekateri še vedno uveljavljati svojo voljo, in njihove pripombe ne 
upoštevajo odraz dejanskega stanja oziroma ne poznajo delovanja dolo-
čenih skupin občanov. V točki pobude in vprašanja je na primer Tomaža 
Štebeta najbolj motilo izdajanje glasila MENGŠAN. Urednici je očital 
namreč, da izdaja tabloid z rubrikami, ki so ponavadi v rumenem tisku 
(horoskop, križanka, Mengoskop???). Očitke je delil še na (ne)sestavo 
uredniškega odbora, spoštovanje odloka??? In zahteval posebno točko 
o glasilu v mesecu marcu s predhodno pridobljenim mnenjem statutarno 
pravnega odbora o delovanju urednice. Verjamem, da vse vsakomur ni 
všeč, vendar se z dobro voljo in upoštevanjem mnenja drugih ter kom-
promisi da urediti marsikatero zadevo. Še najboljše pa bo, če urednica 
pridobi mnenja z anketo med občani, kaj je preveč, odveč in kaj manjka 
v tem, vedno čudnem glasilu MENGŠAN.

Marij Urh

OBČINSKI SVET
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g. Tone Hribar:

Modernizacija ograj po Mengšu

Res lep videz betonskih ograj po 
Mengšu! Razumem, zasebnost 
vsakega stanujočega ob promet-
nici, a vendar visoke ograje nika-
kor ne sodijo v to urbano naselje, 
kje je tukaj Zavod za naravno in 
kulturno dediščino, kjer so ograje 
»večje« kot pa stanovanjska hiša 
(Vidali - Trdinov trg). Prosim, da se 
obrazložitev z argumenti vidi tudi v 
Mengšanu. Hvala.
Odgovor: Ograjo gradi lastnik 
sam. Zagotavlja, da v skladu z 
soglasjem Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine Kranj.

g. Franc Malus:

Vsebina: Razvoj Dobena

Na tem mestu bi rad opozoril na 
velike spremembe okolja v smislu 
hitre urbanizacije in večanja števi-
la prebivalcev v naselju Dobeno. 
Število prebivalcev se iz leta v leto 
veča, sedaj je uradno prijavljenih 
okrog 160 ljudi, kar predstavlja 
od popisa leta 2002 50% porast, 
predvidevamo pa, da je ta številka 
veliko višja. Nekoč vsaj s pre-
težno kmečkimi prebivalstvom, 
se je pred leti pridružila množica 
vikendov, tem pa še številne novo-
gradnje. Ta množica vikend naselij 
se je v zadnjih letih spremenila v 
stalna prebivališča številnih, ki so 
si na Dobenu poiskali svoj kos 
zemlje pod soncem in mir pred 
mestno naglico. 

Žal pospešenemu razmahu po-
selitve in urbanizacije Dobena ni 
sledila posodobitev in razvoj nujno 
potrebne infrastrukture. Bile so 
sicer v preteklosti asfaltirane ne-
katere makadamske poti, vse do 
meje z Mestno občino Ljubljana, 
vendar širina le teh ni bila spre-
menjena. Kljub temu je prisotna 
množica ozkih, težko prevoznih 
cest, ki so v primeru slabega vre-
mena in v zimskem času nepre-
vozne za večino intervencijskih 
vozil, v prvi vrsti večjih reševalnih 
in gasilskih vozil. 
Drugi del, ki tudi ni bil deležen 
močne prenove in predvsem 

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA, KI SO BILA PODANA NA 3. SEJI DNE 23. 1. 2007

razširitve, je vodovodno in s tem 
povezano hidrantno omrežje. Če 
je še pred leti razširjenost hidrant-
nega omrežja zadoščala za po-
trebe ustrezne požarne varnosti, 
danes brez dvoma ugotovimo, da 
je hidrantno omrežje neprimerno  
razvejano in prepustno za takš-
no stopnjo urbanizacije naselja. 
Celotno območje Dobena celo 
neuporabnih hidrantov, od tega 
le 6 nadtalnih, nekaj pa je zaradi 
takšnih in drugačnih vzrokov celo 
neuporabnih (zasuti, polomljeni 
pokrovi, ugreznjeni…).  Posebno 
velja njihovo neuporabnost omeniti 
v času snežne odeje, ko je že tako 
otežen oz. onemogočen dovoz po-
žarne vode v večjih količinah. 

Za Dobeno lahko rečemo, da se 
razvija in moj namen ni razvoja za-
virati, vendar v tem primeru lahko 
govorimo o nebrzdani urbanizaciji 
okolja. Ne gre za nek načrtovan 
in nadzorovan razvoj, ampak za 
razvoj, kateremu dinamiko do-
loča kapital, ki poskrbi samo za 
en interes – zaslužek. Vsi ostali 
interesi – izgradnja ustrezne 
infrastrukture, požarna varnost, 
čistost okolja, ohranjanje kulturne 
in naravne dediščine…do njih 
kapital ostane brez posluha. 

Če želimo preprečiti nadaljnjo 
škodo, ki se dela v tako občut-
ljivem okolju, kot je Dobeno, bo 
potrebno storiti nekaj korakov 
v smeri preventive, ki je veliko 
cenejša kot kurativa, predvsem 
pa ima dolgoročno zelo blago-
dejne učinke.
Tako namen, da je naloga Občine 
Mengeš v prvi  vrsti zabeležiti 
obstoječe stanje in prihodnjo 
predvideno pozidavo ter naročiti 
različne študije razvoja Dobeno, 
ki bodo vklopila potrebne kapa-
citete raznovrstne infrastrukture, 
določile parametre arhitekture, ki 
se bo vklopila v okolje in zaščitile 
naravno in kulturno dediščino. 
Na tem mestu bi bilo pametno 
razmisliti o neki vrsti moratorija na 
nove gradnje, vsaj dokler ne bodo 
izdelane ustrezne študije.   

Odgovor:  Z vašim vprašanjem 
oziroma pobudo, ki se nanaša 
na vsebino oziroma vse dejav-

nosti, ki so vezane na naselje 
Dobeno, se strinjam, vendar vam 
ne morem odgovoriti, saj že vaša 
pobuda zelo dobro opisuje stanje 
na Dobenem. Potrebna bo širša 
razprava o tej problematiki, ki jo 
opisujete. 

ga. Jerič Justina

Vem, da vprašanje ni ravno živ-
ljenjskega pomena, a jaz imam 
stvari raje razčiščene, preden 
problem nastane. Mene in še ne-
katere druge vaščane zanima par 
stvari o loški brunarici. Ker je bila 
zgrajena v dobro vseh občanov 
oz. predvsem Ločanov, nas za-
nima, kdo je pravzaprav zadolžen, 
da vzdržuje oz. gospodari v njej 
in z njo. Namreč, ko smo dobili 
športno ploščad, se je zelo hitro 
pokazala tudi potreba po sanitar-
nih prostorih in največ zaradi tega 
smo se društva in posamezniki 
tudi trudili in pomagali, da čim prej 
pridemo do tega. Seveda brez 
pomoči občine je še dolgo ne bi 
bilo, zato moramo zdaj skrbeti in 
jo vzdrževati, da nam bo čim dlje 
služila. Tu pa se je že zataknilo, 
namreč, ko smo na SILVESTRO-
VO Ločani želeli preživeti par uric 
v brunarici, smo žal izvedeli da že 
3. tedne ni mogoče uporabljati 
toaletnih prostorov, ker je nekdo 
ukradel pipo. Tu pa se mi postav-
lja vprašanje, zakaj tisti, ki mu je 
zaupano, če je sploh komu bilo, 
bolj ažurno ne skrbi in odpravlja 
napak. Skratka, zanima nas, KDO 
jo lahko uporablja, kdaj in kaj se v 
njej lahko dogaja. 
Moj predlog pa je tak: nujno je 
določiti nekoga, ki bo imel točno 
evidenco, kdaj so bo kaj dogaja-
lo, vsaj za 1 teden oz. mesec v 
naprej, to naj bo tudi na vidnem 
mestu, oz. kontaktno osebo, 
na katero se lahko društva in 
posamezniki obrnejo in dobijo 
potrebne informacije. 

Odgovor: Spoštovana gospa 
Justina, prepričan sem bil, da je 
ta problem ki ga izpostavljate, že 
rešen. Po pogovoru z gospodom 
Matjažem Anžlovarjem in gospo-
dom Matjažem Lobodo sem pri-
šel do ugotovitve, da se moram 
čim prej sestati s predstavniki 

športnega društva in pripraviti po-
godbo o upravljanju in skrbništvu 
za Športni park Loka. 

g. Tomaž Štebe:

1. Snemanje sej sveta

Prosim za obrazložitev odločitve, 
da se seje sveta ne snemajo 
na video in da jih ne prejemajo 
svetniške skupine. Vsi stroški 
snemanja in zapisa za arhiv in za 
svetniške skupine so bili 30.000 
tolarjev na sejo. 

Glede na napredek in možnosti 
pa predlagam korak naprej v jav-
nosti dela sveta občine, tako da 
se seje snemajo in objavljajo tudi 
na spletu. To ne bi predstavljalo 
dodatnega stroška, razen delo 
namestitve na občinski spletni 
strežnik.  

Naslednja stopnja pa bi bila lahko 
sprotno spremljanje sej sveta na 
internetu.

Odgovor: Res je, da trenutno 
seje Občinskega sveta ne snema-
mo. To odločitev sem sprejel po 
pogovoru z nekaterimi svetniki in 
ugotovil, da niso vsi pokazali želje 
po snemanju. Na marčevski seji 
se bomo odločili ali se s snema-
njem nadaljuje in posledično tudi 
izbrali snemalca.  

2. Krvavški sistem – podpis po-
godbe

Prosim za pojasnilo o vrsti po-
godbe, ki je bila podpisana, kaj 
je predmet pogodbe in katere 
obveznosti in kolikšne je prevzela 
Občin Mengeš, ostali lastniki in 
upravičenci ter kakšne pravice 
je pridobila Občina Mengeš in 
kakšne garancije o kvaliteti in 
količini dobavljene vode, stroških 
upravljaj in vzdrževanja. Kakšne 
so bile pravne in normativne 
osnove za podpis pogodbe? Kdo 
je oz. so upravičenci sistema, 
kako odgovarja oz. (medsebojno) 
odgovarjanje ter kako je urejeno 
ugotavljanje stroškov ter njihovo 
delitev med občine lastnice oz. 
uporabnice krvavškega sistema. 

Odgovor: Na to vprašanje vam 
v tej številki ne bom posredoval 
odgovora, saj skupaj z drugimi 
župani pripravljamo odgovor, ki 
bo tudi vsebinsko podan ostalim 
občanom. 
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Županov klub 
Zanima me, zakaj je gospod 
Boris Leben, ki je izvajal  servis 
koles in to zelo uspešno, odšel 
iz Mengša, govori se namreč, 
da se mu je  najemnina v letu 
2007 drastično povišala. Kot 
župan občine Mengeš in tudi 
velik ljubitelj športa bi lahko 
poskrbeli, da bi servis koles v  
Mengšu tudi ostal, ker ga po-
trebujemo.Hvala za odgovor.

PAVLE KLEMENČIČ

Odgovor na vprašanje 
Pavleta Klemenčiča

Na vaše vprašanje lahko odgo-
vorim sledeče. Občina Mengeš 
nima nobenega vpliva na višino  
najemnine. Prostor, v kateri se 
je izvrševala servisna dejavnost, 
je v privatni lasti, zato je bila tudi 
višine najemnine glavni raz-
log za odhod gospoda Borisa 
Lebna. Se pa strinjam z vami, 
da Mengeš potrebuje servis 
koles, vsaj tako kvaliteten kot 
je bil do sedaj. Občina Mengeš 
oziroma župan nista pristojna 
za oblikovanje cen najema, saj 
jih postavljajo lastniki poslovnih 
prostorov.

BREZVETRJE
Zatišje po burji, brezvetrje, zmerne temperature…, res ne vem kako bi z vremenom primerjal 
politično klimo v Mengšu od lanskega oktobra. ko je v naši občini  prišlo do globalnih klimatskih 
sprememb.  Trenutna zdolgočasena politična scena me prav nič ne zadovoljuje saj sem bil  kot 
navaden občan navajen osem let uživati ob stalnih turbulencah, neurjih in nevihtah katere sem 
lahko z varne razdalje spremljal v občinskem mesečniku, dnevnem časopisju, včasih pa celo na 
odprti sceni. Bilo je živahno in zabavno skoraj tako kot na državni politični sceni. Bilo je skoraj 
tako kot v  nekakšnem resničnostnem šovu.  Sprašujem se kaj nam Mengšanom prinašajo te 
globalne klimatske spremembe?  Če verjamemo znanstvenikov nič dobrega! Seveda to velja tudi 
za Mengeš. Sprašujem se ali v Mengšu obstaja nekdo, ki bo lahko ponovno razburkal to mirno 
in zdolgočaseno politično morje? Z upanjem me navdajajo informacije, da se kljub temu pojav-
ljajo manjši vetrčki in sapice, ki bi spet radi imeli razburkano morje. To v meni vzbuja optimizem, 
morda pa bodo ti vetrčki in sapice ponovno zrasli v orkan!

Kulturnik FRANC

O predlaganem osnutku proračunu 
župana g. Jeriča sem želel opozoriti 
na pomanjkljivosti v formalnem in 
vsebinskem smislu. Razprava je 
bila dovoljena le pet minut, zato 
predstavljam osnovne poglede na 
proračun na tem mestu.
Proračun ni pripravljen za dve leti, 
kot je državni in bolj zavzetih in v dalj-
še načrtovanje usmerjenih občinah. 
Ni planiranih EU in drugih državnih 
virov ter tudi ne skupnih regijsko 
medobčinskih projektov in progra-
mov. Predvideni projekti naslednje 
leto in do leta 2010 so skromni. 
Največja predvidena investicija je 
(velika!?) športna dvorana za katero 
bi do leta 2010 namenili skoraj 2 
mio €. To bo večja športna dvorana, 
za najmanj 50% višje stroške kot so 
predvideni v sklepu sveta občine za 
izgradnjo manjše športne dvorane 
za dolgoročne potrebe osnovne 
šole. Za vse (ostale) investicije v 
komunalno infrastrukturo pa naj bi 
bilo v štirih letih namenjeno le 3,3 
mio €. Planirani so še komunalna 
oprema v Topolah (2009, 2010) 
- toda najmanj polovico premalo, 
cesta na Gobavico in športni park 
Mengeš (2008, 2009), ceste na 
Dobenem v simboličnih zneskih z 
nejasno obrazložitvijo, v podobnih 
simboličnih zneskih pa tudi obnova 
krvavškega sistema!
Davčna reforma in novi zakon o 
financiranju občin je povečal plani-
rane davčne prihodke za četrtino. 
Stroški uprave se enormno pove-
čujejo. Popolnoma nesprejemljivo. 
Kako je možno, da bruto plača za-
poslenega župana brez prispevkov 

znaša 54 T€ - več kot milijon tolarjev 
na mesec!! In da se stroški delovanja 
uprave in sveta tako zelo povečujejo. 
Delo uprave za skoraj 30%, svet s 
vsemi telesi pa skoraj za 80%!!
Niso predvidena niti minimalna 
nujna sredstva občine, ki so po-
trebna kot delež države in drugih 
soinvestitorjev za obnovo državnih 
cest v mestu Mengeš, pred iz-
gradnjo obvoznice. Namesto cca 
670 T€ (160 mio SIT) je za obnove 
preostalih cest namenjenih dobra 
tretjina = le 83+200 T€. To so sicer 
ocene navedene v tabeli novogra-
denj, modernizacij in izgradenj, ki je 
bila v prvi različici predstavljena ob 
usmeritvah proračuna za leto 2006 
in vseh obnovah in izgradnjah do 
leta 2015.
Tudi dodatna dela pri obvoznici, ki 
jih mora financirati občina Mengeš, 
so planirani v simboličnih zneskih 
(150 T€) - premalo za podhod "Lip-
ce" in ob Kolodvorski pri krožišču 
Lek ter za druge modernizacije, 
katerih gradnje so smiselne ob 
izgradnji obvoznice in niso financi-
rane s strani investitorja obvoznice 
DARSa.
V celem mandatu sta predvideni 
samo dve zadevi v Loki, ki jima težko 
rečemo investiciji:
- dokončanje južnega dela Testeno-
ve ulice (ne severne kot je napaka 
v obrazložitvi), ki ni bila izvedena 
leta 2003 oz. 2004, ker je Petrol 
plini nasprotoval sofinanciranju in 
vgraditvi plinovoda, češ da se nihče 
od lastnikov hiš na tem delu ni želel 
priključiti na plin (pogojno obvezno). 
In to kljub posebnim, pisnim, proš-

njam takratnega župana (70 T€)! 
Ta zadeva ni prednostna in bi lahko 
počakala na predvideno urejanje 
priključka na glavno cesto in ure-
janje kanalizacije na vzhodni strani 
glavne ceste Trzin - Mengeš.
- protiprašna zaščita dela makadam-
ske ceste na Gmajni (8 T€)
Za gasilsko družbeni dom je poleg 
112 T€ v letu 2006 predvideno še 
29 T€ (verjetno za dokončanje). 
Obrazložitev namena sredstev ni 
navedena. Manjka pa pogodbeno 
obvezno sofinanciranje zagotav-
ljanja nabave vozil in opreme. Po-
godba o financiranju (82-9/2001) 
zahteva planiranje v letih 2009/10 
za PGD Loka cca 9,3 mioSIT / 39 
- 40 T€). 
V letih od 2007-2010 bi morali 
nujno planirati in začeti priprave za 
izvedbo za:
- temeljito modernizacijo in celo-
vito izgradnjo z vsemi komunalnimi 
napravami za cesto na Gmajni - od 
Gasilske pri mostu čez Pšato do do-
benske ceste, vključno s cesto proti 
lovski koči - do prvih hiš (smiselnost 
preplastitve, če se dokončanje 
predvidi v letu 2009). V letu 2007 
in 2008 bi morali izdelati idejni pro-
jekt skupaj z občinskim lokacijskim 
načrtom, odkupiti zemljišča, izdelati 
izvedbene projekte in izvesti razpis 
za izvedbo v letu 2009. Komunalna 
oprema na tem področju, razen 
kanalizacije, ni ustrezna (vodovod) 
ali pa je ni. Izvedba je najbolj nujna 
investicija s komunalnega področja 
v naselju Loka. Navezuje se na 
drugo, ki je delno občinskega po-
mena, in sicer z - izgradnjo novega 

primarnega vodovoda iz globinske 
vrtine Žeček na območje zahod-
nega dela Loke, ki se naveže na 
glavne vode na Gasilski cesti. S tem 
bi tudi Loka (in Dobeno) začeli oskr-
bovati iz kvalitetnega zajetja izvirske 
globinske vode Žeček, namesto 
iz domžalskih vrtin iz podtalnice 
mengeškega polja.
V Mengšu ni planirana JZ obvoznica, 
ki bi se morala graditi pred obnovo 
ceste v Pristavo, ker si ni možno 
predstavljati tako gradnjo z dostopi 
iz vaškega jedra malega Mengša. V 
naslednjih štirih letih niso predvide-
ne modernizacije v severnem delu 
Mengša - nad razbremenilnikom, 
kjer sploh še ni kanalizacije (razen 
Gorenjske ceste, ki se modernizira 
tudi s sredstvi države).
Upamo, da bo župan upošteval 
mnenja in predloge iz razprave in 
pripravil bolj zavzet predlog pro-
jektov za čas njegovega mandata. 
Nekaj (veliko!) virov ali rezerve je 
v zmanjšanju velikega povečanja 
stroškov uprave in delovnih teles 
oz. sveta občine.

Tomaž Štebe, svetnik SDS

Mnenje in vprašanja o proračunu občine Mengeš za leto 2007
I. obravnava / osnutek - splošna razprava

POLITIKA
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DOM POČITKA MENGEŠ
V Domu počitka v Mengšu sem bila že večkrat, ko sem ob dnevu 
starejših pripeljala učence, ki so za varovance doma pripravili kratek 
kulturni program. Nastopati pred takim občinstvom je vedno poseben 
dogodek. Tako hvaležni, kot so varovanci doma, ni nobeno drugo 
občinstvo na svetu, še posebno, kadar zaigra harmonika. Vedno 
se težko poslovimo od njih in vedno znova obljubimo, da bomo 
večkrat prišli. A kaj, ko je leto hitro naokoli in ob dnevu starejših se 
spomnimo, kaj smo prejšnje leto obljubili. Nikoli pa nisem imela pri-
ložnosti, da bi si ogledala ostale prostore v domu in bila sem prijetno 
presenečena, kako lepo je vse urejeno in kako lepo v domu skrbijo 
za svoje varovance. Vse osebje doma je čudovito, vedno so dobre 
volje in nasmejani, čeprav njihovo delo ni vedno lahko. Za njih ni ne 
sobot in nedelj niti praznikov. Učenci nikoli niso odšli iz doma, ne 
da bi jih s čim pocrkljali in se jim tako zahvalili, da so se spomnili na 
njih.  Hvala vam za vse prijetne trenutke, ki smo jih in jih še bomo 
preživeli z vami. Posebno bi se rada zahvalila gospe Ivici Krivic, da 
si je, kljub obilici svojega dela, vzela toliko časa za nas.  
Svoje vtise o ogledu so zapisali tudi učenci. Nekateri so v domu 
že bili, saj imajo tam sorodnike, drugi so bili tam prvič. Vsem pa 
je bilo zelo všeč.
Uroš Cerar: Za sošolke in sošolce sem organiziral predstavitev 
poklicev tehnik zdravstvene nege in bolničar negovalec. Oba po-
klica nam je predstavila glavna medicinska sestra Ivica Krivic, ki 
je zaposlena v Domu počitka v Mengšu. Ko smo prispeli, nas je 
prijazen uslužbenec sprejel in nas odpeljal v klubsko sobo, kjer 
nas je že čakala gospa Ivica. Razložila nam je, kakšno je delo v 
teh dveh poklicih.Tehniki oskrbovancem oskrbujejo rane in jim vza-
mejo kri in urin za razne preiskave. Vsem, ki ne morejo jesti, dajo 
hrano po cevki. Dajejo jim tudi različna zdravila in cepiva. Tehniki 
v sodelovanju z bolničarjem spremljajo zdravje oskrbovancev in 
ob poslabšanju njihovega zdravja obvestijo zdravnika. Zdravnik jih 
obišče in če je potrebno, napoti k specialistu, kamor jih odpelje 
reševalno vozilo. Vedno pa imajo v spremstvu bolničarja. Bolničarji 
pa oskrbovance negujejo, jim strežejo, pospravljajo njihovo okolico 
in jim nudijo kakršnokoli pomoč rabijo. Kdor opravlja ta poklic, 
mora imeti čut za sočloveka.
Nato nas je gospa Ivica peljala na ogled po stavbi. Najprej nam je 
pokazala sobe, ki so bile zelo lepo urejene. Nato je sledil ogled 
kopalnice. Videli smo kozmetiko za nego telesa, najbolj zanimivo 
pa mi je bilo dvigalo, s katerim si pomagajo, da spravijo oskrbo-
vanca v kopalno kad. Nazadnje smo videli še ambulanto, kjer imajo 
shranjeno veliko različnih zdravil.
Ogled je bil zelo zanimiv. Glavna sestra nam je zaželela, da bi se nas 
čim več odločilo za ta poklic. Ob odhodu so nas varovanci doma 
veselo pozdravljali, saj so bili našega obiska zelo veseli. Pozornost, 
ki so je deležni ob obisku, je za njih največje darilo.
Ana Medved: S celim razredom smo se odpravili na ogled v Dom 
počitka. Ogled smo začeli v  veliki sobi, kjer imajo razne prireditve 
in koncerte. Glavna sestra nam je predstavila, kateri poklici so 
potrebni za delo v tem domu. To so zdravstveni tehnik, bolničar 
–negovalec in zdravnik. Nekateri ostareli ljudje se lahko dvignejo 
iz postelje in gredo sami, kamor hočejo, drugi pa tega ne morejo 
in potrebujejo pomoč. V domu imajo dve vrsti sob. Ene so za va-
rovance, ki se sami premikajo in druge za nepokretne. V dnevnem 
prostoru se sproščajo in pogovarjajo med seboj. Pokazali so nam 
tudi kopalnico, ki je imela dvižni stol. Z njim spravijo ostarele ljudi v 
banjo, da jih stuširajo. Ko pomislim na te stare ljudi, me kar stisne 
pri srcu. Tudi jaz bom nekoč tako stara.

Timotej Šarc: V četrtek, 18. januarja, smo bili na obisku v Domu 
počitka v Mengšu. Tja smo odšli takoj po šolski malici. Glavna 
medicinska sestra nam je pokazala, kako lepo so urejene sobe 
varovancev, ki v domu živijo. Sobe so majhne, a zelo lepe in čiste 
in v njih se varovanci dobro počutijo. Videli smo tudi jedilnico in 
prostor, kjer se varovanci zbirajo. Tu se pogovarjajo, igrajo šah, 
pijejo kavico ali čaj in gledajo televizijo. V ambulanti jih pregledajo 
in jim dajo potrebna zdravila. Zdravila imajo naložena na vozičku, ki 
ga vozijo iz sobe v sobo. Nekateri starejši ljudje nimajo nog ali ne 
morejo več hoditi in za te je potrebna še večja skrb. Ko smo se po-
slovili, smo dobili še sok in banano in se odpravili nazaj v šolo.

Nada Javh, Razredničarka 4.d      

TABORNIŠKE NOVICE
Zdravo!

Ker je delo vodnikov, vodstva in starejših članov rodu 
naporno, vsako leto izvedemo vikend za sprostitev in 
motivacijo. Po domače mu pravimo kar »Motovilec«. Tako 
smo se letos odpravili za vikend na Dolenjsko, točneje na 
Gorjance. Tam smo si nabrali novih moči z dopoldanskim 
hajkom do bližnjih vrhov, popoldanskimi zabavnimi igrica-
mi pod vodstvom starešine Jureta, večernim kartanje Enke 
in drugimi družabnimi igrami. V nedeljo smo se domov 
vrnili utrujeni, a vendar znova motivirani za nove izzive, ki 
nas pričakujejo v novem letu.
Takole se glasi poročilo z naše zadnje akcij v letu 2006, ki ga 
je pripravil vod Fafiji:
Leto je zopet naokoli in znova smo se skupaj zbrali na čajanki. 
Letos je bilo malo drugače, saj smo jo priredili taborniki iz vodu 
Fafiji. Bilo je še posebej zanimivo, ker je bila letošnja tema ča-
janke Vzemi ali pusti. Udeležilo se nas je kar 27. Od teh je bilo 
6 gozdovnic in gozdovnikov (GG), 8 grč ter popotnic in popo-
tnikov (PP), največ pa je bilo seveda medvedkov in čebelic (MČ), 
katerih je bilo 13.Takoj ko smo prišli smo na stolih ob steni že 
zagledali škatle ter pomislili na oddajo Zmage Batine – Vzemi 
ali pusti. Medtem, ko je Bane zunaj kuhal čaj se je igra pričela. 
Aljo, voditelj, je že takoj na začetku izbral 11 igralcev, eden 
od njih pa se je usedel na »vroči stolček« in igra se je pričela. 
Razložil nam je pravila igre, ki so bila nekoliko spremenjena. 
Škatle so v sebi skrivale različne igre in nagrade. Začeli smo 
odpirati škatle in igre so se pričele. Igrali smo se Twister, imeli 
različna besedila, pri katerih smo se še posebej zabavali. Imeli 
smo tudi kviz, ki ga je vodila Urška. Prav tako smo podelili veliko 
nagrad. Za konec pa smo si izmenjali še darila, popili čaj, nato 
pa počasi odšli domov.
Z naravo k boljšemu človeku!

Propagandist Andrej
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4.c NA OBISKU PRI OBRTNIKU
V četrtem razredu »še navadne osemletke« je pouk pri spozna-
vanju družbe tudi spoznavanje kraja in njegovih aktivnosti. Veseli 
in hvaležni smo, da nam Mengšani pri tem vedno priskočijo na 
pomoč. Letos nam je svojo obrt predstavil g. Slavko Pišek.

V ponedeljek 15.1.2007 smo v času  pouka odšli v podjetje 
RP design v Mengšu. Lastnik podjetja,  Slavko Pišek,  nam je 
predstavil njihovo proizvodnjo in končne izdelke. 
Podjetje se ukvarja s tiskom  na tekstil, tampo tiskom, si-
totiskom,  izdelovanjem  3D nalepk, reklamnih napisov in 
oblikovanjem.  Po predstavitvi   podjetja  smo se razdelili v 
dve skupini, kjer si  je ena  skupina  v  delavnici  ogledala 
tiskanje na  majice, druga skupina pa si je ogledala sitotisk 
na platno. Kasneje  sta  se  skupini zamenjali. Skupaj smo si 
ogledali še  stroj za tampo  tisk. To je stroj, s katerim se tiska 
na razno razne okrogline, kot je na primer svinčnik, stekleni-
ca ali vžigalnik. Na koncu ogleda smo  tudi  sami poskusili s 
sestavljanjem darilnih kartonskih škatlic. Za spomin  nam  je  
g. Slavko  podaril  majico  s potiskom slike našega razreda,  
nalepke in kemične  svinčnike. 
Preživeli smo dve  prijetni šolski  uri,  kjer  smo  spoznali  zelo 
zanimiv  poklic. Ta obisk nam bo še dolgo ostal v lepem  spo-
minu.

Anže  Pišek,  4.c.

V ponedeljek, 15.1.2007 smo se učenci 4.c razreda z učiteljico 
odpravili na ekskurzijo v obrtno delavnico, kjer se ukvarjajo s 
sitotiskom. Obiskali smo jo zato, da bi bolje razumeli, kaj je obrt. 
Bili smo napovedani. Sprejeli so nas zelo prijazno.V delavnici 
so bili trije zaposleni, ki so delali različna dela. Na hitro smo 
si ogledali stroje in se nato slikali. Slika je bila skupinska. Na-
tisnili so jo na majico. To majico so nam podarili in sedaj visi v 
4.c razredu. Po končanem sikanju nam je šef razkazal, kaj vse 
delajo pri njih. Gledali smo kako izdelujejo nalepke. Najprej jo 
narišejo na računalnik, nato jo stroj izreže na samolepilni papir 
in kasneje jo pobarvajo. S pomočjo stroja, ki doseže 172°C, 
nalepko natisnejo na majico, denarnico, zvezke, koledarje in 
podobno. Tudi mi smo si pobarvali nalepke in sestavili majhne 
škatle iz kartona. Vsak je svojo škatlo odnesel s seboj v šolo. 
V razredu smo jih pobarvali po svoji želji. Končane izdelke smo 
si odnesli domov. Spominjale nas bodo na obrtno delavnico in 
delo v njej.

Anže Skvarča, 4.c

V ponedeljek zjutraj, ob 8.30 smo obiskali obrtnika RP Design 
v Mengšu, ki izdeluje razne nalepke, dela sitotisk in tiska tudi 
na oblačila. Gospod ima manjšo delavnico blizu naše šole, zato 
smo bili hitro tam. Videli smo, da delajo on in še dva delavca, kar 
nam potrjuje to, kar smo se naučili. Obrtna delavnica je manjša 
in v njej dela manj ljudi kot v tovarni. Delajo po naročilu, količine 
niso tako velike  kot v tovarnah, vendar lahko ustrežejo vsakemu 
posamezniku. Veliko dela je ročnega, vendar pa je delo zelo 
pestro in zanimivo. Tiska tudi na oblačila, kar je zelo zanimivo, 
saj imaš lahko majice v istih barvah, pa na njih različne slike in 
je to potem čisto druga majica. 
Dobili smo tudi mala darila; kemične svinčnike in nalepke, se 
lepo zahvalili in po dveh šolskih urah odšli nazaj v šolo. 

Jožko Fartek, 4.c

KAKO JE KNJIŽNICA PREŽIVELA LETO 2006 IN S 
KAKŠNIMI ŽELJAMI STOPA V PRIHODNOST!
Mengeška knjižnica je največja enota Knjižnice Domžale in vsi kazalci 
kažejo,da jo prebivalci zares potrebujejo in si želijo še večjo odprtost 
in bogatejšo ponudbo.
V lanskem letu je približno 2300 aktivnih članov mengeške knjižnice 
skupaj z bralci iz drugih enot Knjižnice Domžale več kot 20.000 krat 
uporabilo naše storitve.V porastu so tudi rezervacije knjižnega gradiva 
prek interneta in telefona.
Pred začetkom novega šolskega leta nam je končno uspelo dobiti 
svojo lastno telefonsko linijo in posodobiti računalniško opremo ter 
tako tudi uporabnikom omogočiti dostop do interneta na dveh raču-
nalnikih, ki pa sta žal še vedno premalo in je treba uporabo večkrat 
omejiti na eno uro.
Vrtci so nas redno vse leto obiskovali, včasih napovedano, večkrat 
pa kar mimogrede, in si nabrali nove slikanice, ki najmlajšim razširjajo 
obzorje in jim pomagajo razumeti »ta čudni, lepi, nori svet«, v katerega 
stopajo korak za korakom.
Osnovnošolci so bili zelo pogosti, mnogi celo vsakodnevni obisko-
valci, ki so si znanje, pridobljeno pri pouku, razširjali z brskanjem po 
leksikonih, enciklopedijah, revijah ali internetu.
Še zahtevnejši uporabniki so bili srednješolci in študentje, ki so iskali 
poglobljena gradiva za vsa mogoča področja življenja in dela.
Odrasli so se včasih želeli le razvedriti po napornem delu v službi in 
so segali po lahkotnejšem čtivu, vse več pa je bilo »iskalcev smisla 
življenja, raziskovalcev notranjega, očem nevidnega sveta, pripadnikov 
zdravega načina življenja, računalniških navdušencev in drugih, v do-
ločeno stroko usmerjenih bralcev.
Ob torkih so knjižnico napolnili predšolski malčki, ki so se skupaj s 
pravljičarko Anjo preselili v čarobni svet pravljic in ustvarjali imenitne 
risbice in darilca za svoje starše.
Šolarji so vsak mesec reševali »knjižno uganko«, izžrebanec pa je 
dobil knjižno nagrado po lastni izbiri.
S študentko Barbaro sva ob posebnih dneh, kot so valentino, pust, 
kulturni praznik, Dan žena ... pripravili priložnostne razstave in obeležili 
tudi druge pomembnejše datume.
V veselem decembru nam jo je najprej zagodla pretrgana telefonska 
linija, ki je povzročila izpad celotnega sistema in »zaprla« knjižnico za 
poldrugi dan ter posledično povzročila veliko preglavica sva že čez 
nekaj dni pozabili na vse težave in se skupaj z otroci veselili prihoda 
Mini cirkusa Buffetto, ki je najmlajše in malo starejše imenitno zabaval 
v dvorani Kulturnega doma Mengeš.
Sredi decembra smo se lotili tridnevne inventure, ki je še jasneje 
pokazala hudo pomanjkanje prostora v naši knjižnici in posledično 
nepreglednost gradiva.
Tik pred prazniki so »pravljični otroci« dočakali še samega Božička 
v dvorani nad knjižnico in kot vsako leto, je bilo tudi tokrat najlepše 
videti sijoče oči malih nadebudnežev.
Za lep zaključek leta pa nas je novi župan, gospod Jerič, še obvestil, 
da se nam obetajo novi, mnogo večji prostori.
Čeprav, bo od ideje do selitve verjetno preteklo veliko Pšate, ker se 
takega projekta ne da uresničiti čez noč, je vendarle v deželi in zraku 
že skoraj pomlad in že se rojevajo številne zamisli, ki bodo  obogatile 
življenje naše knjižnice v bližnji in daljni prihodnosti:
-velika čitalnica, kjer bodo uporabniki v miru brali ali se učili
-prostor za otroške delavnice, ki bi lahko tudi med počitnicami krajšale 
čas otrokom
-prostor za literarne in tematske večere
-pravljična sobica v živih barvah
-medijski kotiček s slušalkami
-in še in še in še in še
Vesela sem, da je pred nami svetlo leto, polno pričakovanj, polno 
novih, zanimivih knjig in radovednih, zahtevnih bralcev!

Zdenka Kopač
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Zimski pokal 2006 
4. turnir v seriji za Slovenski pokal v namiznem hokeju je potekal 
v soboto, 10. 2., v prostorih Špas teatra v Mengšu. Zbralo se je 
24 tekmovalcev iz Slovenije in Hrvaške, vlogo glavnih favoritov 
pa sta upravičila Nejc in Jaka Škrlep, ki sta se po 5 urah dvo-
bojev prebila do finala, v katerem je bil uspešnejši Nejc. Tretje 
mesto je presenetljivo zasedel Andrej Oblak. 
 

Vrstni red pri vrhu: 
1. Nejc Škrlep NHK Mengeš 
2. Jaka Škrlep NHK Mengeš 
3. Andrej Oblak NHS KŠK 
4. Bernard Škrlep NHK Mengeš 
5. Bernard Rjavec NHS KŠK 
6. Sergej Vasiljev NHK Mengeš 
7. Marko Ćurković SHK Kit (Hrvaška) 
... 

Likovno društvo Mengeš  
»Po poteh potujoče knjižnice Domžale«
 
KUD Fran Maselj Podlimbarski iz Krašnje je že v jeseni pripravilo 
Ex tempore na temo »Po poteh potujoče knjižnice Domžale«. 
Na povabilo se je poleg domače likovne sekcije odzvalo še ne-
kaj društev. Med njimi smo bili najštevilčnejši spet člani našega 
društva. S svojimi deli je sodelovalo kar 15 članov. Krašnjani 
so ob kulturnem prazniku pripravili razstavo nastalih del. Pred-
stavljamo vam eno od njih.  

Milica Tomšič

L o j z e  K a l i n š e k

ZGODBE

Slikar in likovni pedagog Lojze Kalinšek 

predstavlja izbor likovnih del naslikanih po 

literarnih motivih Odiseje, Helene, Lepe Vide, ...

Slike niso klasične ilustracije, pač pa avtorjevi 

svobodni prispevki k popularizaciji slovenske in 

svetovne literature. Razstava bo odprta do konca 

februarja vsak dan v delovnem času knjižnice.

Info: 041 343 004;   01 724 76 10

Odprtje razstave v počastitev kulturnega  praznika 

bo v ponedeljek, 5, februarja 2007, ob 17. uri 

v knjižnici Osnovne šole Mengeš.

V kulturnem programu bo nastopil

pevski zbor učiteljic OŠ Mengeš

Vabljeni!

Pri umetniku slika ni samo pre-
našalec določene vsebine, je tudi
težnja zlitja forme in ideje ter

harmonije barv s tankim prizvokom figura-
like v sami kompoziciji - izrezih iz krajine in
pokrajinski motiviki. Za umetnika je značil-
no, da je skozi ves slikovni razvoj ohranil
relativno konsistenten svetlobni kontrast; z
orisom določenega detajla v pokrajini je čuti-
ti majhno diskreditacijo k linearnemu pri-
stopu, tonski kontrasti in razmerja so
skrivnost umetnikovega ustvarjanja. Umetnik
si prizadeva doseči takšno stopnjo harmoni-
je v svojih delih, da risba in barva tvorita en
sam skupni učinek v platno razpetih podob.

V prikazu svojih del krajinskega žanra
na razstavi v osnovni šoli Mengeš nam hoče
umetnik v drobnih insertih prikazati svojo
ustvarjalno pot od študentskih let do danes.
To lahko razumemo kot obliko prikaza manj-
še retrospektivne razstave.

Mayer Škofic Smiljana, um. zgodovinar, 1999

Kalinškovo figurativno slikarstvo lahko
poimenujemo »Zgodbe, transformirane v
čisto likovnost«. Kot slikarski mag začara
ljudi in živali v čudežna, pravljična bitja,
porojena iz praspominov, bajk, mitov in sub-
jektivnih doživetij. Vendar nikoli ne zapade v
golo ilustrativnost, kar zgovorno kaže

slikarski ciklus »Peht in Očakov Triglava«,
kjer je legendo in mit nekoliko ironično in
karikirano, a nadvse uspešno likovno preo-
brazil in spojil z danim okoljem in naravo.
Slikarsko je zgovoren motiv Kalinškovih
»Psičkov«, likovno zreduciranih do te mere,
da kot arhetipski likovni znaki nemo lajajo v
naš absurdni svet.

Sredi devetdesetih let je začel nastajati
ciklus »Odisej«, kjer se je umetnik na zunaj
naslonil na Homerja in njegov ep, visoko
pesem intelekta, ki je izvor čiste človečnosti,
človeških strasti in želja, veselja in žalosti,
hrepenenja in obupa. Poleg znanih slikarje-
vih kvalitet veje iz tek slik tudi duh antične
starogrške kulture, zibelke zahodnoevropske
civilizacije, ki je večen in v nekem smislu uni-
verzalen. V teh delih se pogosto izrisuje sim-
bolna polkrožna tvorba, kot barka, ladja –
grški galion, ki je tudi simbol in prispodoba
nenehnemu življenjskemu popotovanju,
iskanju vrednot in smisla, skratka, človeške-
mu življenju samemu.

Dušan Lipovec (za Kamniški zbornik), 2003

Likovne interpretacije so predstavljene
s podobami ženskih aktov, kjer se slikar
spretno a humorno giblje v svojem čustveno
erotičnem svetu in v katerem parafrazira
likovne ideje od Modiglianija do žlahtne

igrivosti, kot jo najdemo v presenečenjih
letošnje likovne jeseni slikarja Nikolaja Pirna-
ta. V teh slikah se zrcali vsa likovna izkušnja
iz prejšnjih dveh ciklusov, prenesena na
likovno interpretacijo podobe o Penelopi. V
likovni formi slikar vnese v svoj likovni kon-
cept po eni strani preprostost likovne kom-
pozicije, ki jo sooči s posebno interpretacijo
odnosa do akta, po drugi strani pa odvzame
aktu konkretni »mimni« izraz ter s tem
podobam vlije  svojo trpko predstavo o izku-
šnji odnosa bipolarnosti sveta.

Marko Mitja Feguš, 2003

Naslednje področje, kamor je v tem
času posegel, je bilo uspešno križanje lite-
rature in umetnosti. Naslikal je serijo slik
poznane starogrške tragedije Helene. Vendar
to niso ilustracije v klasičnem smislu!
Mitološka zgodba nudi umetniku samo
izhodišče za svobodno harmonično združe-
vanje grške in svoje lastne mitologije. Kalin-
šek s samostojnimi fragmenti ustvarja pripo-
vedni ciklus, ki razplamti našo domišljijo in
nas prestavi v nadnaravni svet legend, mitov,
bogov in herojev. Istočasno pa nam pušča
vzvod ohranjanja realnega z upodobitvijo
krhke, tople človeške lepote tako Helene kot
ostalih protagonistov tragične zgodovine.

Ioana Savu, um. zgodovinar,  2006

Trdinov Mengeš, 2006                                                                                                                    Pehta in Bedanec, 2002                                                                                              Lepa Vida, 2006                                                Kamniška Veronika, 2004

Odisej, 1998

Za pomoč pri izvedbi turnirja bi se v imenu NHK Mengeš rad 
zahvalil Špas Teatru in Kulturnemu društvu Franca Jelovska iz 
Mengša. 
 
Nepridiprave, ki so mi en dan pred turnirjem v Mengšu ukradli 
avto, pa pozivam, naj mi/nam vrnejo vsaj hokeje, če že avta ne!

Za NHK Mengeš, Bernard Škrlep

Foto:Bernard Škrlep
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Kobla nas je pričakala v jutranjem soncu, 
toda do postavitve proge so le to prekrili 
oblaki in ves dan je bilo oblačno, a dokaj 
primerno vreme za tako pomembno »dirko«, 
kot je odprto prvenstvo občine Mengeš v 
veleslalomu. Zaradi nekoliko daljše proge, 
kot je bilo to doslej v navadi, je prvi najmlajši 
tekmovalec v spremstvu očka »zasmučal« 
nekaj minut čez enajsto, nakar je tekmova-
nje steklo po že ustaljenem vrstnem redu 
posameznih starostnih kategorij. Razen ne-
kaj odstopov, ki so bili predvsem posledica 
prevelike želje po zmagi, je nekaj nad 70 
tekmovalcev in tekmovalcev uspešno pre-
vozilo ta zahtevni veleslalom.
Na uradni podelitvi je predsednik društva 
Iztok Maver s pomočjo župana občine Men-
geš g. Franca Jeriča  najboljšim trem po po-
sameznih kategorijah podelil lične kolajne, 
vsem najmlajšim in tistim, ki so osvojili 4. 
– 6. mesto pa diplome. Pokala sta prejela 
tudi najhitrejša tekmovalka Darja Lipnik in 
tekmovalec Peter Kosec, najpočasnejša pa 
kolajni s polžkom. Posebno diplomo je pre-
jel tudi naš že redni najstarejši obiskovalec 
tekmovanj g. Tone Uršič.
Vsi udeleženci so prejeli tudi praktična 
darila, ki so jih za letošnje tekmovanje pri-
spevali sponzorji. Njihova imena objavljamo 
za rezultati in se jim toplo zahvaljujemo.

Rezultati:
A-predšolska 
Deklice: 1. Reven Katja 0.66.22 
Dečki: 1. Kodela Luka 1.89.36, 2. Majcen 
Nejc 2.06.45
B  7-10 let
Deklice: 1. Zobavnik Nina 0.57.43, 2. Šte-
be Sara 0.60.92, 3.Štebe Urška 0.73.83, 
4. Gale Maruša 0.86.41
Dečki: 1. Fermišek Tim 0.52.27, 2. Maver 
Luka 0.54.43, 3. Reven Jure 0.62.98, 
4. Gale Gašper 0.63.82, 5. Kodela jan 
0.70.63, 6. Ogrinc Rok 0.71.45
C 11-17 let
Dekleta: 1. Gregorc Neža 0.48.75, 2. 
Novak Uršula 0.48.96, 3. Binter Katja 
0.57.87
Fantje: 1. Kosec Jaka 0.45.52, 2. Lipov-
šek Jan 0.46.65, 3. Polak Sašo 0.67.32. 
4. Lipovšek Žiga 0.47.48, 5. Podboršek 
Miha 0.58.55, 6. Janežič Tim 0.62.70, 
7. Rot Janez 0.63.95, 8. Dermastja Jaka 
0.64.48, Ogrinc Aljaž - odstop
D 18-30 let

ODPRTO PRVENSTVO OBČINE MENGEŠ V VELESLALOMU
Kobla 11. februar 2007
Ženske: 1. Cimprič Eva 0.40.46
Moški: 1. Pintar Anže 0.37.30, 2. Dolinšek 
Žiga 0.37.87, 3. Strehovec Blaž 0.39.40, 
4. Lemič Sašo 0.42.82
E 31-40 let
Ženske: 1. Strehovec Damjana 0.40.67, 
2. Klopčič Irena 0.42.64, 3. Kosec Rajka 
0.47.40, 4. Reven Mojca 0.56.65, 5. Gale 
Mirjam 0.71.02
Moški: 1. Kosec Peter 0.37.21, 2. Prebil 
Tadej 0.37.94, 3. Kosec Marjan 0.38.44, 
4. Zgonc Emil. 0.38.49, 5. Slapnik Robi 
0.39.29, 6. Štebe Matjaž 0.40.87, 7. Maj-
cen Boštjan 0.41.18, 8. Skok Robi 0.42.11, 
9. Janežič Tomaž 0.42.58, 10. Ogrinc 
Matjaž 0.43.73, 11. Vrenjak Ivan 0.44.02, 
12. Kokalj Robert 0.44.92, 13. Polak Rajko 
0.46.16, 14. Gale Primož 0.47, 15.Verbič 
Igor 0.47.68, 16. Reven Albin 0.49.69,  
Blejc Brane - odstop
F 41-50 let
Ženske: 1. Podboršek Irena 0.45.00, 
2. Cimprič Justa 0.45.63, 3. Rot Mojca 
0.46.11, 4. Vrhovnik Nataša 0.50.50
Moški: 1. Cimprič Nace 0.41.15, 2. Klemen-
čič Leon 0.42.92, 3. Maver Iztok 0.43.49, 
4. Ropotar Bogo 0.45.28, 5. Gale Ciril 
0.46.33, 6. Jerič Franc 0.48.70
G 51 – 60 let 
Ženske
1. Volkar Marička 0.53.49, 2. Kocjančič 
Lilica 0.62.11
Moški 
1.Sitar Peter 0.39.93, 2. Strehovec Franc 
0.40.01, 3. Kern Jože 0.41.49, 4. Volkar 
Janez 0.47.62, 5. Svete Franc 0.50.70, 
6. Lipovšek Brane 0.50.96
H 61-70 let: 
Ženske: 1. Reven Ana 0.81.74, 2. Binter 
Rika 0.83.11
Moški: 1. Šimec Stane 0.50.65, 2. Reven 
Jakob 0.52.67
I. Moški nad 70 let; Uršič Tone 0.60.56
Najboljši čas: ženske: Cimprič Eva 0.40.46, 
moški: Kosec Peter 0.37.21
Polžka: Gale Maruša 0.86.41, Majcen 
Nejc 2.06.45

OBČINA MENGEŠ, ABS BABNIK d.o.o.  
LJUBLJANA, MONTAŽA ŠKERJANEC IOC 
TRZIN, IGOR MAVER »IGMA« LJUBLJANA, 
KALCER d.o.o TRZIN, Gostilna PR JAKOV 
MET TRZIN, AVTO CAR MENGEŠ, ROLE-
TE KOSEC MENGEŠ, FILC d.d. MENGEŠ, 
PROTECT GL d.o.o LJUBLJANA, MINI 
BAR SKOK MENGEŠ, FOTO REPANŠEK 

MENGEŠ, KATRA d.o.o LJUBLJANA, SIJ 
d.o.o DOMŽALE, REAM d.o.o. TRZIN, 
OPTI COM d.o.o MENGEŠ, PIZZERIJA 
BOTANA LAHOVČE, LILI BAR MENGEŠ, 
KNAUS AVTOPRALNICA, VULKANIZACIJA 
TRZIN, RP DESIGN MENGEŠ, MODRI 
ŠTUDENTSKI SERVIS, Trgovina MAYA 
MAYA, Mini bar BIBI Jana Horvat VOLJČJI 
POTOK, PIZZERIJA TABERNA, UROŠ 
JEREB ŠMARCA, AVTOAKUSTIKA JARŠE, 
TISKARNA HREN LJUBLJANA, FACKEL-
MANN DUPLICA, AVTODELI BURNIK d.o.o 
MENGEŠ

SD Mengeš, Foto: SD Mengeš

 

Fotoreportaža:

Še malo in razglasitev rezultatov….

Vsi smo nekaj dobili…

»stopi gor ta tretja…
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»oba bova čestitala«….

Mi smo pa najhitrejša moška skupina….

»Me pa pri ženskah….

»tudi mi še dirkamo…

»mi pa se še ne damo….

»še 2 sva ostala….

»in midve«

»pa še midve«

»pa dajte, jaz še….

»tudi uradno najhitrejša«

»in najpogumnejša polžka….
Ko bova pa velika, bova pa boljša kot pred-
sednik in župan!

ŠPORT
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OBČINSKA UPRAVA

PREDLOG PRORAČUNA 
ZA LETO 2007
Predlog proračuna Občine Mengeš za leto 2007 je bil 
za nadaljnjo obravnavo s pripombami sprejet tako v 
delovnih telesih občinskega sveta Občine Mengeš, kot 
tudi na zborih krajanov na Dobenem, v Loki, Topolah 
in Mengšu, kjer pa je bila udeležba bolj skromna. Prav 
zaradi tega vam želimo presek ključnih vsebinskih 
usmeritev, še pred sprejetjem proračuna v občinskem 
svetu, na kratko prikazati v nadaljevanju. 

Izhodišča proračuna Občine Mengeš za leto 2007 temeljijo 
na že znanih programih ter seveda realnih (z)možnostih. Pred-
log proračuna je usklajen z novim Zakonom o financiranju 
občin, sprejetem lani novembra, ki ukinja financiranje občin 
iz naslova dohodnine ter ga nadomešča s t.i. glavarino, ki naj 
bi poskrbela za enakomernejšo porazdelitev ter povečanje 
prihodka občin iz naslova virov, ki jih dobijo občine iz držav-
nega proračuna. Tako so prihodki Občine Mengeš za leto 
2007 15 % višji od realizacije prihodkov v letu 2006. Večji 
del teh »dodatnih« prihodkov bomo tako porabili za porav-
navo pogodbenih obveznosti iz preteklih let (v letošnjem in 
prihodnjem letu nameravamo poplačati pogodbene in ostale 
obveznosti iz preteklih let (predvsem v C segmentu) v višini 
825.887,00 €.

Predlog proračuna za leto 2007 v segmentu A, ki predstavlja 
16,9 % vseh odhodkov občine, sledi usmeritvam državne 
uprave, ki z zakonodajo prenaša vse več nalog v breme ob-
čin, kar posledično pomeni večanje obsega dela, kadrov in 
strokovnosti. V skladu z Zakonom o sistemu plač v javnem 
sektorju (UL RS 110/2006), ki uvaja enotno plačno lestvico 
s plačilnimi razredi za celoten javni sektor, se usklajuje v letu 
2007-2010 plača za župana in direktorja občinske uprave. 
Prav tako je upoštevano zvišanje osnovnih stroškov za delo-
vanje občinske uprave in sicer za protokolarne obveznosti, 
pisarniški material, vzdrževanje občinske stavbe, opremo, 
itd. V segmentu B zagotavljamo sredstva za delovanje 
društev in organizacij, razvoj podjetij, turizma in kmetijstva 
ter kakovostno izvajanje storitev v zdravstvu, socialnem in 
otroškem varstvu, izobraževanju ter javnem obveščanju. V 
ta namen predlagamo večji dvig sredstev (več kot 25 %) pri 

VABILO NA  
5. SEJO OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE MENGEŠ

V četrtek, 15.3.2007, bo ob 18. uri v
Gasilsko-godbenem domu Mengeš 

potekala 5. seja Občinskega sveta  
Občine Mengeš.

VABLJENI!
Franc Jerič

Župan

informatizaciji uprave in subjektov občine v javnem interesu, 
sofinanciranju udeležbe posameznikov ali skupin ob po-
sebnih dogodkih, nastopih, tekmovanjih, prireditvah, ipd., 
kakovostnem in bolj aktivnem delovanju uredniškega odbora 
glasila Mengšan ter pripravi in tiskanju glasila Mengšan ter 
pri financiranju zdravstvenih dejavnosti na podlagi zakonskih 
določil, sprejetih aktov in planov. Novost v tem delu prora-
čuna pa je sofinanciranje stroškov stanovanjskih skupin za 
osebe (2), ki niso sposobne samostojnega življenja v višini 
11.2670,00 €. V skladu z omenjenimi usmeritvami tako 
predlagamo dvig segmenta B za 14 % glede na realizacijo 
lanskega proračuna. Pri zadnjem delu, torej pri segmentu 
C, zagotavljamo sredstva za pokrivanje pogodbenih obvez-
nosti iz preteklih let. V tem letu se predvidevajo sredstva pri 
pripravi dokumentacije za izgradnjo kanalizacije, odkupu 
nujno potrebnih zemljišč za izgradnjo infrastrukture, pripravi 
projekta sanacije vodnih virov Krvavec, plinifikaciji in obnovi 
komunalnih vodov in za nadaljevanje zamenjave azbestno 
cementnih cevovodov. Skupaj z DRSC planiramo tudi zaklju-
ček obnove Slovenske in začetek obnove Gorenjske ceste, 
prav tako pa naj bi bili s strani DARSA v letu 2007 izdelani 
projekti in izvedeni odkupi za izgradnjo obvoznice. V letu 
2007 planiramo še sofinanciranje izgradnje nadomestnega 
gasilsko-društvenega doma v Loki in pripravo dokumentacije 
za izgradnjo športne dvorane za dolgoročne potrebe OŠ 
Mengeš in občanov.   

Marija Kos, direktorica občinske uprave
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V akcijo naj se vključijo lastniki individualnih hiš,delavci 
industrijskih objektov, podjetniki in obrtniki, društva, javne 
ustanove, itd. Očistili bomo bližnjo okolico hiš, pločnike, 
dvorišča večjih stanovanjskih naselij, javne površine in spre-
hajalne poti v posameznih naseljih v Mengšu, Loki, Topolah 
in na Dobenu. 

 »Divje odlagališče – »Beletov gozdiček«  Mengeš«

Za čiščenje tistih javnih površin, ki so namenjene pohodništvu, 
izletništvu in rekreaciji (Športni park, Gobavica, Dobeno) bodo 
poskrbeli člani društev po podobnem razporedu kot že vsa leta 
doslej; vodstva posameznih podjetij in podjetniki pred svojimi 
obrati in v okolici svojih delovnih prostorov, občanke  in občane 
pa naprošamo, naj očistijo svojo bivalno okolico.
Člani društev in posamezniki lahko prevzamejo vreče za 
smeti na sedežu občine Mengeš Slovenska cesta 30, v času 
uradnih ur.

» Kontejner na Pristavi » 

Kontejnerji za smeti bodo postavljenih na običajnih mestih:
• na Dobenu (pri »Blažu«, pri »studencu«),
• v Loki (pri prvem mostu ), 
• v Topolah (pri Gasilskem domu), 
• V Mengšu (na Pristavi, parkirišče Zdravstvena postaja, pri 
Emona Marketu, na Kamniški cesti, na ploščadi ŠD Partizan).
Za čiste pločnike, ceste in nabrežine bo poskrbela pristojna javna 
služba Občine Mengeš. Večjo pozornost bomo tako kot vsako leto 
namenili tudi »divjim odlagališčem«.

 ODVOZ KOSOVNIH ODPADKOV  - 
  V MARCU 2007

V sredo, 11. aprila in v četrtek 12. aprila 2007, bo potekal kosovni 
odvoz odpadkov iz gospodinjstev.
Večje kosovne odpadke (odsluženi kosi pohištva, vzmetnice, bela 
tehnika, radiatorji ipd.) odložite pri vaših zabojnikih, najkasneje do 
5. ure zjutraj na dan odvoza.
Med kosovne odpadke ne spadajo: gradbeni material, drevje, 
žive meje, avtomobilski deli, gume, sodi, ipd.Te odpadke lahko 
brezplačno do 1m3 oddate na deponiji v Dobu.  

 ODDAJA POSEBNIH IN NEVARNIH 
 GOSPODINJSKIH ODPADKOV

Oddaja nevarnih gospodinjskih odpadkov bo v četrtek, 12. aprila 
2007,  med 16.30 in 18.00 uro na parkirišču za Kulturnim do-
mom Mengeš. 
Odpadle kemikalije, zdravila, baterije, akumulatorje, embalažo 
škropiv, olja, barve, lake, svetila,  gume osebnih avtomobilov  ipd. 
boste lahko oddali na kraju zbiranja. 

Opozorilo: 
- nevarni odpadki naj bodo v embalaži, ki omogoča varen prenos 
do zbirnega mesta
- tekoči odpadki naj bodo zaprti, čeprav improvizirano
- odpadki iz iste skupine se ne smejo združevati v večjo embalažo, 
ker lahko pride med njimi do kemične reakcije 
- odpadke naj prinesejo le polnoletne osebe, ki bodo pri rokovanju 
z njimi upoštevale varstveno tehnična navodila, pridobljena ob 
nakupu izdelka  

S skupnimi močmi poskrbimo, da bo občina Mengeš čista in 
urejena – ne le v spomladanskem času!

Občina Mengeš, župan Franc  Jerič

Turistično društvo Mengeš, predsednik Franc Zabret

SPOMLADANSKA ČISTILNA AKCIJA 
OD 24. MARCA do 5. APRILA 2007

V okviru projekta »Moja dežela – lepa, urejena in gostoljubna« tudi letos organiziramo spo-
mladansko čistilno akcijo v občini Mengeš.

OBČINSKA UPRAVA
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RAZPISI

ŠD PARTIZAN MENGEŠ, SLOVENSKA CESTA 39, 1234 MENGEŠ

RAZPIS
Po sklepu razširjene seje IO, 22. 12. 2006  

razpisujemo:

Izvajalca hišniških del in čiščenje telovadnice, dvorane za fitnes, sanitarij in 
kopalnic, garderob, okolico dvorane in košarkarskega igrišča.
Podrobnejši opis nalog bo opredeljen v pogodbi.
Nudimo enosobno hišniško stanovanje s centralno kurjavo v velikosti 46 m2 
(kuhinja, dnevna soba, spalnica, kopalnica WC, hodnik) in  terasa.
Stanovanje je obnovljeno februarja 2007

Pogoji za zasedbo stanovanja:
- slovensko državljanstvo
- dokazilo o zaposlitvi
- uspešno opravljena poskusna doba (30 dni)
Ponudbe z dokazili pošljite do 15. marca 2007 na naslov: 

ŠD PARTIZAN MENGEŠ
SLOVENSKA CESTA 32
P.P. 13
1234 MENGEŠ

S PRIPISOM: RAZPIS
Podrobnejše informacije na telefonu: 041/771-398

Na podlagi 6. člena Odloka o podeljevanju priznanj Občine Mengeš (Uradni vestnik 
Občine Mengeš, št. 21/97 in 1/99) je Občinski svet Občine Mengeš na svoji 4. 
seji dne 15. februar 2007 sprejel

SKLEP 
O JAVNEM RAZPISU ZA PODELITEV PRIZNANJ 

OBČINE MENGEŠ ZA LETO 2007

1. Priznanja občine, ki jih podeljuje Občinski svet Občine Mengeš, so najvišja 
priznanja občine za dosežke, ki prispevajo k boljšemu, kvalitetnejšemu in polnej-
šemu življenju občanov. Imajo pomen za razvoj in ugled občine na gospodarskem, 
kulturnem, športnem, ter humanitarnem področju in na drugih splošno koristnih 
področjih delovanja v občini in širši skupnosti.

2. Priznanja se podeljujejo občanom, skupinam občanov, podjetjem, zavodom, 
društvom in skupinam, združenjem in drugim pravnim in civilno pravnim osebam s 
področja ali z delovanjem na področju Občine Mengeš.

3. Za leto 2007 bodo praviloma lahko podeljena naslednja priznanja:
• 1 zlato priznanje     • 2 srebrni priznanji       • 3 bronasta priznanja
 
1. Zlato priznanje se podeli posamezniku za nad 25 - letno uspešno delo na po-
dročju sedanje občine Mengeš, s katerim prispeva k ugledu in razvoju občine ter 
podjetju, zavodu in društvu za več kot 50 - letnico dela.
2. Srebrno priznanje se podeli posamezniku za nad 15 - letno uspešno delo na 
področju sedanje občine Mengeš, s katerim prispeva k ugledu in razvoju občine 
ter podjetju, zavodu in društvu za več kot 25 - letnico dela.
3. Bronasto priznanje se podeli posamezniku za nad 5 - letno uspešno delo na 
področju sedanje občine Mengeš, s katerim prispeva k ugledu in razvoju občine 
ter podjetju, zavodu in društvu za več kot 15 - letnico dela.

Predloge lahko posredujejo občani, skupine občanov, podjetja, zavodi, društva in 
skupine, združenja in druge javne osebe najkasneje do 26. MARCA 2007 v zape-
čateni ovojnici na naslov Občinski svet Občine Mengeš, Komisija za podeljevanje 
priznanj (ne odpiraj), Slovenska c. 30, 1234 Mengeš.

Predlog mora vsebovati naslednje podatke:
- točen naziv, naslov predlagatelja;
- ime in priimek, rojstne podatke, naslov, poklic predlaganega kandidata oziroma 
naziv in točen naslov organizacije, skupnosti, podjetja, društva, ki ga predlagajo 
za priznanje;
- vrsto priznanja;
- podrobnejšo obrazložitev predloga z navedbo kriterijev

Nepopolnih predlogov in predlogov, ki bodo prispeli po roku, Komisija za podelje-
vanje priznanja ne bo upoštevala.
Številka: 27-4/04
Datum: 15.2.2007
 Občinski svet Občine Mengeš
 Župan Franc Jerič, l.r.

V skladu s Pravilnikom o podeljevanju Trdinove nagrade (Uradni vestnik OM, št. 
23/97) Odbor za družbene in društvene dejavnosti objavlja

RAZPIS
za posredovanje predlogov za podelitev 
Trdinove nagrade dijakom, študentom in 

posameznikom za leto 2007

1. Trdinove nagrade so priznanja, ki se podeljujejo dijakom in študentom, ki s po-
sebnimi prizadevanji in uspehi prispevajo k delovanju športnih, kulturnih in drugih 
društev, ki delujejo na območju Občine Mengeš; posameznikom, ki so opravili 
diplomsko nalogo s tematiko, ki je lahko temeljna podlaga za razvoj in kvaliteto 
življenja v Občini Mengeš ter dijakom in študentom, ki so v študijskem oziroma 
šolskem letu izdelali projektno ali raziskovalno nalogo s tematiko, ki je lahko temeljna 
podlaga za razvoj in kvaliteto življenja v Občini Mengeš ter predstavlja spodbudo 
za nadaljnje strokovno delo.

2. Za leto 2007 bodo lahko podeljene naslednje Trdinove nagrade:
• do tri Trdinove nagrade za izjemno delovanje v društvu (1 na področju športa, 
1 na področju kulture, 1 na drugih društvenih področjih);
• do tri Trdinove nagrade za posameznika za diplomsko nalogo;
• do tri Trdinove nagrade za posameznika za projektno ali raziskovalno nalogo.
Višina posamezne Trdinove nagrade znaša 900 EUR - neto.
 
3. Predloge za dodelitev Trdinove nagrade za izjemno delovanje v društvu po-
sredujejo društva (kulturna, športna in druga), ki so registrirana za izvajanje svoje 
dejavnosti na področju Občine Mengeš.

Predlog za dodelitev Trdinove nagrade za posameznike za diplomsko nalogo 
posredujejo posamezniki, ki so zaključili študij z diplomsko nalogo s tematiko, ki 
predstavlja temeljno podlago za razvoj in kvaliteto življenja v Občini Mengeš.

Predlog za podelitev Trdinove nagrade za posameznike za projektno ali raziskoval-
no nalogo posredujejo posamezniki, ki so v šolskem letu oziroma študijskem letu 
2005/06 izdelali projektno ali raziskovalno nalogo s tematiko, ki je lahko temeljna 
podlaga za razvoj in kvaliteto življenja v Občini Mengeš ter predstavlja spodbudo 
za nadaljnje strokovno delo.

4. Predlog za Trdinovo nagrado za izjemno delovanje v društvu mora vsebovati:
1. točno ime in naslov predlagatelja;
2. ime in priimek, rojstne podatke, potrdilo o šolanju, dokazilo o državljanstvu, do-
kazilo o stalnem prebivališču v Občini Mengeš (fotokopija potnega lista iz katerega 
so razvidni zahtevani podatki), kratek življenjepis kandidata;
3. podrobno obrazložitev o kandidatovem aktivnem delovanju v delu društva ozi-
roma njegovih uspehih.
Predlog za Trdinovo nagrado za diplomsko nalogo mora vsebovati:
1. ime in priimek kandidata, rojstne podatke, potrdilo o opravljeni diplomi, dokazilo o 
državljanstvu, dokazilo o stalnem prebivališču v Občini Mengeš (fotokopija potnega 
lista iz katerega so razvidni zahtevani podatki), kratek življenjepis.
2. diplomsko nalogo;
3. obrazložitev diplomske naloge v smislu uporabnosti za temeljno podlago za razvoj 
in kvaliteto življenja v Občini Mengeš oziroma nadaljnje strokovne obdelave.
Predlog za Trdinovo nagrado za posameznika za projektno ali raziskovalno nalogo 
mora vsebovati:
1. ime in priimek kandidata, rojstne podatke, potrdilo o šolanju, dokazilo o držav-
ljanstvu, dokazilo o stalnem prebivališču v Občini Mengeš (fotokopija osebnega 
dokumenta iz katerega so razvidni zahtevani podatki), kratek življenjepis.
2. projektno oziroma raziskovalno nalogo;
3. obrazložitev projektne oziroma raziskovalne naloge v smislu uporabnosti za 
temeljno podlago za razvoj in kvaliteto življenja v Občini Mengeš oziroma nadaljnje 
strokovne obdelave.

5. Predloge posredujejo društva in posamezniki najkasneje do 30. marca 2007, 
v zaprti ovojnici na naslov: Občina Mengeš, Odbor za družbene in društvene 
dejavnosti, Slovenska cesta 30, 1234 MENGEŠ, z oznako »Predlog za Trdinovo 
nagrado«.

6. Nepopolnih predlogov in predlogov, ki bodo prispeli po roku, Odbor za družbene 
in društvene dejavnosti ne bo upošteval.

7. Pregled in končni izbor bo opravil Odbor za družbene in društvene dejavnosti, 
potrdil pa Občinski svet Občine Mengeš. Trdinove nagrade bodo podeljene na 
slovesnosti ob občinskem prazniku.

Datum: 13. 2. 2007
ODBOR ZA DRUŽBENE IN DRUŠTVENE DEJAVNOSTI

Predsednik: Franc Malus l.r.
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OBVESTILA, OGLASI

G R E G O R J E V O
******

LJUBITELJE STARIH LJUDSKIH OBIČAJEV,  
POSEBNO OTROKE

V A B I M O

NA SPUŠČANJE LUČK PO PŠATI
* TRI NAJIZVIRNEJŠE LADJICE ČAKAJO LEPE NAGRADE

*VSI OTROCI DOBIJO SLADKO DOBRODOŠLICO IN ČAJ

* POSKRBLJENO BO TUDI ZA ODRASLE

PRIREDITEV BO V NEDELJO,  
11. MARCA 2007, OB 18. URI,  

PRI KAMNITEM MOSTU V LOKI.
KD Antona Lobode, Loka

                 

 

VABILO na "Predstavitev projektiranja in realizacije
       navezovalne hitre ceste Želodnik Mengeš z obvoznico Mengeš"

VABILO na Predstavitev projektiranja in realizacije navezovalne hitre ceste Želod-
nik Mengeš z obvoznico Mengeš

Poslanec državnega zbora za območje Domžal, Mengša in Trzina mag. Tomaž 
Štebe bo skupaj s predstavniki investitorja predstavil dogajanje: o projektiranju, 

o odkupih, o pomenu partnerstva občin in drugih lastnikov infrastrukture pri 
realizaciji - še posebej prednostnih etap: obvoznice Mengeš in trase od avto-

cestnega priključka Krtina do industrijske cone Želodnik.
Predstavitev bo 5. marca 2007 ob 17. uri v dvoranici središča Naš Slamnik (nad 

knjižnico) v Mengšu.
Teme bodo lahko tudi drugi regijski in slovenski (avto)cestni, železniški projekti, 
javni potniški (železniško tramvajski) transport v somestju Ljubljane, strategija 

prostorskega razvoja in drugo.

mag. Tomaž ŠTEBE, poslanec
m.: +386 (0) -51 372782; e.: tomaz.stebe@dz-rs.si 

DRŽAVNI ZBOR REPUBLIKE SLOVENIJE

Spoštovane prijateljice,

leto je naokoli, vrnila se bo pomlad in to je čas, ko se prebudimo tudi v našem 
društvu ZRELO LOŠKO KLASJE. Opogumljene z uspehom dosedanjih zabav, 

smo se odločile, da organiziramo že SEDMO

ŽURKO ZA »ZRELE« PUNCE
Tu je še nekaj podatkov, ki jih morate vedeti:

KDAJ - 10.3.2007 ob 20h, v soboto se zgodilo bo to,
KDO - vse ženske od 40 do 100,

KJE - tam gori na hribčku pri Blažu prav lušno nam bo,
KAKO - kakorkoli, tud' peš ni slabo,

ZAKAJ - preprosto zato, da se imamo lepo!

Vljudno vas vabimo, da se žurke udeležite in dobrodošle tudi vaše prijateljice in znanke.
Vsem tistim, ki jih iz najrazličnejših vzrokov ne bo z nami, pa želimo vse lepo ob 

valentinovem, dnevu žena in materinskem dnevu.

Če si ZA, brž zgrabi za mobilca,
zavrti 041/285-114 ali 7239-088 in reci,

Justi, tudi jaz bom šla!

VETERINARSKI DOM DOMŽALE d.o.o.
Cesta talcev 10, 1230 Domžale

Republika Slovenija, Ministrstvo za kmetijstvo gozdarstvo in pre-
hrano, Veterinarska uprava RS, Območni urad
Ljubljana, izdaja po uradni dolžnosti, na podlagi 45.čl. Zakona 
o veterinarstvu, odločbo, v upravni zadevi sistematičnega  stanja 
bolezni in cepljenj živali v letu 2007. Vršilo se bo splošno cepljenje 
psov proti steklini, po sledečem razporedu v občini Mengeš.

RAZPORED OBVEZNEGA CEPLJENJA PSOV PROTI STEKLINI
Dne: SREDA 14. 03. 2007
10.00 - 10.30 Topole (pri Lužarju, Topole 12)
10.45 - 11.45  Mengeš (na parkirišču občine Mengeš                                                           
za kulturnim domom)
12.00 - 12.30  Loka pri Mengšu (pri Videmšek,Gasilska ul.)
12.45 - 13.00  Dobeno (pri Ručigaj, Dobeno)

Cepljenje psov za zamudnike je na krajih ter mestih v rednem cepljenju.

Dne: PETEK 16. 03. 2007
14.00 - 14.20    Loka pri Mengšu.
14.30 – 15.30   Mengeš
Ne pozabite prinesti s seboj izkaznico o cepljenju psov!

Imetniki psov morajo zagotoviti cepljenje psov proti bolezni, ko ti 
dopolnijo tri mesece starosti. Breje in doječe psice pa cepimo po 
odstavitvi. Najpozneje ob cepljenu morajo biti psi označeni z mikro-
čipom in registrirani v skladu s predpisom.
Posamezno cepljenje je v VETERINARSKEM DOMU DOMŽALE, 
CESTA TALCEV 10,vsak delavnik od 07.00 - 12.00 in od 17.00 
- 18.00, ter v sobotah od 07.00 - 09.00. Stroški cepljenja znašajo 
32.55  EUR (7.800,00). 

PIZZERIA KAPRA
ZAPOSLI PIZZOPEKA (možnost priučitve) IN GOSPO ZA  
POMOČ V KUHINJI. TEL. 041 711-507 GLIHA ANDREJ

Vabimo vas,da obiščete našo knjižnico!
ponedeljek: 15-19, torek: 15-19, sreda:  9-13,  

četrtek: 15-19, petek:  9-13
Knjižnica Mengeš

Sadovnjak, lepo vzdrževan, dam v najem. 
041 23 21 68

Leila, Višja strokovna šola, d.o.o., Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana, tel. 01/2811340, 
http://www.leila.si, irena.marinko@guest.arnes.si

VIŠJE STROKOVNO IZOBRAŽEVANJE: POSLOVNI SEKRETAR

Vizija in strategija šole: Naše poslanstvo je dati študentom dobro izobrazbo in pripeljati 
do diplome tudi tiste, ki se ne morejo pogosto udeležiti predavanj: matere z otroki, ko-
mercialiste na terenu, zaposlene v tujini. Specializirani smo za izobraževanje poslovnih 
sekretarjev, zato vsebine pri večini predmetov vsebujejo praktične primere, značilne 
prav za ta delovna mesta. 
Predmetnik: 
I letnik: Računalništvo in informatika, Gospodarsko pravo, Organizacija poslovanja, 
Psihologija dela, Ekonomika in management podjetja, Računovodstvo in finančno po-
slovanje, Poslovno sporazumevanje v angleščini, Praktično izobraževanje.
II letnik: Sodobno pisarniško poslovanje, Koncepti in veščine komuniciranja, Raču-
nalniški praktikum, Javna uprava, Poslovno sporazumevanje v nemščini, Poslovno 
sporazumevanje v slovenščini, Praktično izobraževanje.
Organiziranost študija: Izobraževanje traja dve leti. Študij se zaključi z diplomsko 
nalogo in zagovorom. Študijsko leto se prične oktobra in konča junija. Predmetnik in 
število ur sta prilagojena programu za odrasle. Predavanja potekajo modularno, po 
posameznih predavanjih se opravljajo izpiti. Če imajo kandidati dve ali več let delovnih 
izkušenj na poslovno administrativnem področju, so lahko delno ali v celoti oproščeni 
opravljanja praktičnega izobraževanja. Po uspešnem zaključku izobraževanja izda Višja 
strokovna šola Leila d.o.o. javno veljavno diplomo in študent pridobi naziv Poslovni 
sekretar/Poslovna sekretarka.
Cena enega letnika je 1269 evrov, če se plača v enem obroku. Če študenti plačajo v 
treh obrokih, je cena 1335 evrov za en letnik. V šolnino je vključena vpisnina, učbeniki 
in ponavljanje izpitov. 
Zakaj bi izbrali nas? 
1) S študenti delamo individualno. Ne pomenijo nam le številke, ampak ljudi, s kateri-
mi imamo prijateljske stike.
2) Študenti imajo možnost, da zaključijo študij prej kot v dveh letih.
3) Študenti so organizirani v delovne skupine, kar povečuje učni uspeh in prispeva k 
nastajanju novih poslovnih in prijateljskih vezi.
4) Šolnina je med najnižjimi v Sloveniji.
5) Izobraževanje izvajajo predavatelji z univerzitetno diplomo, magisterijem ali dokto-
ratom, ki imajo izkušnje pri delu v gospodarstvu in poučevanju in uporabljajo sodobne 
učne metode.
6)  Možnost nadaljevanja študija na mednarodni visoki strokovni šoli na Finskem.
Informacije o vpisu dobite na telefonski številki 01/2811340 ali preko internetnega 
naslova irena.marinko@guest.arnes.si 
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Oven
(21.03. - 20.04.)
Mesec marec bo zelo prijeten in 
lahko boste dosegli vse tisto, kar si 
želite. Poudarek bo na čustvenem 
življenju in ljudi se boste naučili na 
pravilen način poslušati. Že res, da 
bodo informacije različne in tako 
vam ne bo preostalo drugega, kot 
da sami izvlečete korist. V ljubezen-
skem življenju vas bi zaznamovala 
povečana samozavest in čas je, da 
se s partnerjem pogovorite. Sreča 
bo toliko bolj popolna, da se skupaj 
odpravite na izlet. Služba: delovno 
in denar odlično. 

Bik
(21.04. - 20.05.)
V prvi polovici meseca boste bolj 
vase zaprti in stvari delali iz oza-
dja. Notranje občutke si zapisujte 
in iz opazovanja okolice, se boste 
največ naučili. Na delovnem mestu 
vam ne bo preostalo drugega, kot 
da si zavihate rokave in se borite za 
uspehe. Morda se vam bo to slišalo 
smešno in vendarle tako pridobite 
spoštovanje. Družbeno življenje in 
plesne aktivnosti bodo božale ne-
žno dušo, katera se skriva v vas. 
Odpravite se tudi po nakupih in 
uživajte v majhnih radostih. 

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
Imeli boste možnost, da se odpravi-
te na neko daljšo pot in tako dobite 
motivacijo za naprej. Družbeno 
življenje bo v ospredju in tako do-
bite tudi več sprostitve. Resnica je 
ta, da vas bodo priložnosti klicale in 
da morate sami začutite glas v sebi. 
Partnerjev namig vam bo dal krila in 
tako pridobite še druge potrditve. 
Na svoj način boste čutili željo, da 
se povežete s svetom duhovnosti. 
Občutke si zapisujte. In še vedno 
boste strmeli po osebni svobodi, 
katero bo več kot dovolj.

Rak
(21.06. - 22.07.)
Prišli boste do pomembnega spo-
znanja, da je življenje lahko tudi 
igra. Spontanost bo odigrala ključ-
no vlogo. Zdi sem da prihaja ob-
dobje v katerem, se vam bodo od-

horarni astrolog
Tadej Sink

(04) 515 26 01
gsm: 041 428 966

tadej.sink@siol.net
Grenc 24, 4220 Skofja Loka

(04) 515 26 01
gsm: 041 428 966

tadej.sink@siol.net
Grenc 24, 4220 Skofja Loka

prle nove poti in nove razsežnosti. 
Preteklost je del vsakega človeka, 
toda pomembna je sedanjost. Žarki 
čarobne sreče bodo sijali in globo-
ko v sebi boste vedeli, da sonce 
sreče ne bo zašlo. Bodite kreativni 
in se lotite stvari iz drugega zornega 
kota. Moč in energija za vse bo 
skrita globoko v vašem srcu!
 
Lev
(23.07. - 22.08.)
Vaša razpoloženja se bo sunkovito 
menjajo, enkrat boste dobre volje 
in prišel bo tudi čas, ko temu ne 
bo tako. Odnosi vas bodo obre-
menjevali, toda ljudje, ki prihajajo 
v vašo bližino, vam bodo učitelji in 
dobri svetovalci. Čeprav menite, 
da določene stvari znate, si boste 
morali priznati, da se učite vsesko-
zi. Pestrost odnosov se bo občutila 
v tem, ko boste dodobra prisluhnili 
drugim in ne bili zavarovani v svoj 
prav. Na delovnem mestu prihaja 
čas uspehov!

Devica
(23.08. - 22.09.)
Prišli boste do pomembnega raz-
pona v življenju. Globoko v svojem 
bistvu se boste zavedli jedra pro-
blema in ga postopoma tudi znali 
raziskati. Hitrost pri tem ne bo igrala 
ključne vloge. Zanimivo je, da se 
v veliki meri posvetite svojemu 
zdravju. V ljubezni bodo vladala pri-
jetna in spontana čustva. Tudi sami 
boste ugotovili, da so problemi, ki 
jih piše življenje, večplastni. Koristili 
vam bodo tako sprehodi, kot tudi 
rekreativni tek. Blesteli boste v vseh 
oblikah učenja!

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
Ples, glasba, ritem in muzikalnost 
bodo zaščitni znak meseca. Na 
drugi strani se zavedate odgovor-
nosti preživetja in tako najdete most 
med osebnim in neosebnim. Dom 
bo na eni strani prostor za počitek 
in na drugi kraj, kjer se vseskozi 
nekaj dogaja. Dinamika dni bo 
prav poučna in učenje bo postalo v 
nadaljevanju prijetna dolžnost. Res 
pa je, da stvari ne gre prehitevati, 
ampak da se bodo zgodile, ko bo 
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zanje pravi čas. Barčica na morju 
ljubezni bo mirno plula!

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Zakonitosti duhovnosti vam bodo vli-
vala zaupanje in vere, da se v življe-
nju vse zgodi z namenom. Dom bo 
oaza ustvarjanja, prijetnih trenutkov 
in spontanih spominov. Vsekakor 
zelo uživate v tistih majhnih radostih 
– kajti tako malo je potrebno, da 
osrečite soljudi. Največ izvirnosti in 
moči pridobite v pogledu doma, na 
pravilen način boste k sodelovanju 
privabili še ostale člane. Vabili vas 
bodo modni nakupi. Marec bo me-
sec ljubezni in pogovorov. 

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Prišli boste do pomembnega spo-
znanja, da je ljubezen tista, ki 
zdravi, oživlja in ohranja. Moč te 
magične energije vas bo spremljala 
iz dneva v dan. Z roko v roki bodo 
šle tudi druge priložnosti in tako bo 
teza o magičnem marcu več kot 
pravilna. Prišli boste tudi do sklepa, 
da je naša življenje kot krhka perut 
bele golobice – nežno in čudežno. 
Zaznamovala vas bo moč v besed-
nem izražanju in tako boste v sebi 
zbrali pogum, da na pravilen način 
rečete bobu bob. 

Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Vaše življenje bo kot razburkano 
morje, kar pomeni, da se bodo 
zgodile določene spremembe in 
da boste morali uvesti tudi novosti. 
Energija se bo širila in jo bo dovolj za 
vse tiste podvige, ki  vam bodo po-
nujene. Zgodbe, ki jih piše življenje, 
so pestre kot mozaik, poskrbite za 
izvirnosti v sivem vsakdanu. Denar-
no se bodo stvari začele premikati 
na bolje in vendarle se deloma 
obremenjujete. Z zaupanjem velja 

zreti naprej. Srčni izvoljenec vam bo 
ponudil neko pomoč.

Vodnar 
(21.01 - 18.02.)
Ideje bodo idealistične in v primeru, 
da ne pridejo v realizacijo, vas bo 
zaznamovala notranja potrtost. Pro-
žnost, ki jo premorete v svoji duši,  
bo doživela razcvet. Globoko v sebi 
dobite priložnost, da prižgete ogenj 
in tako širite tisto energijo, ki je del 
vas. Potreba po svobodi bo močna 
in če je ne dobite po mirni poti, se 
pač odločite drugače. Resnica je 
tudi ta, da je vsak svoje sreče kovač. 
Besede bodo prijetne in v partnerju 
poiščite prijatelja. Varujte se trme!

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Počutili se boste, kot da plujete 
po življenju, stvari boste dojemali 
drugače in iz drugega zornega 
kota gradili kocke v usodi spozna-
nja. Izogibajte se slabih navad in 
razvad, kajti te so beg in nikoli ne 
prenesejo trajnih rešitev. Klic du-
hovnosti in krepitev lastne vere pri-
nese pozitiven preobrat. Blagoslov 
je ustvarjati in živeti. Na delovnem 
mestu boste nekoliko premalo od-
ločni, toda občutke si zapisujte. Z 
srčnim izvoljencem se odpravite na 
prijetno pot! 
 

Zvezdni pozdrav! Tadej 

Šink, horarni astrolog

Astrolog Tadej Šink dela osebne in 
pisne analize, odgovori vam lahko 
na konkretno vprašanje, ustno ali 
pisno interpretira rojstno (natalno) 
karto in poda energetske smernice 
prihodnosti, kaj vam obetajo pla-
netne energije za eno leto naprej. 
Lahko mu pišite na naslov Tadej 
Šink Grenc 24 4220 Škofja Loka 
ali ga pokličete tel: (04) 51 52 601 
ali 041 428 966

HOROSKOP
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MENGEŠKA KOČA V KRIŽANKI

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 13. marca prispele na naslov Občina Mengeš, 
Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče občine Mengeš, bomo 14. 
marca izžrebali nagrado in tolažilno nagrado. 
Prva nagrada bo kosilo za dve osebi na Mengeški koči.
Tolažilna nagrada je čaj s krofom za dve osebi na Mengeški koči.

Sponzor križanke je Jure Repanšek gostišče na Mengeški koči.

Glavno nagrado je prejel Franc Repnik iz Mengša, tolažilno pa Francka Trobec iz Mengša. Čestitamo!

Ime

Priimek

Naslov

Pošta 
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POROČILO O INTERVENCIJAH

analizo, v pozitivnem primeru pa zoper občanko 
sledi hitri postopek.
NEUPRAVIČENA PROIZVODNJA IN PROMET 
Z MAMILI
Policisti so občanoma v Mengšu pri hišni preiskavi 
zasegli več različnih snovi, za katere se je izkazalo, 
da gre ga prepovedane droge. Osumljena sta 
bila s kazensko ovadbo izročena preiskovalnemu 
sodniku, ki je zanju odredil pripor.
TATVINA GRADBENEGA MATERIALA
Na Prelovškovi ulici je neznanec izvršil tatvino 
gradbenega materiala. Materialna škoda znaša 
okoli 300 EUR.

10.01.2007
VLOM V PODJETJE IN ZASEG EVRO PALET
Neznanci so na Grajski ulici vlomili v podjetje in 
vzeli 165 evro palet. Materialna škoda znaša okoli 
1000 EUR. Policisti so nato v Mengšu zaustavili 
kombinirano vozilo, ki je bilo naloženo z 55 evro 
paletami. Ugotovljeno je bilo, da so palete ukrade-
ne, zato so bile zasežene in vrnjene lastniku. Zoper 
osumljene bo podana kazenska ovadba.
NASILNIŠTVO
Občanka je prijavila, da znana oseba nad njo izvaja 
nasilje in jo izsiljuje. Osumljeni je bil s kazensko 
ovadbo izročen preiskovalnemu sodniku.

12.01.2007
VLOM V VOZILO 
Na Trdinovem trgu je bilo vlomljeno v parkiran 
osebni avtomobil iz katerega je storilec vzel žensko 
torbico z dokumenti, gotovino in karticami. Materi-
alna škoda znaša okoli 600 EUR.

13.01.2007
TATVINA VOZILA
Neznanec je na ulici Zavrti izvršil tatvino osebnega 
avtomobila Renault Clio, sive barve, reg. št. LJ98-
4EJ. Materialna škoda znaša okoli 3000 EUR.

14.01.2007
INTERVENCIJA
Občanka je prijavila, da se na Slamnikarski ulici 
sliši glasna glasba in tako moti nočni mir in počitek. 
Kršiteljici je bil izdan plačilni nalog.

16.01.2007
INTERVENCIJA
Občan je prijavil, da je njegovega psa v Loki pri 
Mengšu napadel drug pes pasme nemški ovčar, 
neznanega lastnika. Policisti poizvedujejo za 
lastnikom psa.

17.01.2007
INTERVENCIJA
Občanka je prijavila, da se znanec vede na dr-
zen, nesramen in žaljiv način. Kršitelju je bil izdan 
plačilni nalog.

18.01.2007
VLOM V VOZILO 
Na Trdinovem trgu je bilo vlomljeno v parkiran 
osebni avtomobil, iz katerega je storilec vzel črno 
usnjeno torbico z dokumenti, gotovino in karticami. 
Materialna škoda znaša okoli 1200 EUR.
VLOM V HIŠO
Na Liparjevi cesti je neznanec vlomil v hišo, iz kate-
re je vzel fotoaparat znamke Sony, zlatnino in potni 
list. Materialna škoda znaša okoli 1000 EUR.
INTERVENCIJA
Občan je prijavil, da ga je ugriznil pes in ga 
poškodoval. Zoper kršitelja sledi poročilo na 
veterinarsko inšpekcijo.

19.01.2007
PROMETNA NESREČA S SMRTNIM IZIDOM
Na lokalni cesti Mengeš – Rodica se je zgodila 
prometna nesreča, zaradi vožnje z neprilagojeno 
hitrostjo. Voznik je umrl v kliničnem centru. Škoda 
na vozilu znaša okoli 1250 EUR.
TATVINA ALKOHOLA IN PRŠUTA
Neznanec je v trgovini na Slovenski cesti izvršil 
tatvino alkoholne pijače in več kosov pakiranega 
pršuta. Materialna škoda znaša okoli 135 EUR.
POŠKODOVANJE TUJE STVARI
Na Slovenski cesti je neznanec razbil steklo. Ma-
terialna škoda znaša okoli 20 EUR.
PROMETNA NESREČA
Na Kolodvorski cesti se je zgodila prometna ne-
sreča z materialno škodo. Policisti bodo po pre-
gledu video posnetka ustrezno ukrepali. Materialna 
škoda znaša okoli 1800 EUR.
VLOM V HIŠO
Na Janševi ulici je neznanec vlomil v hišo iz katere 
je vzel prenosni računalnik Toshiba, zlatnino in go-
tovino. Materialna škoda znaša okoli 1200 EUR.

20.01.2007
NAJDENO UKRADENO VOZILO
Policisti so na Glavarjevi ulici našli ukradeno tovor-
no vozilo. Tovorno vozilo je bilo vrnjeno lastniku.

21.01.2007
INTERVENCIJA
Občanka je prijavila, da znana oseba na njo vpije in 
jo zmerja. Kršitelju je bil izdan plačilni nalog.

22.01.2007
VLOM V VOZILO
Na Prešernovi cesti je neznanec vlomil v kombi 
iz katerega je vzel več kosov električnega orodja 
znamk DeWalt, Bosch, Makita in Speed. Materi-
alna škoda znaša okoli 1300 EUR.
TATVINA OKRASNIH POKROVOV
Na Levčevi ulici v Mengšu je neznanec izvršil tat-
vino okrasnih pokrovov z vozila znamke VW Polo. 
Materialna škoda znaša okoli 120 EUR.
PONAREJEN DENAR
V banki v Mengšu so odkrili ponarejen bankovec 
za 100 EUR. Bankovec je bil unovčen v nekem 
podjetju.

23.01.2007
POŠKODOVANJE TUJE STVARI
Na Prešernovi cesti je neznanec razbil steklo. 
Materialna škoda znaša okoli 100 EUR.

24.01.2007
POSKUS VLOMA V HIŠO
Na Janševi ulici je neznanec vlomil v hišo, iz ka-
tere ni vzel ničesar. Materialna škoda znaša okoli 
100 EUR.
PROMETNA NESREČA S POBEGOM
Neznan voznik neznanega vozila je trčil v drog se-
maforja in prometnega znaka ter ju podrl, nato pa 
s kraja odpeljal, ne da bi nudil podatke. Materialna 
škoda znaša okoli 2000 EUR.
POSLOVNA GOLJUFIJA
Občan je prijavil, da je znani osebi plačal vnaprej 
za gradbena dela, ki pa do sedaj niso bila oprav-
ljena. Materialna škoda znaša 14.605 EUR. Zoper 
osumljenega bo podana kazenska ovadba.

25.01.2007
NASILNIŠTVO
Občanka je prijavila, da jo je s kamnom napadla 
znana oseba. Osumljenki je bila odvzeta prostost 

Poročilo o intervencijah 
policije v občini Mengeš 
01.01.2007 
POŠKODOVANJE TUJE STVARI
Neznanec je na Šolski ulici razbil steklo. Materialna 
škoda znaša okoli 90 EUR.
TATVINA DRV 
Na Kamniški cesti je neznanec izvršil tatvino 8 
m3 bukovih drv. Materialna škoda znaša okoli 
500 EUR.

02.01.2007
VLOM V PODJETJE 
Na Slovenski cesti je neznanec vlomil v podjetje 
in vzel 35 evro palet. Materialna škoda znaša okoli 
150 EUR.
POŠKODOVANJE TUJE STVARI
Na Šolski ulici je neznanec s petardo razbil steklo. 
Materialna škoda znaša okoli 90 EUR.
PROMETNA NESREČA S POBEGOM
Na Dobenem je neznanec z neznanim osebnim avto-
mobilom vozil po nasprotnem voznem pasu. Oško-
dovanec se mu je z vozilom umikal in trčil v drevo. 
Neznanec je odpeljal naprej, ne da bi nudil podatke. 
Materialna škoda znaša okoli 2000 EUR.
POSKUS VLOMA V VOZILO
Na Grajski ulici  je bilo vlomljeno v parkiran osebni 
avtomobil iz katerega je storilec hotel vzeti avto-
radio, vendar mu to ni uspelo. Materialna škoda 
znaša okoli 100 EUR.

04.01.2007
TATVINA DENARJA
Na Trdinovem trgu je neznanec izvršil tatvino ko-
vinskega nabiralnika z denarjem. Materialna škoda 
znaša okoli 400 EUR.
VLOM V HIŠO
Na Balantičevi ulici je neznanec vlomil v hišo iz 
katere je vzel prenosni računalnik znamke HP, 
fotoaparat znamke Olympus, zlatnino in potni list. 
Materialna škoda znaša okoli 2000 EUR.

05.01.2007
PROMETNA NESREČA
Na Slovenski cesti  se je zgodila prometna nesreča 
s telesnimi poškodbami, zaradi  izsiljevanja predno-
sti. Materialna škoda znaša okoli 3500 EUR. Zoper 
povzročitelja je bil podan obdolžilni predlog.
PROMETNA NESREČA S POBEGOM 
Na lokalni cesti Mengeš - Rodica je neznanec z 
osebnim avtomobilom Renault Clio, rdeče barve 
nekoliko zapeljal na nasprotni vozni pas in oškodo-
vanki trčil v vzvratno ogledalo. Neznanec je odpeljal 
naprej, ne da bi nudil podatke. Materialna škoda 
znaša okoli 80 EUR.
POŠKODOVANJE TUJE STVARI
Na Kolodvorski cesti je neznanec z ostrim predme-
tom poškodoval dva parkirana osebna avtomobila. 
Materialna škoda znaša okoli 1000 EUR.
 
06.01.2007
INTERVENCIJA
Občan je prijavil, da se na Jelovškovi ulici sliši 
glasna glasba in tako moti nočni mir in počitek. 
Kršiteljici je bil izdan plačilni nalog.

09.01.2007 
ZASEG NEZNANE SNOVI
Občanki je bil zasežen zvitek ALU folije, v katerem 
je bila rjava prašnata snov, saj obstaja sum, da 
gre za prepovedano drogo. Zvitek je bil poslan na 
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ZAHVALA

Umrla je naša mama, 
stara mama  
in prababica

ANTONIJA 
ŽIDAN

roj. ŠKOFIC

Iskreno se zahvaljujemo 
osebju Doma počitka  
v Mengšu za pomoč 

in nego v najtežjih trenutkih,
Zahvaljujemo se vsem 
sorodnikom, sosedom, 

prijateljem in znancem,  
ki ste jo pospremili  
na njeni zadnji poti.

vsi njeni

ZAHVALE

POROČILO O INTERVENCIJAH GZ 
MENGEŠ ZA MESEC JANUAR

6. januar 2007  
TEHNIČNA INTEVENCIJA - pomoč pri 
vlomu v stanovanjsko hišo v Loki

7. januar 2007
USPOSABLJANJE OPERATIVNIH 
ENOT – redno mesečno usposabljanje 
operativnih enot
IZPIRANJE PESKA Z NOVE KANALI-
ZACIJE
OBREZOVANJE VEJ IN DREVJA – ob 
cesti na Mengeško kočo so veje in 
drevesa ogrožala, da padejo na cesto 
ali mimoidoče

14. januar 2007
TEHNIČNA INTERVENCIJA – klic iz 
ReCO 112 – pod skakalnico je iz vod-
nega rezervarja močno drla voda

16. januar 2007
ČIŠČENJE JAM IN JAŠKOV
PRANJE IN IZPIRANJE VODNIH RE-
ZERVARJEV

18. januar 2007
TEHNIČNA INTERVENCIJA - odstra-
njevanje in podiranje drevja, ki je zaradi 
močnega vetra ogrožalo varnost ljudi

GZ Mengeš

in bo zoper njo podana kazenska ovadba. Ker se 
je nesramno vedla do policistov so zoper njo podali 
tudi obdolžilni predlog.

29.01.2007
PROMETNA NESREČA
Na Slovenski cesti  se je zgodila prometna nesreča 
z materialno škodo, zaradi  izsiljevanja prednosti. 
Materialna škoda znaša okoli 5000 EUR. Zoper 
povzročitelja je bil podan obdolžilni predlog.

30.01.2007
TATVINA DENARNICE
V trgovini na Slovenski cesti je neznanec izvršil 
tatvino denarnice. Materialna škoda znaša 500 
EUR.

Policisti naprošajo vse, ki bi karkoli 
vedeli o nerazrešenih primerih ali pa 
jim pozornost vzbudijo sumljive osebe, 
naj informacijo čimprej sporočijo na PP 
Domžale, tel. št. 01 724-65-80, na brez-
plačno št. 113 ali na brezplačni anonimni 
telefon 080 1200.

NOČI

Vse te noči, te žalostne noči
ko nimam govoriti s kom besede
in so z menoj le žarki lune blede,
te pričakujem s trudnimi očmi.

A ko se dela dan in še te ni,
bi hotel, da bi bila noč ta večna,

ker samo v temni noči ni 
nesrečno

srce je moč tolažiti z lažmi.
 

Alojz Gradnik

 

 

 

ZAHVALA

Ob smrti naše drage

IVANKE  
TOTTER

 
Iskreno se zahvaljujemo 
sorodnikom, sosedom, 

prijateljem, in znancem za 
izrečena sožalja, podarjeno 

cvetje in sveče.

Zahvaljujemo se Janezu 
Puhanu za izrečene besede ob 
slivesu, mešanemu pevskemu 

zboru Svoboda, godbi Mengeš 
ter vsem, ki ste nam stali ob 

strani in jo pospremili na njeni 
zadnji poti.

Vsi njeni!



Hitova Budilka - popolnoma v živo

Ekipa budilke pri delu

Dobitniki priznanj: Janez Per, Franci Žun, Zorka Požar in Vinko Vahtar

Slavnostna akademija 2007 


